
قائم مقام وزیر کشور در امور اجتماعی و فرهنگی:

چهار نفر از مظنونان حوادث 
اسید پاشی در اصفهان 

دستگیر شدند

س: حمیدرضا نیکومرام/اصفهان زیبا[
]عک

هر 2/5ساعت
 یک نفر معتاد می شود

ویژه نامه دانش

دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر اصفهان:

بخش دوم برنامه پایش یکشنبه شب 27 مهر ماه ساعت 23:45 
دقیقه به روی آنتن شبکه یک سیما رفت که در این برنامه مشکل 
گیتی پس��ند با حضور مدیران مجموعه به صورت مفصل بحث و 
بررسی ش��د. در این برنامه، آقایان ناصرقلی جنتی رییس هیات 
مدیره، مصطفی وعیدی مدیرعامل، و مصطفی خضری مش��اور 
حقوقی گروه صنایع گیتی پسند آنچه بر س��ر گیتی پسند رفته 
است را روایت کردند. در ابتدای این برنامه مرتضی حیدری، مجری 
برنامه از روایت داستانی در این قسمت از برنامه پایش خبر داد که 

بر سر بسیاری از صاحبان صنایع آمده است. مرتضی 
حیدری افزود: رویه برنامه پایش بر مبنای معرفی راز ...

29 مهر ماه:

برگزار ی همایش سیصد و پنجاهمین سالگرد 
ساخت کلیسای وانک 
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استاندار اصفهان خبر داد:
کاهش 25 درصدی آلودگی هوای 

اصفهان، طی 6 ماه گذشته

مستند» انقلاب 57« 
نقد و بررسی می شود 

جنگ کودک خاله شادونه 
و عمو حامد در فرشچیان     9

نماینده مردم اصفهان در مجلس:

انتقال آب از سمیرم به رفسنجان 
بی تدبیری است

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: استان 
اصفهان در این خشکسالی به آب سمیرم نیاز دارد و انتقال این 
آب به شهرهای دیگر یک بی تدبیری است. حجت الاسلام احمد 

سالک در پاسخ به این سوال که موضع نمایندگان اصفهان در 
مورد انتقال آب سمیرم )ونک- سولگان( به کرمان 

چیست، اظهار کرد: این بحث حدود کمتر از ...
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سخنگوی قوه قضاییه
 در هفتاد و یکمین نشست خبری: 

  اقدام جنایتکارانه اسیدپاشی 
در اصفهان به خاطر بی حجابی 

صورت نگرفته

بازپرداخت تعهدات
 در گروی پرداخت تسهیلات دولتی است؛ 

گیتی پسند  موظف به پرداخت 
تعهدات خود  به سرمایه گذاران 

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک
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روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 
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دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند
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رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...
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روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7
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با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود



س��خنگوی قوه قضاییه گف��ت: یک��ی از اقدامات 
ناپسند، زشت و جنایتکارانه هفته گذشته ماجرای 
اسیدپاش��ی در اصفهان بود که این اقدام خش��ن 
 باید توسط تمامی دس��ت اندرکاران مورد پیگیری 
قرارگرفته و برای شناس��ایی عاملان و تعقیب آنها 
اقدام جدی صورت گیرد. به گزارش اصفهان زیبا 
به نق��ل از خبرگزاری فارس، حجت الاس��لام محس��نی اژه ای، 
س��خنگوی قوه قضاییه عصر دیروز در هفتاد و یکمین نشست 
خبری خود اظهار داشت: قوه قضاییه در رابطه با عاملان ماجرای 
اسیدپاشی اصفهان، پیگیر دستگیری این افراد هستند و آماده اند 
در صورت دستگیری به سرعت بازپرسی صورت گرفته و عاملان 

به اشد مجازات برسند. اژه ای افزود: بسیار ناگوار است که خانمی 
جوان ظاهر خود را به طور کامل تا پایان عمر از دس��ت بدهد و 
علاوه بر رنج بیماری برای خود و خانواده و عذاب معالجه و تبعات 

پس از آن از هزینه درمان نیز رنج بکشد.

    لزوم مجازات بازدارنده ب�رای عدم تکرار این گونه 
اقدامات

وی تصریح کرد: درست اس��ت که این اقدام قابل قصاص است 
و عاملان این گونه اقدامات حتما باید مجازات ش��وند، ولی باید 
مجازاتی بازدارنده در این مورد صورت گیرد تا دیگر کسی جرات 
نکند، دس��ت به این گونه اقدامات بزند.س��خنگوی قوه قضاییه 

گفت : در این راس��تا ریاست دادگس��تری اصفهان از دادستان 
این اس��تان و مس��وولان امنیتی خواسته تا این 
پرون��ده را پیگیری کنن��د و عاملان ای��ن اقدام 

شناسایی شوند.

    اق�دام جنایتکارانه اسیدپاش�ی در 
اصفهان به خاطر بی حجابی صورت نگرفته

اژه ای در م��ورد برخی خبرها در ای��ن زمینه در 
س��ایت ها گفت: براس��اس اطلاعات جمع آوری 
شده در این زمینه تاکنون تایید نشده است که 
این اقدامات به علت بی حجابی افراد صورت گیرد 
چرا که با توجه به ارتباطاتی که با این افراد گرفته 
شده است، این افراد جزو بی حجاب ها نبوده اند و 
اطلاعاتی که در برخی سایت ها آمده است تایید 

شدنی نیست.

    محکوم شدن ۳ نفر از عوامل فتنه ۸۸
س��خنگوی قوه قضاییه همچنین از دادگاهی ش��دن سه نفر از 
عوامل فتنه ۸۸ در این هفته و هفته گذشته و صدور احکام آنها 
خبر داد.حجت الاسلام محسنی اژه ای، سخنگوی قوه قضاییه در 
ادامه هفتاد و یکمین نشست خبری خود با اعلام این خبر، افزود: 
در طول این هفته و هفته گذش��ته سه نفر از عوامل فتنه ۸۸ در 
دادگاه بدوی محکوم شده اند که با توجه به قطعی نشدن حکم از 
اعلام اسامی آنها معذورم. اژه ای افزود: این سه نفر در دادگاه های 

بدوی به محکومیت های زندان و غیر زندان محکوم شدند.

    دس�تگیری اف�رادی ک�ه به ام�ام راح�ل توهین 
می کردند

س��خنگوی قوه قضاییه گفت: افرادی که به ام��ام راحل توهین 
می کردن��د در تهران، ش��یراز و خوزس��تان دس��تگیر ش��دند. 

حجت الاسلام محسنی اژه ای، س��خنگوی قوه قضاییه با اعلام 
این مطلب افزود: در بعضی از سایت ها کسانی به 
اشخاص بزرگ مانند امام راحل توهین می کردند 
و فکر می کردند ک��ه قابل ردیابی نیس��تند. وی 
افزود: سیس��تم اطلاعاتی و نی��روی انتظامی ما 
توانسته اند، این اش��خاص را ردیابی کنند. اژه ای 
بیان داشت: این افراد در تهران، شیراز و خوزستان 
فعالیت می کردند که ردش��ان زده شد و دستگیر 

شده اند.

    احکام ضد ایرانی دادگاه های آمریکا 
فاقد مستندات قانونی و از روی بغض است

س��خنگوی قوه قضاییه احکام صادر شده توسط 
دادگاه های آمریکا بر ضد ایران و دارایی های ایران 
را از روی بغض و فاقد مس��تندات قانونی توصیف 
کرد. حجت الاسلام محسنی اژه ای سخنگوی قوه 
قضاییه در ادامه هفتاد و یکمین نشس��ت خبری 
خود با اصحاب رسانه، در پاس��خ به پرسش خبرنگاری مبنی بر 
حکم یکی از دادگاه های داخلی آمریکا درباره دست داشتن ایران 
در انفجار یک قرارگاه نظامی در بیروت، گفت: وزارت امور خارجه 
و امور بین الملل ق��وه قضاییه از ابتدای این دع��اوی وارد عمل 
می ش��وند و هم در طول ماجرا پیگیری می کنند، اما در کل این 
احکام قانونی و مستند نبوده و با بغض صادر می شود. وی افزود: 
امیدواریم این احکام با تلاش های دس��تگاه دیپلماس��ی و امور 
بین الملل قوه قضاییه تغییر کند، ول��ی در کل این حق همواره 
برای ایران محفوظ اس��ت تا به حکم اعتراض کند. وی در پاسخ 
به س��وال یکی از خبرنگاران درباره وضعیت رییس خبرگزاری 
 ایرنا، خاطرنش��ان کرد: محاکمه وی ص��ورت گرفته و اکثریت 
هیات منصفه رای به محکومی��ت وی دادند که البته این احکام 

قابل اعتراض است و ممکن است تغییر کند.

اشتون:

 تا زمان دستیابی به توافق 
در مذاکرات حضور دارم 

کاترین اش��تون اعلام کرد: در مذاکرات ایران و 1+5، تا زمان دستیابی 
به توافق هس��ته ای بین ایران و 1+5 به عنوان نماینده اتحادیه اروپا در 
مذاکرات حضور خواهد داش��ت. به نقل از خبرگزاری رویترز، کاترین 
اشتون در جلسه دیروز اتحادیه اروپا اعلام کرد که وی تا زمان دستیابی 
به توافق در مذاکرات هس��ته ای ایران و 1+5 به عنوان نماینده اتحادیه 
اروپا باقی می ماند، حتی اگر ضرب الاجل نوامبر از دست داده شود. وی 
در پاسخ به این سوال که آیا وی در مذاکرات هسته ای به نقش خود پس 
از پایان 24 نوامبر ادامه خواهد داد؟ گفت: از من درخواست شده تا زمان 
دستیابی به توافق در مذاکرات حضور داشته باش��م. به گزارش ایسنا، 
کاترین اشتون نماینده اتحادیه اروپا در مذاکرات ایران و 1+5 است که 
پس از اتمام ماموریتش به عنوان رییس سیاست خارجی اتحادیه اروپا، 

به عنوان سرپرست اعضا در مذاکرات حضور خواهد داشت.

تکذیب خبر لغو روادید بدو
 ورود اتباع ایرانی به خاک مالزی 

مس��وول بخ��ش مطبوعاتی س��فارت جمهوری اس��لامی ای��ران در 
کوالالامپور خب��ر لغو روادید بدو ورود اتباع ایران��ی به خاک مالزی را 
تکذیب نمود. مسوول بخش مطبوعاتی س��فارت جمهوری اسلامی 
ایران در کوآلالامپ��ور از آمادگی مقامات مالزی ب��رای امضای هرچه 
سریع تر موافقتنامه اس��ترداد مجرمین میان دو کشور خبر داد. وی 
همچنین خب��ر لغو روادید ب��دو ورود اتباع ایرانی به خ��اک مالزی را 

تکذیب نمود.

تاکید ظریف بر ایستادگی پایدار ایران 
در کنار مردم فلسطین 

رمضان عبدالله ش��لح، دبیرکل جهاد اسلامی فلسطین با محمد جواد 
ظریف، وزیر امور خارجه کشورمان دیدار و گفت وگو کرد. دکترظریف 
در این دی��دار ضمن تبریک مج��دد پیروزی مقاومت غ��زه در اثبات 
باطل بودن افسانه شکست ناپذیری رژیم صهیونیستی، بر ایستادگی 
پایدار جمهوری اسلامی ایران در کنار مردم فلسطین در همه مراحل 
مقاومت ازجمله در مرحله بازس��ازی غزه تاکید ک��رد. دبیرکل جهاد 
اس��لامی نیز با اظهار مراتب قدردانی از حمایت ها و مس��اعدت های 
دایمی جمهوری اس��لامی ایران از مردم و مقاومت فلس��طین، افزود: 
 پایداری مقاومت فلس��طین در جنگ 51 روزه غ��زه در برابر یکی از 
 ب��زرگ ترین زرادخانه ه��ای تس��لیحاتی دنیا، دس��تاوردی بزرگ و 

مثال زدنی در مسیر مقاومت بود.

 به 20 نیروگاه جدید
 نظیر نیروگاه بوشهر نیاز داریم 

عضو کمیس��یون انرژی مجلس با اش��اره به جلس��ه روز گذشته این 
کمیسیون با حضور رییس س��ازمان انرژی اتمی گفت: دراین جلسه 
صالحی توضیحاتی درباره نیروگاه بوشهر و سازمان انرژی اتمی ارایه 
کرد و نماین��دگان نیز نگرانی ها و همچنین س��والات خ��ود را با وی 
درمیان گذاشتند.  امیرعباس سلطانی افزود: صالحی در این جلسه از 
برنامه های آینده برای تاسیس نیروگاه های جدید و همچنین آمادگی 
برخی از کشورها برای همکاری با ایران خبر داد و گفت نیروگاه بوشهر 
در حال حاضر س��الانه حدود هفت میلیارد کیلووات ساعت برق را به 
شبکه سراسری تزریق می کند.  سلطانی به نقل از صالحی گفت: امروزه 
کشور به بیست نیروگاه جدید نظیر نیروگاه بوشهرنیاز دارد. وی افزود: 
در بخش دیگری از این جلس��ه، موضوع تحقیق و تفحص از ش��رکت 
تاسیسات دریایی فراساحل با حضور منوچهری، مدیرعامل این شرکت 
توسط نمایندگان مطرح شد و نمایندگان درخواست کننده تحقیق و 
تفحص یک هفته فرصت دادند تا مسوولین این شرکت بتوانند پاسخ 

های خود را ارایه کنند.

 ادعاهای بی اساس یک وزیر اماراتی
 علیه ایران 

 وزی��ر امور خارج��ه ام��ارات در اظهاراتی بی اس��اس مدعی ش��د که 
گرایش های توسعه طلبانه ایران، روابط این کشور با کشورهای حوزه 
خلیج فارس را در معرض تهدید ق��رار داده. انور بن محمد قرقاش در 
س��خنانی در ابوظبی با هشدار نس��بت به آنچه »گرایش های توسعه 
طلبانه و مس��تمر ایران در جه��ان عرب« خواند، مدعی ش��د که این 
گرایش ها تهدیدی برای روابط کشورهای حوزه خلیج فارس و عربی  با 
ایران به شمار می رود. بنابر گزارش القبس، وی در ادامه، سیاست های 
خارجی ایران را »فرقه گرایان��ه« خواند. قرقاش در ادامه ادعاهای ضد 
ایرانی اش تهران را به مداخله در امور داخلی بحرین، س��وریه، عراق، 
لبنان و یمن متهم کرد. این وزیر اماراتی در بخش دیگری از اظهاراتش 
به مذاکرات هسته ای ایران اشاره کرد و با استقبال از مذاکرات جاری 
ایران و 1+5 گفت: به نظر ما بسیار مهم است که هرگونه توافق با ایران 
بر سر برنامه  هسته ای اش، توافقی محکم و خالی از نقاط ضعف باشد.  
وی ادعا کرد که شکست در رس��یدن به این توافق، موجب گسترش 
سلاح های هسته ای خواهد شد که این امر می تواند عواقب خطرناکی 
 را نه تنها برای منطقه، بلکه در مناطقی بسیار دورتر نیز در پی داشته

 باشد.

سرلشکر جعفری در جمع خبرنگاران عنوان کرد:

ناکامی دشمنان فرامنطقه ای برای ایجاد ناامنی در مناطق مرزی ایران
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

باهنر، نایب رییس مجلس مطرح کرد:   

باید با تعامل و هم اندیشی، بیکاری را در کشور ریشه کن کنیم 
عراقچی عضو ارشد تیم مذاکره کننده هسته ای:

تاکنون هیچ توافقی در مذاکرات صورت نگرفته است 
عضو ارشد تیم مذاکره کننده هس��ته ای با بیان اینکه هنوز در 
همه موضوعات می��ان دو طرف اختلاف وج��ود دارد، گفت: 
اگر طرف مقابل حسن نیت داش��ته و مقداری هم به ایده ها و 
گزینه های جمهوری اسلامی ایران توجه بیشتری نشان دهد، 
می توانیم در موعد مقرر به جمع بندی برس��یم.  سید عباس 
عراقچی در گفت وگو با خبرگزاری خانه ملت، با اشاره به روند 
مذاکرات هسته ای گفت: اگر طرف مقابل حسن نیت داشته 
و مقداری هم به ایده ها و گزینه های جمهوری اسلامی ایران 

توجه بیشتری نش��ان دهد، می توانیم در موعد مقرر و تا قبل 
از س��ه آذر به جمع بندی و نتیجه برسیم که البته این کار نیز 
شدنی است. وی با اشاره به اختلافات موجود میان ایران و 5+1 
گفت: هنوز در همه موضوع��ات میان دو طرف اختلاف وجود 
دارد و تاکنون هیچ توافقی حاصل نشده است. عراقچی افزود: با 
این حال در خصوص این اختلافات، ایده های مختلفی مطرح و 
گزینه های متفاوتی بررسی شده که این روند در نشست بعدی 

هم ادامه خواهد داشت.

محمدرضا باهنر، نایب رییس مجلس با ی��ادآوری تجمع مربیان 
پیش دبس��تانی مقابل مجلس به دنبال اعتراض ب��ه چرایی اجرا 
نشدن قانون مصوب مجلس در رابطه با استخدام آنها ، گفت: باید 
با هم اندیش��ی با دولت فکری برای این افراد ک��رد. نماینده مردم 
تهران، ری ، شمیرانات و اسلامش��هر در مجلس شورای اسلامی، 
با بیان اینک��ه مجموعه افرادی که در دولت ه��ای مختلف به آنها 
 وعده استخدام داده شده کم نیست، افزود:  افرادی اعم از مربیان 
پیش دبس��تانی ها، متقاضیان کار در وزارت نفت یا استانداری ها 

کسانی هستند که به آنها وعده استخدام داده شده، اما دولت فعلی 
مدعی است به وجود آنها نیازی ندارد. وی ادامه داد: بنابراین باید 
راه حلی برای این موضوع و رفع مش��کل مربیان پیش دبستانی و 
سایر افرادی که وضعیتی مشابه آنها دارند، اندیشیده شود. نایب 
رییس مجلس شورای اس��لامی، با انتقاد از اینکه در حال حاضر 
سه الی چهار میلیون بیکار در کش��ور وجود دارد، گفت:  با تعامل 
و هم اندیشی فکر اساسی برای مربیان پیش دبستانی باید صورت 

بگیرد. برای ریشه کن کردن بیکاری نیز راه حلی باید اندیشید.

سخنگوی قوه قضاییه در هفتاد و یکمین نشست خبری: 

  اقدام جنایتکارانه اسیدپاشی در اصفهان به خاطر بی حجابی صورت نگرفته

گروه 
ایران

براساس اطلاعات 
جمع آوری شده 

در این زمینه 
تاکنون تایید 

نشده است که 
این اقدامات به 

علت بی حجابی 
 افراد صورت

 گیرد

آمیزقلمدون وحواشی کیسه جان کری
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

به گزارش قلمدون نی��وز به نقل از ش��بکه العالم، 
عکس��ی از جان کری، وزیر خارجه آمریکا که برای 
ش��رکت در کنفرانس بازس��ازی غزه به مصر سفر 
کرده بود، منتش��ر ش��ده اس��ت که وی را در حال 
حمل یک کیسه پلاستیکی نش��ان می دهد.کری 
که بدون توجه به عکاس هایی که کیسه پلاستیکی 
 وی را سوژه قرار داده اند، به سمت هواپیمای شخصی اش حرکت 
می کند، حتی حاضر نیس��ت کیس��ه را به یک��ی از همراهان و یا 
محافظان بسپارد. بعداز انتش��ار این عکس  شبکه های اجتماعی 
موضوع را بین کاربرهایش��ان به نظرس��نجی گذاشتند که نظرات 
متفاوتی در مورد اینکه چه چیزی در کیسه کری است، به اشتراک 
گذاش��ته ش��د. درهمین راس��تا آمیزقلمدون نیز این س��وال را از 
اهالی سیاست اعم از داخلی و خارجی می پرس��د که آن را با شما 

خوانندگان خوب روزنامه اصفهان زیبا به اشتراک می گذاریم:
    دکتر ظریف:

- آقای دکتر به نظر شما در کیس��ه جان کری چه چیزی می تواند 

باشد؟
- هیچی عزیزم. یک مقدار نبات و خرماس��ت که خودمان برایش 

فرستادیم تا در مذاکره با ما فشارش نیفتد.
- فکر نمی کنید پر رو می شود؟

- عزیزم شما هنوز به دیپلماسی لبخند ایمان نیاوردی؟
    حسین شریعتمداری:

- آقا شما که همه چیز را پیش بینی می کنید، چرا در مورد محتویات 
داخل کیسه کری چیزی نگفتید؟

- البته ما این را هم از قبل می دانستیم.
- خوب حالا که می دانید چی هست؟

 - این کیس��ه ش��امل مقدار فراوانی ق��رص خواب آور، مس��کن و 
آرام بخش است که دست کثیف استکبار، استعمار و استثمار جهانی 
برای خواباندن سران عرب ساخته و داده کری تا در حلقومشان کند. 

نیرنگ های عُمال فتنه برای ما مثل روز روشن است.
    دکتر زیبا کلام:

- آقای زیبا کلام نظر شما در مورد کیسه کری چیست؟

- به نظر من این یک حرکت تمام امپریالیستی است که کری با این 
کارش می خواهد بگوید، س��ران عرب بیایید با من دوست شوید تا 
از توی کیسه ام شکلات در بیاورم و یا بهتر بگویم، بمب و موشک و 

هواپیما /   - با تشکر از شما. من جواب خودم را گرفتم.
    وزیر صنعت ،معدن و تجارت:

- آقای نعمت زاده به نظر شما چه چیز در کیسه کری است؟
- این ها قطعات تحریمی خودروسازان مظلوم و بی پناه داخلی است 
که نامرد دارد با خودش می برد. حالا ش��ما هی بگو چرا خودروری 
داخلی گران می شود، هی من می گویم خوب باید بشود، چون این 
بابا همه قطعاتش را تحریم کرده. چرا با اعصاب من بازی می کنید. 
 خودرو را گران می کنیم، می گویی��د چرا،گرانترش می کنیم، باز 
 م��ی گویید چ��را، نیم درصد می کش��یم پایی��ن، بهان��ه دیگر در 

می آورید، ما باید به کدام ساز شما ملت برقصیم؟
)اینجا آمیزقلمدون ما خودش را در افق گم کرد(

    با ن کی مون:
- آقای مون ش��ما اطلاع دارید که چه چیزی درون  کیس��ه جان 

کری است؟
-  نه. به من چه. من فقط می دانم که ایران هنوز در موضوع هسته ای 

خوب شفاف سازی نکرده. 
- آقای مون فکر نم��ی کنید، این ندیدن ش��فافیت ایران به خاطر 

عینکتان باشد؟
- من که کلا نمی بینم ،کری گفت این جوری بگم.  /   - آهان!

    دکتر روحانی:
- آقای رییس جمهور شما می دانید، درون کیسه کری چیست؟

-  من یک حقوق دانم. غیب گو که نیستم.
-  به نظر ش��ما چرا کری با این کیسه پلاستیکی جلوی دوربین ها 

ظاهر شده؟ 
- کری و ما ادراک مَا الکری؟

فرمانده کل س��پاه پاسداران انقلاب اسلامی، س��رمایه گذاری کلان 
دش��منان فرامنطقه ای ب��رای ایجاد ناامن��ی در مناطق م��رزی را 
شکس��ت خورده و نافرجام دانست. س��ردار سرلش��کر محمدعلی 
جعفری، فرمانده کل سپاه در حاشیه مراسم بزرگداشت فرماندهان 
نیروی زمینی س��پاه در جمع خبرنگاران گفت: شهید شوشتری و 
یارانش خودشان را برای برقراری وحدت میان شیعیان و اهل تسنن 
در مناطق جنوب شرق کش��ور فدا کردند. وی افزود: این فرماندهان 
ش��بانه روز در این چارچوب تلاش می کردند و در این راه جانش��ان 
 را تقدیم کردند. س��ردار سرلش��کر محمدعلی جعفری: مهمترین 
مس��اله ای که در داخل کش��ور در مناطقی مانند جنوب ش��رق یا 

کردستان داریم، موضوع وحدت میان ش��یعیان،  اهل تسنن و همه 
اقوام است و مس��اله اساسی در این مقطع حس��اس، همین موضوع 
است - همان طور که شهید شوشتری آن را به خوبی درک کرد  و تا 
پای جان بر آن  ایستاد- سردار سرلشکر محمدعلی جعفری، فرمانده 
کل سپاه در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات شهید شوشتری برای 
ایجاد امنیت در مناطق مرزی با استفاده از ظرفیت قبایل گفت: این 

بزرگ ترین اقدام راهبردی، کلیدی و محوری ش��هید شوشتری در 
مرزهای جنوب شرق بود که به مردم اطمینان و اعتماد کرد و امنیت 
را به آنان س��پرد. سردار سرلش��کر محمدعلی جعفری: این حرکت 
موجب محبوبیت شدید شهید شوشتری در میان قبایل و مردم در 
منطقه شد. وی با اشاره به حادثه تروریستی ناکام در یکی از پاسگاه 
ها حدود یک ماه قبل اضافه کرد: همین بومیان منطقه و بسیجیان 

بلوچ ثاب��ت کردند که بهتری��ن مدافع مرزهای جمهوری اس��لامی 
هستند و این پیروزی ها ناشی از همین راهبرد و نگاه شهید شوشتری 
اس��ت که در عمل اثبات شد. سردار سرلش��کر محمدعلی جعفری: 
خدا را برای امنیت در مناطق جنوب ش��رق کش��ور شکر می کنیم 
که با وجود این همه سرمایه گذاری دشمنان فرامنطقه ای ما اعم از 
 آمریکایی ها، صهیونیس��ت ها و برخی دشمنان منطقه ای و به رغم 
برنامه ری��زی زیاد آنان، امنیت در مرزهای ما برقرار اس��ت. س��ردار 
سرلش��کر محمدعلی جعفری  اف��زود: با واگذاری امنی��ت به مردم 
اکنون امنیت بس��یار خوبی در مناطق مرزی به ویژه جنوب ش��رق 

کشور برقرار است.

لیلا
نیکخواه

س��خنگوی قوه قضائیه گف��ت: یک��ی از اقدامات 
ناپسند، زشت و جنایتکارانه هفته گذشته ماجرای 
اسیدپاشی در اصفهان بود که این اقدام خشن باید 
توسط تمامی دس��ت اندرکاران مورد پیگیری قرار 
گرفته و برای شناسایی عاملان و تعقیب آنها اقدام 
جدی صورت گیرد.به گزارش اصفهان زیبا به نقل 
از خبرگزاری فارس، حجت الاس��لام محسنی اژه ای سخنگوی 
قوه قضاییه عصر دیروز در هفتاد و یکمین نشس��ت خبری خود 
اظهار داشت: قوه قضاییه در رابطه با عاملان ماجرای اسیدپاشی 
اصفهان پیگیر دستگیری این افراد هستند و آماده اند در صورت 
دستگیری به سرعت بازپرس��ی صورت گرفته و عاملان به اشد 

مجازات برسند.اژه ای افزود: بسیار ناگوار است که خانمی جوان 
ظاهر خود را به طور کل تا پایان عمر از دست بدهد و علاوه بر رنج 
بیماری برای خود و خانواده و عذاب معالجه و تبعات پس از آن 

از هزینه درمان نیز رنج بکشد.

    لزوم مجازات بازدارنده ب�رای عدم تکرار این گونه 
اقدامات

وی تصریح کرد: درست است که این اقدام قابل قصاص است و 
عاملان اینگونه اقدام حتماً باید مجازات شوند ولی باید مجازاتی 
بازدارنده در این مورد صورت گیرد تا دیگر کس��ی جرأت نکند 
دست به اینگونه اقدامات بزند.س��خنگوی قوه قضاییه گفت : در 

این راستا ریاست دادگس��تری اصفهان از دادستان این استان 
و مس��ئولان امنیتی خواس��ته تا ای��ن پرونده را 
پیگیری کنند و عام��لان این اقدام شناس��ایی 

شوند.

    اق�دام جنایتکارانه اسیدپاش�ی در 
اصفهان به خاطر بی حجابی صورت نگرفته

اژه ای در م��ورد برخی خبرها در ای��ن زمینه در 
س��ایت ها گفت: براس��اس اطلاعات جمع آوری 
شده در این زمینه تاکنون تأیید نشده است که 
این اقدامات به علت بی حجابی افراد صورت گیرد 
چرا که با توجه به ارتباطاتی که با این افراد گرفته 
شده است این افراد جزو بی حجاب ها نبوده اند و 
اطلاعاتی که در برخی سایت ها آمده است تأیید 

شدنی نیست.

    محکوم شدن ۳ نفر از عوامل فتنه ۸۸
سخنگوی قوه قضائیه همچنین از دادگاهی شدن ۳ نفر از عوامل 
فتنه ۸۸ در این هفته و هفته گذشته و صدور احکام آنها خبر داد.

حجت الاسلام محسنی اژه ای س��خنگوی قوه قضاییه در ادامه 
هفتاد و یکمین نشست خبری خود با اعلام این خبر، افزود: در 
طول این هفته و هفته گذشته ۳ نفر از عوامل فتنه ۸۸ در دادگاه 
بدوی محکوم شده اند که با توجه به قطعی نشدن حکم از اعلام 
اسامی آنها معذورم.اژه ای افزود: این ۳ نفر در دادگاه های بدوی 

به محکومیت های زندان و غیر زندان محکوم شدند.

    دس�تگیری اف�رادی ک�ه به ام�ام راح�ل توهین 
می کردند

س��خنگوی قوه قضائیه گفت: افرادی که به ام��ام راحل توهین 
می کردن��د در تهران، ش��یراز و خوزس��تان دس��تگیر ش��دند. 

حجت الاسلام محس��نی اژه ای س��خنگوی قوه قضاییه با اعلام 
این مطلب افزود: در بعضی از سایت ها کسانی به 
اشخاص بزرگ مانند امام راحل توهین می کردند 
و فکر می کردند ک��ه قابل ردیابی نیس��تند.وی 
افزود: سیس��تم اطلاعاتی و نی��روی انتظامی ما 
توانس��ته اند این اش��خاص را ردیابی کنند.اژه ای 
بیان داشت: این افراد در تهران، شیراز و خوزستان 
فعالیت می کردند که ردش��ان زده شد و دستگیر 

شده اند.

    احکام ضد ایرانی دادگاه های آمریکا 
فاقد مستندات قانونی و از روی بغض است

س��خنگوی قوه قضاییه احکام صادر شده توسط 
دادگاه های آمریکا ب��ر ضد ای��ران و دارایی های 
ای��ران را از روی بغض و کینه و فاقد مس��تندات 
قانون��ی توصیف کرد.حجت الاس��لام محس��نی 
اژه ای س��خنگوی ق��وه قضاییه در ادام��ه هفتاد 
و یکمین نشس��ت خبری خود با اصحاب رس��انه، در پاس��خ به 
پرس��ش خبرنگاری مبنی بر حکم یک��ی از دادگاه های داخلی 
آمریکا درباره دست داشتن ایران در انفجار یک قرارگاه نظامی 
در بیروت، گفت: وزارت امور خارجه و امور بین الملل قوه قضاییه 
از ابتدای این دعاوی وارد عمل می ش��وند و هم در طول ماجرا 
پیگیری می کنند اما در کل این احکام قانونی و مستند نبوده و با 
بغض صادر می شود.وی افزود: امیدواریم این احکام با تلاش های 
دستگاه دیپلماسی و امور بین الملل قوه قضاییه تغییر کند ولی 
در کل ای��ن حق همواره ب��رای ایران محفوظ اس��ت تا به حکم 
اعتراض کند.وی در پاس��خ به س��وال یکی از خبرنگاران درباره 
وضعیت رئیس خبرگزاری ایرنا، خاطرنش��ان کرد: محاکمه وی 
صورت گرفته و اکثریت هیأت منصف��ه رأی به محکومیت وی 
دادند که البته این احکام قابل اعتراض و ممکن است تغییر کند.

اشتون: تا زمان دستیابی به توافق در 
مذاکرات حضور دارم 

کاترین اش��تون اعلام کرد: در مذاک��رات ایران و 1+5 اع��لام کرد تا 
زمان دستیابی به توافق هس��ته ای بین ایران و 1+5 به عنوان نماینده 
اتحادیه اروپا در مذاکرات حضور خواهد داشت. به نقل از خبرگزاری 
رویترز، کاترین اش��تون در جلس��ه دیروز اتحادیه اروپا اعلام کرد که 
وی تا زمان دس��تیابی به توافق در مذاکرات هسته ای ایران و 1+5 به 
عنوان نماینده اتحادیه اروپا باقی می ماند حتی اگر ضرب الاجل نوامبر 
از دست داده شود. وی در پاسخ به این س��وال که آیا وی در مذاکرات 
هسته ای به نقش خود پس از پایان 24 نوامبر ادامه خواهد داد؟ گفت: 
از من درخواست شده تا زمان دس��تیابی به توافق در مذاکرات حضور 
داشته باشم. به گزارش ایسنا، کاترین اش��تون نماینده اتحادیه اروپا 
در مذاکرات ایران و 1+5 اس��ت که پس از اتمام ماموریتش به عنوان 
رییس سیاست خارجی اتحادیه اروپا به عنوان سرپرست اعضای 5+1 

در مذاکرات حضور دارد.

تکذیب خبر لغو روادید بدو ورود اتباع 
ایرانی به خاک مالزی 

مس��ئول بخ��ش مطبوعاتی س��فارت جمهوری اس��لامی ای��ران در 
کوالالامپور خب��ر لغو روادید بدو ورود اتباع ایران��ی به خاک مالزی را 
تکذیب نمود. مسئول بخش مطبوعاتی سفارت جمهوری اسلامی ایران 
در کوالالامپور از آمادگی مقامات مالزی برای امضای هر چه سریع تر 
موافقتنامه استرداد مجرمین میان دو کش��ور خبر داد.وی همچنین 

خبر لغو روادید بدو ورود اتباع ایرانی به خاک مالزی را تکذیب نمود.

تاکید ظریف بر ایستادگی پایدار ایران در 
کنار مردم فلسطین 

رمضان عبدالله ش��لح، دبیرکل جهاد اسلامی فلسطین با محمد جواد 
ظریف وزیر امور خارجه کشورمان دیدار و گفت وگو کرد. دکترظریف 
در این دی��دار ضمن تبریک مج��دد پیروزی مقاومت غ��زه در اثبات 
باطل بودن افسانه شکست ناپذیری رژیم صهیونیستی، بر ایستادگی 
پایدار جمهوری اسلامی ایران در کنار مردم فلسطین در همه مراحل 
مقاومت ازجمله در مرحله بازس��ازی غزه تأکید ک��رد. دبیرکل جهاد 
اس��لامی نیز با اظهار مراتب قدردانی از حمایت ها و مس��اعدت های 
دائمی جمهوری اس��لامی ایران از مردم و مقاومت فلس��طین، افزود 
:پایداری مقاومت فلس��طین در جنگ 51 روزه غ��زه در برابر یکی از 
بزرگترین زرادخانه های تسلیحاتی دنیا، دس��تاوردی بزرگ و مثال 

زدنی در مسیر مقاومت بود.

صالحی: به 20 نیروگاه جدید نظیر نیروگاه 
بوشهر نیاز داریم 

عضو کمیس��یون انرژی مجلس با اش��اره به جلس��ه روز گذشته این 
کمیسیون با حضور رئیس س��ازمان انرژی اتمی گفت: دراین جلسه 
صالحی توضیحاتی درباره نیروگاه بوشهر و سازمان انرژی اتمی ارائه 
کرد و نمایندگان نیز نگرانی های خود و همچنین س��والات خود را با 

وی درمیان گذاشتند.
 امیرعباس س��لطانی افزود: صالحی در این جلسه از برنامه های آینده 
برای تاسیس نیروگاه های جدید و همچنین آمادگی برخی از کشورها 
برای همکاری با ایران خبر داد و گفت نیروگاه بوش��هر در حال حاضر 
سالانه حدود هفت میلیارد کیلووات ساعت برق را به شبکه سراسری 

تزریق می کند. 
سلطانی به نقل از صالحی گفت: امروز کشور به بیست نیروگاه جدید 
نظیر نیروگاه بوشهرنیاز دارد. وی افزود: در بخش دیگری از این جلسه، 
موضوع تحقیق و تفحص از ش��رکت تاسیس��ات دریایی فراساحل با 
حضور منوچهری مدیرعامل این ش��رکت توس��ط نمایندگان مطرح 
شد و نمایندگان درخواست کننده تحقیق و تفحص یک هفته فرصت 

دادند تا مسوولین این شرکت بتوانند پاسخ های خود را ارائه کنند.

 ادعاهای بی اساس یک وزیر اماراتی
 علیه ایران 

وزیر امور خارجه امارات در اظهاراتی بی اساس مدعی شد که گرایشات 
توسعه طلبانه ایران روابط این کشور با کشورهای حوزه خلیج فارس را 

در معرض تهدید قرار داده است.
 انور بن محمد قرقاش در سخنانی در ابوظبی با هشدار نسبت به آنچه 
از آن به عنوان “گرایشات توسعه طلبانه و مستمر ایران در جهان عرب” 
خواند مدعی شد که این گرایش��ات تهدیدی برای روابط کشورهای 
حوزه خلیج فارس و ایران و روابط کش��ورهای عربی با ایران به شمار 
می رود. بنابر گزارش القبس، وی در ادامه سیاست های خارجی ایران 
را “فرقه گرایانه” خواند. قرقاش در ادامه ادعاهای ضد ایرانی اش تهران 
را به مداخله در امور داخلی بحرین، سوریه، عراق، لبنان و یمن متهم 
کرد. ای��ن وزیر اماراتی در بخ��ش دیگری از اظهارات��ش به مذاکرات 
هسته ای ایران اشاره کرد و با استقبال از مذاکرات جاری ایران و 5+1 
گفت: به نظر ما این بسیار مهم است که هرگونه توافق آتی با ایران بر 

سر برنامه ی هسته ای اش توافقی محکم و خالی از نقاط ضعف باشد.
 وی ادعا کرد که شکست در رس��یدن به این توافق، موجب گسترش 
سلاح های هسته ای خواهد شد که این امر می تواند عواقب خطرناکی 
 را نه تنها ب��رای منطقه ما بلکه در مناطقی بس��یار دورتر نیز داش��ته

 باشد.

سرلشکر جعفری در جمع خبرنگاران عنوان کرد

ناکامی دشمنان فرامنطقه ای برای ایجاد ناامنی در مناطق مرزی ایران
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

باهنر نایب رئیس مجلس مطرح کرد:   

باید با تعامل و هم اندیشی بیکاری را در کشور ریشه کن کنیم 
عراقچی عضو ارشد تیم مذاکره کننده هسته ای:

تاکنون هیچ توافقی در مذاکرات صورت نگرفته است 
عضو ارشد تیم مذاکره کننده هس��ته ای با بیان اینکه هنوز در 
همه موضوعات می��ان دو طرف اختلاف وج��ود دارد، گفت: 
اگر طرف مقابل حسن نیت داش��ته و مقداری هم به ایده ها و 
گزینه های جمهوری اسلامی ایران توجه بیشتری نشان دهد، 
می توانیم در موعد مقرر به جمع بندی برس��یم.  سید عباس 
عراقچی در گفت وگو با خبرگزاری خانه ملت، با اشاره به روند 
مذاکرات هسته ای گفت: اگر طرف مقابل حسن نیت داشته 
و مقداری هم به ایده ها و گزینه های جمهوری اسلامی ایران 

توجه بیشتری نشان دهد، می توانیم در موعد مقرر و تا قبل از 
۳ آذر به جمع بندی و نتیجه برسیم که البته این کار نیز شدنی 
است. وی با اش��اره اختلافات موجود میان ایران و 1+5 گفت: 
هنوز در همه موضوعات می��ان دو طرف اختلاف وجود دارد و 
تاکنون هیچ توافقی حاصل نشده است.عراقچی افزود: با این 
حال در خصوص این اختلافات، ای��ده های مختلفی مطرح و 
گزینه های مختلفی بررسی شده که این روند در نشست بعدی 

هم ادامه خواهد داشت.

محمدرضا باهن��ر نایب رئیس مجلس با ی��ادآوری تجمع مربیان 
پیش دبس��تانی مقابل مجلس به دنبال اعتراض ب��ه چرایی اجرا 
نشدن قانون مصوب مجلس در رابطه با اس��تخدام آن ها٬ گفت: 
باید با هم اندیشی با دولت فکری برای این افراد کرد. نماینده مردم 
تهران٬ ری٬ شمیرانات و اسلامشهر در مجلس شورای اسلامی٬ با 
بیان اینکه مجموعه افرادی که در دولت های مختلف به آن ها وعده 
استخدام داده شده کم نیست٬ افزود:  افرادی اعم از مربیان پیش 
دبستانی ها٬ متقاضیان کار در وزارت نفت یا استانداری ها کسانی 

هستند که به آنها وعده استخدام داده شده اما دولت فعلی مدعی 
است به وجود آن ها نیازی ندارد. وی ادامه داد: بنابراین باید راه حلی 
برای این موضوع و رفع مشکل مربیان پیش دبستانی و سایر افرادی 
که وضعیتی مشابه آن ها دارند اندیشیده شود.نایب رئیس مجلس 
شورای اسلامی٬ با انتقاد از اینکه در حال حاضر ۳ الی 4 میلیون 
بیکار در کشور وجود دارد٬ گفت: علاوه بر اینکه فکر اساسی برای 
مربیان پیش دبستانی باید با تعامل و هم اندیشی صورت بگیرد باید 

برای ریشه کن کردن بیکاری نیز راه حلی بیندیشیم.

سخنگوی قوه قضائیه در هفتاد و یکمین نشست خبری: 

دادگستری اصفهان پیگیر اقدام جنایتکارانه اسیدپاشی است

گروه 
ایران

براساس اطلاعات 
جمع آوری شده 

در این زمینه 
تاکنون تأیید 

نشده است که 
این اقدامات به 

علت بی حجابی 
 افراد صورت

 گیرد

آمیزقلمدون وحواشی کیسه جان کری
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

به گزارش قلمدون نی��وز به نقل از ش��بکه العالم، 
عکس��ی از جان کری وزیر خارجه آمریکا که برای 
شرکت در کنفرانس بازسازی غزه به مصر سفر کرده 
بود، منتشر شده است که وی را در حال حمل یک 
کیسه پلاستیکی نش��ان می دهد؛کری که بدون 
توجه به عکاس هایی که کیس��ه پلاستیکی وی را 
س��وژه قرار داده اند به سمت هواپیمای ش��خصی اش حرکت می 
کند حتی حاضر نیست کیسه را به یکی از همراهان و یا محافظان 
بسپارد.بعداز انتشار این عکس  شبکه های اجتماعی موضوع را بین 
کاربرهایشان به نظرسنجی گذاشتند که نظرات متفاوتی در مورد 
اینکه چه چیزی در کیسه کری است به اشتراک گذاشتند. درهمین 
راستا آمیزقلمدون نیز این سوال را از اهالی سیاست اعم از داخلی 
و خارجی می پرسد و با شما خوانندگان خوب روزنامه اصفهان زبیا 

به اشتراک می گذاریم:
    دکتر ظریف:

- آقای دکتر به نظر شما در کیس��ه جان کری چه چیزی می تواند 

باشد؟
- هیچی عزیزم. یک مقدار نبات و خرما اس��ت که خودمان برایش 

فرستادیم تا در مذاکره با ما فشارش نیفتد.
- فکر نمی کنید پر رو می شود؟

- عزیزم شما هنوز به دیپلماسی لبخند ایمان نیاوردی؟
    حسین شریعتمداری:

- آقا شما که همه چیز را پیش بینی می کنید چرا در مورد محتویات 
داخل کیسه کری چیزی نگفتید؟

- البته ما این را هم از قبل می دانستیم.
- خوب حالا که می دانید چی هست؟

- این کیس��ه ش��امل مقدار فراوانی قرص خواب آور و مس��کن و 
آرامبخش است که دست کثیف استکبار و استعمار و استثمار جهانی 
برای خواباندن سران عرب ساخته و داده کری تا در حلقومشان کند. 

نیرنگ های عُمال فتنه برای ما مثل روز روشن است
    دکتر زیبا کلام:

- آقای زیبا کلام نظر شما در مورد کیسه کری چیست؟

- به نظر من این یک حرکت تمام امپریالیستی است که کری با این 
کارش می خواهد بگوید اس��ران عرب بیایید با من دوست شوید تا 
از توی کیسه ام شکلات در بیاورم و یا بهتر بگویم بمب و موشک و 

هواپیما /   - با تشکر از شما . من جواب خودم را گرفتم.
    وزیر صنعت ،معدن و تجارت:

- آقای نعمت زاده به نظر شما چه چیز در کیسه کری است؟
- این ها قطعات تحریمی خودروسازان مظلوم و بی پناه داخلی است 
که نامرد دارد با خودش می برد ،حالا ش��ما هی بگو چرا خودروری 
داخلی گران می شود ،هی من می گویم خوب باید بشود چون این 
بابا همه قطعاتش را تحریم کرده .چرا با اعصاب من بازی می کنید 
.خودرو را گران می کنیم می گویید چرا ،گرانترش می کنیم باز می 
گویید چرا، نیم درصد می کشیم پایین بهانه دیگر در می آورید،ما 

باید به کدام ساز شما ملت برقصیم؟
)اینجا آمیزقلمدون ما خودش را در افق گم کرد(

    با ن کی مون:
- آقای مون ش��ما اطلاع داریم که چه چیزی درون  کیس��ه جان 

کری است؟
-  نه. به من چه . من فقط می دانم که ایران هنوز در موضوع هسته 

ای خوب شفاف سازی نکرده 
- آقای مون فکر نمی کنید این ندیدن ش��فافیت ای��ران به خاطر 

عینکتان باشد؟
- من که کلا نمی بینم ،کری گفت این جوری بگم.  /   - آهان!

    دکتر روحانی:
- آقای رئیس جمهور شما می دانید درون کیسه کری چیست؟

-  من یک حقوق دانم. غیب گو که نیستم
-  به نظر ش��ما چرا کری با این کیسه پلاستیکی جلوی دوربین ها 

ظاهر شده 
- کری،و ما ادراک مَا الکری؟

فرمانده کل س��پاه پاس��داران انقلاب اس��لامی، س��رمایه گذاری 
کلان دش��منان فرامنطقه ای برای ایجاد ناامنی در مناطق مرزی 
را شکس��ت خورده و نافرجام دانست. س��ردار سرلشکر محمدعلی 
جعفری فرمانده کل سپاه در حاشیه مراسم بزرگداشت فرماندهان 
نیروی زمینی س��پاه در جمع خبرنگاران گفت: شهید شوشتری و 
یارانش خودشان را برای برقراری وحدت میان شیعیان و اهل تسنن 
در مناطق جنوب شرق کشور فدا کردند.وی افزود: این فرماندهان 
شبانه روز در این چارچوب تلاش می کردند و در این راه جانشان را 
تقدیم کردند. سردار سرلشکر محمدعلی جعفری: مهمترین مسئله 
ای که در داخل کشور در مناطقی مانند جنوب شرق یا کردستان 

داریم موضوع وحدت میان شیعیان ،  اهل تسنن و همه اقوام است 
و چون مسئله اساس��ی در این مقطع حساس همین موضوع است 
شهید شوشتری نیز این مسئله را به خوبی درک کرده بود و تا پای 
جان برای پیشبرد این هدف ایستاد. س��ردار سرلشکر محمدعلی 
جعفری فرمانده کل سپاه در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات شهید 
شوشتری برای ایجاد امنیت در مناطق مرزی با استفاده از ظرفیت 

قبایل گفت: این بزرگترین اقدام راهبردی، کلیدی و محوری شهید 
شوشتری در مرزهای جنوب شرق بود که به مردم اطمینان و اعتماد 
کرد و امنیت را به آنان سپرد. سردار سرلشکر محمدعلی جعفری: 
این حرکت موجب محبوبیت شدید شهید شوشتری در میان قبایل 
و مردم در منطقه شد.وی با اشاره به حادثه تروریستی ناکام در یکی 
از پاسگاهها در حدود یک ماه قبل اضافه کرد: همین بومیان منطقه 

و بسیجیان بلوچ ثابت کردند که بهترین مدافع مرزهای جمهوری 
اسلامی هستند و این پیروزیها ناشی از همین راهبرد و نگاه شهید 
شوشتری است که در عمل اثبات شد. سردار سرلشکر محمدعلی 
جعفری: خدا را برای امنیت در مناطق جنوب ش��رق کش��ور شکر 
می کنیم که با وجود این همه سرمایه گذاری دشمنان فرامنطقه 
ای ما اعم از آمریکاییها ، صهیونیستها و برخی دشمنان منطقه ای 
و برغم برنامه ری��زی زیاد آنان، امنیت در مرزهای ما برقرار اس��ت. 
سردار سرلش��کر محمدعلی جعفری  افزود: با واگذاری امنیت به 
مردم اکنون امنیت بسیار خوبی در مناطق مرزی بویژه جنوب شرق 

کشور برقرار است.

لیلا
نیکخواه

روابط عمومی منطقه 8 شهرداری اصفهان  

نوبت اولاطلاعیه منطقه هشت شهرداری اصفهان 
ورثه مرحوم نعمت اله مزروعی سبدانی 

نظربه اینکه یک قطعه زمین بایر به پلاک ثبتی عادی بخش * ثبت اصفهان به کد نوس��ازی 80-28596 درطرح  ادامه 
خیابان ش��هید دوران قراردارد وبا توجه به اینکه توافقی حاصل نگردیده ،لذا به جهت ضرورت اجرای طرح وبرابر ماده 
واحده قانون نحوه تقویم ابنیه واملاک واراضی مورد نیاز شهرداری مصوب 28آبان 1370 بدینوسیله به نامبرده  وکلیه 
مدعیان احتمالی ابلاغ میگردد حداکثر ظرف مدت یکماه ازتاریخ نشراین آگهی نسبت به معرفی یک نفر کارشناس بعنوان 
معتمد وپنج نفرکارشناس بعنوان مرضی الطرفین به شهرداری منطقه هشت واقع درخیابان جابرانصاری اقدام نمایند.لازم 
به ذکراست که کارشناسان می بایست جز کارشناسان رسمی دادگستری ومتخصص دررشته کشاورزی بوده ودرمهلت 

قانونی تعیین شده معرفی گردند.
بدیهی است درصورت عدم معرفی کارشناس برابر مقررات اقدام خواهد شد



عضو شورا تاکید کرد:

 اقتصاد مقاومتی
 نباید درحد شعار باقی بماند

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با یادآوری این مهم که رهبری تاکید 
زیادی بر  تحقق» اقتصاد مقاومتی« دارند، گفت: اقتصاد مقاومتی نباید 
در حد شعار باقی بماند؛ چرا که جامعه امروز با مشکلاتی همچون بیکاری 
و مشکلات اقتصادی مواجه است و بدون شک یکی از راهکارهای حل این 
مشکلات تحقق اقتصاد مقاومتی است و در این راستا واگذاری 23 وظیفه 
مشخص شده در قانون به مدیریت شهری می تواند موثر و راهگشا باشد.

حاج رس��ولیها، ضمن انتقاد فرایند طولانی امور در ادارات، بروکراس��ی 
اداری را از جمله موانع تحقق ش��عار اقتصاد مقاومتی عنوان کرده کرد 
و افزود: برای بهره برداری به موقع از پروژه های در دس��ت اجرا همچون 
قطار شهری، سالن اجلاس و دیگر پروژه های شهر اصفهان، لازم است 
راهکارهای حمایتی دنبال ش��ود. عضو شورای اس��لامی شهر اصفهان 
همچنین با تاکید بر پیگیری مطالبات مردم گفت: اعضای شورای اسلامی 
 شهر به صورت مس��تمر و نزدیک در جریان مش��کلات مردم هستند و

 بر عملکرد مدیریت شهری نظارت دقیق دارند و خواسته های شهروندان 
را  بر اساس قانون و در قالب نطق پیش از دستور در جلسه علنی مطرح 

و پیگیری می کنند.

عضو شورا با تاکید بر محله محوری عنوان کرد:

نیازهای اساسی و ضروری شهروندان
 در محلات تامین شود

عضو کمیسیون اقتصادی و امور گردشگری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان با تاکید بر اینکه محله محوری باید در تمام محلات کلانشهر 
اصفهان پیگیری و اجرا ش��ود، گف��ت: نیازهای اساس��ی و ضروری 
ش��هروندان در محلات باید تامین ش��ود و ابعاد فرهنگی اجتماعی 
محلات نی��ز مورد توجه قرار بگیرد تا نتیجه مطلوب کس��ب ش��ود. 
س��ردار کریم نصر اصفهانی عناصر ترافیکی، شهرس��ازی، معماری، 
فرهنگسراها، کانون های فرهنگی، بسیج، کتابخانه، مراکز ورزشی، 
 مس��جد، پارک، بازارچه را از مه��م ترین عناصر اصل��ی و تاثیرگذار 
در ش��کل گیری محله پایدار عنوان و تصریح کرد: الگوی پیشرفت 
باید با محلات همخوانی داش��ته باش��د. وی خاطر نشان کرد: توجه 
به نیازهای اصل��ی و ضروری محلات، هوی��ت و پایداری محلات در 

کلانشهر اصفهان را به دنبال خواهد داشت.

عضو کمیسیون اقتصادی و امور گردشگری:

از ظرفیت بخش خصوصی برای توسعه 
گردشگری اصفهان استفاده شود

عضو کمیس��یون اقتصادی و امور گردشگری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان به پتانس��یل بالای اصفهان برای جذب گردش��گر داخلی و 
خارجی اشاره کرده و گفت: علیرغم اینکه اصفهان پتانسیل های بالایی 
برای توسعه صنعت گردشگری دارد، تاکنون از این ظرفیت به خوبی 
استفاده نشده اس��ت. رس��ول جهانگیری رونق صنعت گردشگری را 
موجب رونق اقتصاد شهری ذکر کرده و افزود: هر چند کارگروه هایی 
ویژه برای گردشگری در ادارات و نهادها ش��کل گرفته است، اما باید 
فعالیت های این کارگروه ها هدفمند شده و از فعالیت های ناهمگون 
و پراکنده جلوگیری شود. وی تعامل و هماهنگی مسوولان استانی و 
شهری اصفهان را برای رونق گردشگری ضروری دانسته و تصریح کرد: 
در این راستا، استفاده از ظرفیت و مشارکت بخش خصوصی و همچنین 
جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی نقش بسزایی در توسعه صنعت 

گردشگری اصفهان دارد.
عضو کمیس��یون اقتصادی و امور گردشگری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان ضمن یادآوری این مهم که توسعه صنعتی در اصفهان و توسعه 
کشاورزی اشباع صنایع و خشکس��الی و کمبود آب در اصفهان دیگر 
غیرممکن است تاکید کرد: با توجه به پتانسیل های اصفهان، چنانچه 
گردشگری محور توس��عه اس��تان قرار بگیرد، دیگر نیازی به فعالیت 
صنایع آلاینده اصفهان نیست و توسعه صنعت گردشگري، راهکاري 

اساسي برای تحول اصفهان و توسعه و درآمد پایدار است.

عضو شورا تاکید کرد:

مراکز استعداد سنجی و رغبت سنجی 
معتبر در اصفهان ایجاد شود

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اش��اره ضرورت فرهنگ سازی در 
ورزشگاه ها گفت: شور و نش��اطی که در فضای ورزشگاه ها در مسابقات 
وجود دارد خوب است، اما در برخی موارد ش��عارهایی داده می شود که 
قابل تحمل نبوده و با توجه به اینکه ک��ودکان و نوجوانان نیز در این فضا 
حضور دارند باید این معضل برطرف شود. علیرضا نصر اصفهانی همچنین 
از اتفاقات ناگواری که برای هواداران در مسیر برگشت رخ می دهد انتقاد 
کرده و افزود: در رفت و برگشت هواداران برای تماشای مسابقات، بسیاری 

از هواداران موتور سوار کشته می شوند که بسیار نگران کننده است.
وی از ضرورت راه اندازی مراکزی برای استعدادس��نجی س��خن گفته و 
تصریح کرد: با محوریت اداره کل ورزش و جوانان می توان مراکز استعداد 
سنجی و رغبت س��نجی معتبر در اصفهان ایجاد کرد تا خانواده ها برای 
ثبت نام فرزندان خود در باشگاه ها یا رشته های ورزشی بلاتکلیف نباشند.

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان خاطر نش��ان کرد: این مراکز نباید 
 به دنبال سودجویی باش��ند و صرفا با هدف خدمت رسانی به خانواده ها 

راه اندازی شوند.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عضو شورا با تاکید بر اینکه اصفهان خاستگاه اصلی چوگان است مطرح کرد:

مسابقات بین المللی چوگان در اصفهان، طراحی  و  اجرا شود
رییس مرکز پژوهش های کاربردی و مطالعات راهبردی شورای 
اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه هر یک نفر گردشگر خارجی 
می تواند، یک شغل در کشور مبدا ایجاد کند، گفت: در حالی که 
برای ایجاد یک شغل در گردشگری داخلی، باید 30 گردشگر وارد 
مقصد گردشگری شوند، هر یک نفر گردشگر خارجی می تواند 

یک شغل در کشور مبدا ایجاد کند. 
س��ید احمد علی عاملی افزود: همین مس��اله اهمی��ت توجه به 
عناصر بومی و میراث ناملموس را بیش از پیش پر رنگ می کند؛ 
زیرا این ها عناصری هستند که بیشتر برای گردشگران خارجی 
جذاب هس��تند و می توانند آنها را برای آش��نایی بیشتر با آنچه 
منحصر به یک مکان خاص اس��ت به مقصد گردش��گری جذب 
 کند. این عضو ش��ورا، چوگان را از جمله عناصر جاذب گردشگر 

ذکر کرده و تصریح کرد: چوگان نیز می تواند یکی از این عناصر 
بومی جاذب گردشگران باشد؛ به شرط آنکه منشا ایرانی آن مورد 

تاکید و توجه قرار گیرد. 
عاملی ادامه داد: تا به حال کمتر از ظرفیت های چوگان در زادگاه 
اصلی آن استفاده شده است. در واقع چوگان و قابلیت های آن در 
اختیار ایران بوده ولی با آن، گوی مراد م��ورد هدف قرار نگرفته 

است.
رییس مرکز پژوهش های کاربردی و مطالعات راهبردی شورای 

اسلامی شهر اصفهان، اظهار داشت: در جمهوری اسلامی ایران 
مزیت نسبی دیگری که برای سوارکاران، ورزشکاران و تیم های 
چوگان بین المللی و حتی تماشاگران و علاقه مندان به چوگان 
وجود دارد و باید برای آنها تش��ریح شود، نرخ برابری ارز و تسعیر 
آن اس��ت که طبق سیاس��ت های پولی و مالی که در سال های 
گذش��ته در ایران رخ داد، آن هم کاهش ارزش پول ملی در برابر 
ارزهای خارجی بود که تنها مزیت این سیاست برای گردشگران 

و توریست های ورزشی و صادرکنندگان کالا و خدمات است.

عاملی خاطر نش��ان کرد: با توجه به هزینه های گزاف مسابقات 
چوگان در هر نقطه ای از جهان، برگزاری این مسابقات در شرایط 
 فعلی، قطعاً ارزان تر و به مراتب برای تیم های ورزش��ی خارجی 
 از جمله تیم های چوگان و توریست های ورزشی و سایر توریست ها،

انتخاب کشور ایران و به خصوص شهر اصفهان، دارای مزیت نسبی 
ویژه ای خواهد بود.

این عضو ش��ورا با تاکید بر اینکه توجه ویژه به چوگان، در جذب 
گردش��گران و همچنین تمهیدات��ی که برای ثب��ت جهانی آن 
وجود دارد، الزامی و ضروری به نظر می رس��د، اضافه کرد: برای 
 جذب گردشگران فعال و تماشاگر، پیشنهاد می شود مسابقات 
بین المللی، یادآور این موضوع باشد که خاستگاه اصلی این ورزش 

اصفهان است، طراحی و اجرا شود.

معماري گذش��ته ایران به خصوص در دوران 
پس از اس��لام، ممل��و از نمونه ه��اي با ارزش 
بکارگیري ش��یوه هاي پردازش بنا به صورت 
کارا و بهین��ه و دس��تیابي به معم��اري پایدار 
نامیده شده است. علیرغم این واقعیت روشن، 
متأس��فانه امروزه به دلای��ل زی��اد و در ابعاد 
مختلف با انقطاع فرهنگي و گسس��ت از تجارب تاریخي و اصول 
بي زمان جاري در سنت هاي ارزش��مند فرهنگ خودي، مواجه 
ش��ده ایم و یکي از آثار این گسست، دور ش��دن از هویت بومي و 
ارزش هاي اس��لامي در آثار معماري امروز اس��ت. بازشناسي و 
فهم معماري و شهرسازي اس��لامي ایرانی بر آن است تا به بیان 
ضرورت ماهیت و هویت معماري و شهرسازي اسلامي، با محوریت 
بازخواني معماري بومي بر مبناي اصول معماري اسلامي- ایراني 
پرداخته و راهکارهاي دستیابي به این مهم را در حد امکان مطرح 
سازد. ش��هر اصفهان که به عنوان پایتخت فرهنگ و تمدن ایران 
اسلامی و حتی جهان اسلام مطرح اس��ت در دل خود گوهرهای 
ارزشمندی از معماری و شهرسازی اس��لامی ایرانی را جای داده 
است. اما امروزه شاهد نوعی درهم ریختگی در منظر و نمای شهر 
به واسطه دور شدن معماری از هویت اسلامی ایرانی خود هستیم 
و نه تنها هویت معماری ایرانی اسلامی خود را پس زده ایم، بلکه به 
معماری و الگوهای غربی رو آورده ایم. جهت بررسی ابعاد مختلف 
این موضوع به بیان نظرات و دیدگاه های برخی از اعضای شورای 

اسلامی شهر اصفهان می پردازیم.

   ض�رورت حف�ظ هویت اس�لامی- ایران�ی معماری 
اصفهان

عضو کمیس��یون عمران، شهرس��ازی و معماری شورای اسلامی 
شهر اصفهان با تشریح عناصر شهری در معماری اسلامی- ایرانی 
 گفت: در محلات قدیم ارکانی تعریف شده بود که در حوزه های

فرهنگی، آموزش��ی، مذهبی)مس��اجد(، در ح��وزه های خدمت 
رس��انی به م��ردم و خدمات��ی همانند ب��ازار فعالیت داش��تند. 
عبدالرس��ول جان نثاری افزود: این کاربری ها با چیدمانی بسیار 
مناس��ب در کنار یکدیگر،  مرکز محله را درس��ت می کنند و این 
مرکز محله در مدیریت ش��هری حرفی برای ارایه داش��ته است. 
وی تصریح کرد: دیدگاهی وجود دارد ک��ه در صورت امکان این 
ارکان حفظ و احیا ش��ود و البته در کنار این ها بحث فضای سبز 

هم مورد توجه قرار گیرد. جان نثاری با اعتقاد به اینکه س��یمای 
 ظاهری ساختمان ها و سایر ابنیه مثل جاده ها، پل ها، زیرگذرها و

روگذره��ا باید مورد توجه باش��ند، گف��ت: اگر از نظ��ر فرهنگی 
ملاحظات خاص مورد توجه نباش��د به جای اینکه س��یمای این 
بناها روح نواز و شادی آفرین باش��د، تبدیل به تصاویر آزاردهنده 
می ش��وند. جان نثاری تصریح کرد: شهروندان در طول روز با نما 
و منظر شهری مواجه می ش��وند، از این رو حفظ هویت اسلامی 
ایرانی معماری اصفهان، با رعایت فرهنگ و پیشینه شهر اصفهان 
قطعا آثار مثبتی در پی خواهد داشت. جان نثاری تاکید کرد: یکی 
از شاخصه های مهم شهر اصفهان، معماری و شهرسازی آن است و 
حفظ ارزش های معماری و شهرسازی باید برای همه ما به صورت 
یک دغدغه جدی باشد و همه ما معتقدیم که شهر باید سالم باشد 
و ش��اکله آن بر علم، ایمان و فرهنگ باش��د، از این رو باید ضمن 
ترویج معماری اس��لامی و ایرانی، الگوگیری از معماری اسلامی 

ایرانی در ساختمان های اصفهان  مورد توجه قرار بگیرد.

   توجه به ش�اخصه ه�ای معماری اس�لامی در بافت 
مرکزی شهر

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان با تاکید بر اینکه توسعه شهر 
اصفهان به ویژه بافت قدیمی و تاریخی شهر باید متناسب با هویت 
معماری اسلامی باشد، گفت: در حال حاضر مرحله خاصی از نظر 
معماری برای وضعیت سیمای شهر در شهر اصفهان ایجاد شده 
است. سید کریم داوودی با بیان اینکه در زمینه ساختمان سازی 
باید به دو مقوله توجه شود، افزود: توجه به معماری فضای عمومی 
یا نمای س��اختمان ها و فضای داخلی س��اختمان ها امری مهم و 

ضروری تلقی می شود. 
وی تصریح کرد: در بافت مرکزی شهر اصفهان باید به شاخصه های 
معماری اسلامی توجه ویژه ای شود. داوودی همچنین با اشاره به 
اینکه اصفهان باید متناسب با هویت معماری اسلامی توسعه پیدا 
کند، خاطر نش��ان کرد: در بافت مرکزی ش��هر نباید از الگو های 
غربی در زمینه معماری و ساختمان سازی اس��تفاده شود. عضو 
کمیسیون عمران، شهر سازی و معماری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان ادامه داد: استفاده از ش��اخصه های اسلامی در معماری 
اصفهان مورد توجه شورای اسلامی شهر اس��ت و در کمیسیون 
ماده5 ضابطه هایی برای توسعه نمای س��اختمان های شهری بر 

اساس معماری اسلامی مشخص شده است. 

این عضو ش��ورا با تاکید بر اینکه براس��اس ای��ن ضابطه ها نمای 
ساختمان های ش��هری باید از آجر و سنگ باشد، 
گفت: استفاده از مدل های جدید و غربی در بافت 
اصلی شهر نباید وجود داشته باشد و شهرداری و 
شورای اسلامی ش��هر با این موضوع مخالف است. 
داوودی اظهار داشت: معماران و مهندسان اصفهان 
 باید به معماری بنا هایی مانند می��دان امام )ره(، 
پل خواجو، سی وسه  پل و سایر نما های تاریخی در 

راستای توسعه شهر اصفهان توجه کنند.

  شهر اسلامی، سر منزل مقصود است 
رییس کمیس��یون فرهنگ��ی اجتماعی ش��ورای 
اسلامی شهر اصفهان با اشاره به ضرورت حرکت به 
 سمت شهر اسلامی گفت: لازم است به مولفه های

شهر اسلامی در تمام حوزه های اقتصادی، سیما 
و منظر شهری، فرهنگی و خدماتی برسیم. اصغر 
آذربایجانی ب��ا بیان این ک��ه رویکرد این ش��ورا، 

رسیدن به ش��هر اس��لامی با بکارگیری اس��ناد بالا دستی است، 
ادامه داد: امید است با اولویت بخشی و شاخص گذاری بتوانیم در 
برنامه ریزی در حوزه های فرهنگ��ی و اجتماعی به این هدف که 
همان شهر اسلامی است، دست پیدا کنیم. وی ابعاد شهر اسلامی 
را چند وجهی و دارای حوزه های مختلف همانند زنجیر دانس��ت 
و تصریح کرد: در ابعاد مختلف باید به این مهم پرداخته ش��ود و 
علاوه بر حوزه فرهنگی، سیمای شهر و معماری یا به عبارتی کالبد 
شهر نیز می بایست مد نظر قرار گیرد. رییس کمیسیون فرهنگی 
اجتماعی شورای اسلامی شهر اصفهان خاطر نشان کرد: لازم است 
با شناسایی ظرفیت های متعدد به سر منزل مقصود که همان شهر 
اسلامی دست یابیم تا در نگاه مخاطب، سیمای شهر و معماری آن 
متناسب با هویت اسلامی- ایرانی باشد و شهروندان را روبه صعود 
که همان هدف غایی به سمت تعالی و حضرت حق هدایت کند. 

   نظارت و کنترل، همراه با مراقبت از حقوق شهروندی
عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان با اش��اره به هویت بومی و 
اسلامی معماری اصفهان گفت: شهر اصفهان شهر اسلامی است 
و باید این خصوصیت در همه امور، از جمله معماری امروز ما نیز 
انعکاس یابد. ن��ورال صلواتی افزود: در برخی موارد و با اس��تفاده 
از مصالح جدی��د، از آن هویت اصیل و بومی خود دور ش��ده ایم، 
از این رو در عرصه معماری و شهرس��ازی بای��د به این مهم توجه 

ویژه ای شود. 
 وی با تاکید بر اینکه شهرداری باید در خصوص نمای ساختمان ها

نظارت و کنترل بیش��تری داشته باش��د، تصریح کرد: اگر تلاش 
 شود ضمن مراقبت از حقوق ش��هروندی هر فرد، با برخوردهای 
صمیمانه تر مش��کلات و مسایل حل ش��ود، روابط در محیطی با 
نشاط تر شکل گرفته و سریع تر و به ش��کل مطلوب تری اصلاح 

خواهد شد و معماری اسلامی- ایرانی احیامی شود.

   معماران و طراحان از الگو های غربی فاصله بگیرند
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اش��اره به تاکید رهبری در 
خصوص احیای رویکرد معماری اس��لامی- ایران��ی گفت: رهبر 
معظم انقلاب چند س��ال پیش در جمع مدیران شهرداری ها به 
صورت صریح عنوان کردند که مدیریت ش��هری و متولیان امور 
شهری باید به سوی احیای بافت های شهر ها و روستا ها با رویکرد 

معماری اسلامی- ایرانی حرکت کنند. 
محمدرضا فلاح افزود: اما با توجه به واگرایی که در بین ادارات و 

س��ازمان ها وجود دارد، این موضوع به صورت کامل محقق نشده 
است و چنانچه همکاری سایر ادارات و مجموعه ها 
با شهرداری وجود نداشته باشد، به صورت قطعی، 
منویات رهبر معظم انقلاب در راس��تای توجه به 
معماری اس��لامی- ایرانی در س��اخت و ساز های 

شهری محقق نمی شود.
وی ادامه داد: درحال حاضر برخی از ساختمان های 
به جای مان��ده از دوران صفویه در ش��هر اصفهان 
متجل��ی معم��اری اس��لامی- ایرانی هس��تند و 
ش��هروندانی که به این نوع معماری توجه دارند، 
 به ص��ورت نا خ��ودآگاه ب��ه عظمت دین اس��لام 

پی می برند. 
فلاح با تاکید بر اینکه در معماری اسلامی- ایرانی 
به تمام طراحی ه��ا، مکان یابی ها، رنگ ها، فرم ها و 
ش��کل ها به صورت ویژه توجه ش��ده است، خاطر 
نش��ان کرد: معماران و طراحان باید در ساخت و 
ساز های شهری از الگو های غربی فاصله بگیرند و 

به شاخصه های معماری اسلامی- ایرانی توجه کنند. 
عضو کمیسیون فرهنگی اجتاعی ش��ورای اسلامی شهر اصفهان 
تصریح کرد: ساخت و س��از های ش��هری در اصفهان از معماری 
اسلامی- ایرانی فاصله گرفته است و توجه به شاخصه های معماری 
اسلامی- ایرانی در ساختمان سازی ها ضرورت دارد. در حال حاضر 
در نمای ساختمان ها نیز از معماری اسلامی ایرانی در خور شأن 

اصفهان استفاده نشده است.

   س�یما و منظر اصفهان، باید با تاری�خ و فرهنگ آن 
هماهنگ باشد 

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان با تاکید بر لزوم بنای تمدن 
نوین با اس��تفاده از آموزه های اس��لامی گفت: مس��وولان شهر، 
شهرداری و اعضای شورای اسلام ش��هر، به عنوان سازندگان این 
شهر باید اقدامات لازم را انجام بدهند تا تمدن نوینی با استفاده از 

آموزه های اسلامی در اصفهان بنا شود.
 ابوالفض��ل قربانی با بیان اینکه فرهنگ ه��ای متفاوت، نظام های 
اقتصادی متفاوت را خلق می کنند، گفت: در حال حاضر سه فرهنگ 
اسلام، غرب و سوسیالیسم که دارای نظام های اقتصادی متفاوتی 
هستند، شهر های متفاوتی را ایجاد کرده اند. وی ضمن یادآوری 
این مهم که اصفهان را نمی توان مانند شهر های غربی، کمونیستی 
همچون مسکو، پاریس، لندن و شهر های جدید مانند واشنگتن 
س��اخت، بلکه اصفهان را باید مانند اصفهان س��اخت، ادامه داد: 
مکتب معماری اصفهان برگرفته از فقه، هندسه، ریاضیات، عناصر 
اقلیم، فرهنگ، روابط اجتماعی، اقتصادی، سیاس��ت و زیبایی و 
سایر موارد بوده و این مکتب به تنهایی پاسخگوی نیاز های تمام 

شهروندان است. 
این عضو شورا تصریح کرد: شهر س��ازی این شهر باید متناسب با 
گنبد های فیروزه ای و س��یما و منظر اصفهان نی��ز باید با تاریخ و 
فرهنگ آن هماهنگ باشد. قربانی با بیان اینکه این موضوع باید 
به صورتی باشد که س��اکنان این شهر در خانه های خود احساس 
راحتی، امنیت، آرامش و آسایش کنند و از هرگونه آلودگی به دور 
باشند، وی اضافه کرد: مس��وولان باید به این موارد توجه کنند و 
باید با انجام اقدامات لازم نقیصه های موجود در ساخت و ساز های 

شهری را برطرف کنیم. 
وی خاطر نشان کرد: سرعت بخش��یدن به اجرای طرح هایی که 
می توانند جای��گاه اصفهان را بهبود بخش��یده و ی��ادگاری برای 

نسل های آینده باشد نیز باید مورد توجه قرار بگیرد.

اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کردند:

احیای معماری شهر اصفهان با رویکرد اسلامی ایرانی 
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ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

گروه
شورا

به مناسبت هفته تربیت بدنی )از 2۶ مهر تا دوم آبان(  مدیر کل 
ورزش و جوانان استان اصفهان، صبح روز شنبه میهمان پنجاه و 
هشتمین جلسه شورای اسلامی شهر اصفهان بود تا ضمن ارایه 
گزارشی از اقدامات صورت گرفته در حوزه ورزش و البته جوانان، 
به تبادل نظر و همفکری با شورای اسلامی شهر اصفهان بپردازد. 
سلطان حسینی با ابراز خوشحالی از اینکه اعضای شورا با مسایل 
 و مشکلات حوزه ورزش آش��نایی داش��ته و این حوزه را رصد 

 می کنن��د، اظهار امیدواری کرد: با تعامل ش��ورا و ش��هرداری 
گام های بلندی در عرصه ورزش اصفهان برداشته شود.

محمد سلطان حس��ینی، سبک زندگی س��الم را بدون ورزش 
غیرممکن دانسته و با تقدیر و تشکر از برگزارکنندگان اجلاس 
ICCN در اصفهان، گفت: علیرغ��م تاکید مقام معظم رهبری 
مبنی بر اینکه چ��وگان باید ثبت جهانی ش��ود، وزارت ورزش 
و جوانان این توانایی را نداش��ت، اما چوگان پس از ۹0 س��ال با 
زحمات دست اندرکاران اجلاس و ش��هردار اصفهان در میدان 

امام )ره( برگزار شد و مورد استقبال مردم قرار گرفت.
وی در ادامه به مهم تری��ن برنامه های هفت��ه تربیت بدنی در 
استان اصفهان اشاره کرده و افزود: در هفته تربیت بدنی، اولین 
دوره داوری بی��ن المللی هندب��ال با حض��ور30 داور خارجی 
 از 25 مهرماه به مدت هش��ت روز به میزبان��ی اصفهان برگزار 

می شود. 
 همچنین اولین دوره مس��ابقات بازی های رایان��ه ای انتخابی 
تیم ملی و قهرمانی کشور، مسابقات واترپلوی قهرمانی نوجوانان 
کشور، مس��ابقات شنای قهرمانی اس��تان، رقابت های هندبال 
دس��ته یک کش��ور آقایان و بان��وان، پی��اده روی خانوادگی با 
مشارکت تربیت بدنی س��پاه امام صادق)ع(، همایش کشوری 
دوچرخه سواری، برپایی نمایشگاه دستاوردهای اوقات فراغت 
دس��تگاه های اجرایی اصفهان، برگزاری مس��ابقه دوهمگانی، 
تجلیل از باش��گاه های خصوصی برتر استان اصفهان، برگزاری 
مسابقات بازی های بومی و محلی قهرمانی استان  و انجام بیش 
از۱۸0 عنوان مسابقه ورزش��ی، همایش پیاده روی و دوچرخه 

س��واری در شهرس��تان ها از دیگر برنامه های این اداره کل در 
طول هفته تربیت بدنی خواهد بود. س��لطان حسینی در ادامه 
به موضوع نقش جهان پرداخته و با اشاره به دستگیری ۱2 نفر 
از معارضان زمین های این پروژه طی دو هفته گذشته تصریح 
کرد: این ۱2 نفر توانسته بودند زمین های زیادی را تصرف کنند 
و حتی در برخی موارد تملک دولتی را باطل کرده و مجوز حفر 
چاه اخذ کرده بودند و بالغ بر ۱۱0 پلاک زمین به مردم فروخته 
بودند. وی ارزش این زمین خواری را  بالغ بر 300 میلیارد تومان 
عنوان و اظهار داشت: از شهرداری اصفهان برای ارایه راهکار و 
س��رنخ های اولیه برای بازپس گیری زمین های تصرف ش��ده 

نقش جهان تشکر می کنیم.
مدی��ر کل ورزش و جوانان اس��تان اصفهان تاکی��د کرد: هفته 
جاری برای واگذاری ورزشگاه نقش جهان به شهرداری اصفهان 
یا فولادمبارکه در اس��تانداری تصمیم نهایی گرفته می ش��ود. 
سلطان حس��ینی از ورود ش��هرداری اصفهان به عرصه ورزش 
اصفهان سخن گفته و تصریح کرد: طبق آمار، فضاهای ورزشی 
ایجاد شده توسط شهرداری اصفهان بیشتر از کل فضاهایی است 
که ما در طول تاریخ اداره ورزش و جوانان در استان ایجاد کردیم 
و همین طور سپاه صاحب الزمان)ع( نیز کمک های بسیاری به 

ورزش استان کرده  است. 
مدی��ر کل ورزش و جوانان اس��تان اصفهان در ادامه از س��رانه 
ورزشی استان س��خن به میان آورده و گفت: استان اصفهان در 
 مقایسه با کل کشور پایین ترین س��رانه فضای ورزشی را دارد، 
به طوری که در بین 400 شهرستان کشور، رتبه 3۹۹ را دارد. 

از طرفی میانگین سرانه فضاهای ورزشی در کل کشور، یک متر 
مربع و در اس��تان اصفهان 32 صدم متر مربع عنوان شده است 
و از این نظر هم اس��تان اصفهان در رتبه بیس��ت و نهم، در بین 

استان های کشور قرار دارد.
سلطان حسینی اظهار داشت: علیرغم محدودیت های بودجه ای 
و امکاناتی، ۶۸0 هیات ورزشی اس��تان اصفهان وجود دارد که 
سال گذشته در جایگاه های برتر کش��ور قرار گرفتند و بیش از 
35 درصد هیات های ورزشی استان به رغم محدودیت بودجه 
و سرانه پایین ورزشی رتبه اول، دوم و سوم را در کشور به خود 
اختصاص داده اند و ۹0 درصد هیات ه��ا در بین پنج رتبه برتر 
کش��ور قرار دارند. وی، گریزی به ورزش عش��ایری و روستایی 
 زده و گفت: در این زمینه نیز نس��بت به س��ال گذشته، رشدی

 30 درصدی داشته ایم.
مدیر کل ورزش و جوانان استان اصفهان با تاکید بر اینکه از زمان 
تصدی گری این سمت سعی کرده است از حاشیه های ورزش 
بکاهد، اظهار داشت: حاش��یه ها، یک بلا و غده سرطانی برای 
ورزش است و سعی کردم از زمان حضورم حاشیه های ورزش 
استان را کم کنم. به طوری که امروز هر ۱4 روز یکبار، انتخابات 
یک رییس هیات انجام می ش��ود، در حالیکه پی��ش از این هر 

انتخاباتی با حاشیه روبه رو بود.
سلطان حس��ینی با اش��اره به ورزش همگانی گفت: در ورزش 
همگانی شهرداری اصفهان به مراتب از اداره کل ورزش و جوانان 
جلوتر بوده است و در شورای عالی ورزش مطرح شد که ورزش 

همگانی به شهرداری ها واگذار شود.

مدیر کل ورزش و جوانان استان اصفهان با اشاره به احتمال واگذاری ورزش همگانی به شهرداری:

شهرداری اصفهان در ورزش همگانی به مراتب جلوتر از اداره کل ورزش و جوانان بوده است   

حفظ هویت 
اسلامی- ایرانی 

معماری اصفهان، 
با رعایت فرهنگ 

و پیشینه شهر 
اصفهان قطعاً 

آثار مثبتی در پی 
خواهد داشت



امام جمعه اصفهان: 

 مرتکبان اسید پاشی 
باید جزای کار خود را ببینند

نماینده ولی فقیه وامام جمعه اصفهان تاکید کرد: اسید پاشی به افراد جرم 
است و مرتکبان به اینگونه جرایم باید در دادگاه صالحه و زیر نظر حاکم 

شرع محاکمه شوند و جزای کارخود را ببیند.
 آیت الله سید یوسف طباطبایی نژاد امام جمعه اصفهان، اسید پاشی به 
افراد را تحت هرعنوانی به شدت محکوم کرد و خواستار بررسی دقیق این 
مساله شد. نماینده ولی فقیه در اس��تان اصفها ن، همگان را به پرهیز از 
 شتابزدگی و خود داری قضاوت عجولانه توصیه کرد و افزود: دستگاه های

امنیتی استان به صورت جدی پیگیر این داستان هستند؛ لذا نسبت دادن 
ارتکاب این جرم به گروه های مختلف بدون اثبات، خلاف شرع است.

امام جمعه اصفه��ان اضافه کرد: اینگونه رخدادها ب��رای هیچ کس قابل 
پذیرش نیست و هیچ انسان عاقلی این جرایم را تایید نمی کند. 

همچنین فرمانده انتظامی استان اصفهان ساعاتی قبل در واکنش به اخبار 
ضد و نقیض مبنی بر اسید پاشی به افراد در این شهر از مردم خواست تا به 
اینگونه شایعات توجه نکنند. سر دار عبدالرضا اقا خانی مطالب منتشره در 
خصوص اسید پاشی به افراد بدحجاب در اصفهان را شا یعه دانست و افزود: 
 پلیس با دقت و حساس��یت درحال پیگیری موضوع است و در آینده ای

 نزدیک نتایج این پیگیری اعلام خواهد شد. وی با بیان اینکه مورد آخر 
اسیدپاشی منجر به آسیب دیدن یک خانم و ایجاد حساسیت در بین مردم 
شد، ادامه داد: یافته های پلیس نشان می دهد که فرد اسیدپاش احتمالاً 
از یک ش��خصیت ضداجتماعی رنج می برد و با انگیزه مشخص و در یک 
فرصت مناس��ب با پاشیدن اسید، متواری شده اس��ت. فرمانده انتظامی 
استان اصفهان خاطر نشان کرد: متأس��فانه پیرامون این حادثه شایعات 
گوناگونی از سوی افراد غیرمسوول و برخی شبکه های اجتماعی مطرح 
شده است که هیچ کدام صحت ندارد. آقاخانی گفت: این موضوع که قربانی 
اسیدپاشی افراد بدحجاب یا در سنین خاص هستند، صحت ندارد؛ زیرا 
افرادی که بر روی آنها اسید پاشیده شده بدحجاب نبوده اند و در سنین 

مختلف هستند.
وی تصریح کرد که نیروی انتظامی در این باره از مردم حساس تر است و 
با جدیت این مساله را دنبال می کند و بزودی اطلاعات بیشتری به مردم 
خواهد داد.  محمد علی اسفنانی، عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس 
شورای اسلامی نیز عصر یکشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با اشاره به 
اخبار ناگوار اسیدپاشی در ش��هری مانند اصفهان گفت: این مساله ورود 
فوری دستگاه های قضایی، امنیتی و انتظامی را به رسیدگی به این موضوع 
مهم می طلبد. وی تاکید کرد: سابقه  اسیدپاشی در کشور با توجه به سوابق 
پرونده های موجود با انگیزه های شخصی و انتقام جویانه صورت گرفته 
است، به همین جهت در این موضوع نیز که اخیرا در اصفهان اتفاق افتاده، 
چیزی جز انگیزه های فوق نمی توان تصور ک��رد در عین حال که امری 

سنگین و ناراحت کننده است.

قائم مقام درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان: 

بخش زایمان بیمارستان سعدی  
تعطیل است

طی تماس خبرنگار مهر با قائم مقام معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان اعلام شد: فعالیت های بیمارستان سعدی اصفهان در بخش زایمان 
به دلیل عدم رعایت استانداردهای لازم محدود سازی شده است. حمیدرضا 
طلوعی گفت: تا زمانیکه استانداردهای لازم در این بخش فراهم نشود اجازه 
فعالیت و انجام عمل زایمان و سزارین به آنها داده نمی شود. وی خاطرنشان 
کرد: طی بازرسی های محسوس و نامحسوس که از این بیمارستان داشتیم، 
رعایت نکردن استانداردهای لازم در بیمارستان سعدی بر بازرسان معاونت 
درمان اصفهان محرز و مشخص شد و بلافاصله اقدام به تعطیلی این بخش 
کردیم. قائم مقام معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان بیان داشت: 
هم اکنون این بخش در حال تعمیر و بازس��ازی اس��ت و در صورت تایید 
استانداردهای لازم، بیمارستان می تواند مانند سابق در حوزه زایمان نیز 
فعالیت کنند. به گزارش مهر، بیمارستان سعدی اصفهان که سال هاست 
 ید طولایی در حوزه زایمان دارد و افراد بس��یاری عل��ی رغم تعرفه های

بالا و دریافت زیرمیزی های کلان از بیماران به هنگام عمل س��زارین در 
این بیمارس��تان، در برخی اوقات به توصیه پزش��ک خود یا در مواقع نیز 
پزشکان وابسته به بیمارستان با ترساندن بیماران که نوزاد شما در معرض 
 فلان بیماری است و تنها این دستگاه یا تجهیزات در بیمارستان سعدی 

وجود دارد، مادر ترغیب به زایمان در بیمارستان می شود.

دو میلیون لیتر گازوئیل یورو 4 
در پالایشگاه اصفهان تولید شد

مدیر عامل شرکت پالایش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان، گفت: 
از 20 میلیون لیتر گازوئیل تولیدی در پالایشگاه اصفهان، دو میلیون 

لیتر به استاندارد یورو4 تبدیل شد.
 لطفعلی چاووش��ی  افزود: 18 میلیون لیتر گازوئی��ل باقی مانده در 
پالایشگاه اصفهان باید با تکمیل پروژه تولید گازوئیل به یورو 4 تبدیل 
شود. وی با اشاره به اینکه پروژه تولید گازوئیل در پالایشگاه اصفهان 
با مشکلاتی مواجه شده است، اظهار کرد: این پروژه فقط 18 درصد 
پیشرفت دارد. مدیرعامل شرکت پالایش فرآورده های نفتی منطقه 
اصفهان، گفت: پالایشگاه اصفهان با ظرفیت 375 هزار بشکه نفت در 

روز، در بین پالایشگاه های کشور در رتبه دوم قرار دارد. 
 چاوشی با اش��اره به اینکه پالایش��گاه اصفهان روزانه بنزین یورو 4 
به ارزش دو تا دو و نیم میلیون یورو تولید و در س��طح ش��هر توزیع 
می کند، افزود: میزان گوگ��رد موجود بنزین تولی��دی در اصفهان 
20ppm، اوکتان91-92، بنزن هشت دهم، آرماتیک زیر 30 درصد 

و اولفینی یک درصد است.

رس��ول زرگرپور اظهار کرد: مس��اله زیست 
محیطی در استان اصفهان و به خصوص شهر 
اصفهان یکی از مش��کلات و مسایل اساسی و 
حیاتی بوده که از مطالبات اصلی مردم است، 
با توجه به اثرات مخربی که بر روی بهداشت و 
سلامت و روان مردم دارد از اهمیت و اولویت 

خاصی برخوردار است. 
وی با اشاره به آلودگی هوا در س��ال گذشته بیان کرد: در سال 
گذش��ته ش��اهد روزهای متمادی بودیم که ش��هر اصفهان و 
شهرس��تان های اطراف با هوای ناس��الم، در مرحله هشدار یا 
حتی بحران مواجه بودند که این امر سبب تعطیلی و اختلال در 

زندگی مردم می شد.
اس��تاندار اصفهان با بیان اینکه با تلاش مستمر و پیگیری های 
فراوان در سال گذشته طرح پایش کنترل آلودگی هوای منطقه 
اصفهان به تصویب رس��ید، بیان کرد: در این ط��رح 38 اقدام 
اساسی و 60 پروژه باید انجام ش��ود و به دلیل اینکه حدود 70 

درصد از آلودگی ها مربوط به حمل و نقل و تردد اتومبیل ها بوده، 
بار اصلی اقدامات بر دوش مدیریت شهری است.

وی افزود: از ابتدای امس��ال ای��ن طرح و کنت��رل آلودگی در 
اصفهان به مرحله اجرا در آمده و در حدود 30 دستگاه اجرای 
استان ملزم به اجرای برنامه ها هستند و فاز نخست آن تا پایان 

سال 94 به پایان می رسد. 
زرگرپور به آلودگی های ناشی از فعالیت نیروگاه ها اشاره کرد و 
افزود: متاسفانه با وجود ضرورت فعالیت نیروگاه ها برای تامین 
برق و آس��ایش جامعه، در هر 24 س��اعت، 500 تن گوگرد به 
اضافه ده ها تن مواد مضرتر از گوگ��رد در هوای اصفهان تخلیه 

می شود.
وی به کمبود گاز برای مصرف نیروگاه اش��اره ک��رد و گفت: با 
پیگیری های صورت گرفته و جس��ارت دستگاه قضایی استان 
حکم پلمب سیستم مازوت سوز نیروگاه صادر شد و از ابتدای 
امس��ال این حکم اجرا ش��د و در هفت ماه گذش��ته امس��ال، 
 این نیروگاه ه��ا تنها از س��وخت گاز برای تولید برق اس��تفاده 

می شود.
استاندار اصفهان به نتایج این طرح اشاره کرد و 
اظهار کرد: در شش ماه گذشته میزان آلودگی ها 
25 درصد نس��بت به مدت مشابه کاهش یافته 
و خوش��بختانه هوای قابل تنفس��ی در منطقه 

داشتیم.
وی با اشاره به سرد شدن هوا و کمبود گاز گفت: 
اگر در کشور کمبودی وجود داشته باشد، باید 
برای همه شهرها به صورت عادلانه وجود داشته 
باش��د و اگر ش��رایط به گونه ای پیش رفت که 
وضعیت برق در اس��تان اصفهان با محدودیت 
مواجه ش��د، تصمیم می گیریم که موقتاً پلمب 
باز شود و یا نه که این موضوع نیز به نظر مردم و 

دادستان باز می گردد.
زرگرپور به توزیع بنزین و گازوئیل یورو 4 اشاره 
کرد و گفت: با پیگیری های صورت گرفته و یک 

کار نرم افزاری خلاقانه تولید و توزیع بنزین پاک یعنی بنزینی با 
کیفیت بین یورو سه و یورو 4 در اصفهان آغاز شد.

وی خاطر نشان کرد: س��ه واحد از بنزین پاک پالایشگاه و یک 
واحد از بنزین سوپر وارداتی یورو چهار مخلوط شده و بر اساس 
آزمایش های صورت گرفته، این بنزین تولیدی تمام مشخصات 

بنزین یورو 4 را دارد.
استاندار اصفهان بیان کرد: این تولید تا پایان سال جاری اتفاق 
می افتد تا با رفع مشکلات پالایشگاه، پالایشگاه اصفهان بتواند 

به صورت کامل بنزین یورو 4 تولید کند.
وی با بیان اینکه مش��کلی در حجم تولید وجود ندارد، گفت: از 
ابتدای توزیع بنزین یورو 4 در هر روز پنج تاش��ش پمپ از این 

بنزین برای سوخت گیری جدید خود استفاده می کنند.
زرگرپور افزود: خوش��بختانه بر اس��اس اعلام مع��اون پخش 
و پالای��ش وزارت نف��ت در ارتب��اط ب��ا تحویل س��وپر یورو 4 
مش��کلی وجود ندارد و ذخیره های کافی به اندازه نیاز موجود 
 ب��وده و می توانیم همه محدوده اس��تان را تحت پوش��ش قرار 

دهیم.
وی خاطر نشان کرد: با توزیع بنزین و گازوئیل یورو 4 در استان 

 می��زان گوگرد و مواد س��رطان زای موجود در ه��وای اصفهان 
به صورت چشم گیری کاهش یافته است.

   اصفهان در تدوین برنامه ششم توسعه 
با قوت حضور خواهد داشت

استاندار اصفهان گفت: تلاش برای تدوین برنامه 
ششم توسعه در این اس��تان آغاز شده و اصفهان 
 در تدوین ای��ن برنامه ب��ا قوت حض��ور خواهد

داشت.
رسول زرگرپور در نشست شورای برنامه ریزی و 
توسعه استان افزود: در سفر معاون اول و معاون 
برنامه ریزی و نظارت راهبردی رییس جمهوری 
تاکید شد که این استان در تدوین برنامه ششم 
توسعه برای رفع مشکلات و مسایل خود با قوت 

بیشتری شرکت کند.
وی اظهار کرد: مدیریت استان منتظر نماند که تا 
اواسط سال آینده و طبق فرایند وارد چرخه برنامه ششم شود 
بلکه ساختار تدوین این برنامه در نشست شورای برنامه ریزی 
به تصویب رسید و در قالب آن از اکنون شروع خواهیم کرد که 

در بخش کلان نیز به اظهار نظر بپردازیم.
وی اضافه کرد: تلاش می کنیم مواردی که مربوط به توسعه و 
عمران و همچنین مسایل اصلی استان می شود تا قبل از اواسط 

سال آینده در تدوین برنامه گنجانده شود.
وی در ای��ن نشس��ت از تصویب 64 پ��روژه مرب��وط به بخش 
 خصوصی شامل پروژه های سرمایه گذاری، تغییر کاربری ها،

اخذ مجوزه��ای لازم از دولت که باید طبق قانون در ش��ورای 
برنامه ریزی به تصویب برسد، خبر داد.

وی اف��زود: صاحبان این پ��روژه ها می توانن��د فعالیت خود را 
آغاز کنند.

زرگرپ��ور به تدوی��ن س��ند آمای��ش س��رزمین در20 عنوان 
اش��اره کرد و گفت: اصفهان نخستین استانی اس��ت که با کار 
کارشناسی بس��یار وس��یع و همکاری دانش��گاه های مختلف 
 س��ند آمایش س��رزمین در برش اس��تانی خود را آماده کرده

 است.

نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: استان 
اصفهان در این خشکسالی به آب سمیرم نیاز دارد و انتقال این 

آب به شهرهای دیگر یک بی تدبیری است.
 حجت الاسلام احمد سالک در پاس��خ به این سوال که موضع 
نمایندگان اصفهان در مورد انتقال آب سمیرم )ونک-سولگان( 
به کرمان چیست، اظهار کرد: این بحث حدود کمتر از یک ماه 
اس��ت که مطرح و در واقع بهره برداری از سد س��ولگان برای 
کرمان و رفسنجان از طریق تونل مطرح شده است و ما در حال 

مطالعه و بررسی آن هستیم.
وی افزود: اما این سوال مطرح اس��ت در شرایطی که اصفهان 
با پنج میلیون نفر نیازمند آب شرب که گرفتار افت آب شرب 
و نیز آب برای باغات و کشاورزان اس��ت و در این زمینه ضربه 
سنگین خورده است، مشخص نیست وزارت نیرو به چه مجوزی 
و براساس کدام تدبیری دست به این کار می زند که آب سمیرم 

و س��ولگان را به جاهای دیگ��ر ببرد در حالی که خود اس��تان 
نیازمند این آب است.

نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: 
از سوی دیگر بحثی پیش از این در مورد انتقال آب از تونل دوم 

گوهرنگ به یزد مطرح و سبب نگرانی هایی شد.
وی تاکید کرد: در واقع این مساله مصادره است و باید پیگیری 
قانونی ش��ود و من همین جا ب��ه وزیر نیرو اع��لام می  کنم که 
جناب آقای چیت چیان اگر دس��ت به ای��ن کار )انتقال آب از 
س��د س��ولگان به کرمان( بزنید، مس��ایلی پیش خواهد آورد 
 که تمام مس��وولیت آن بر عهده ش��ما خواهد بود و این مساله 

نگران کننده است.
سالک در پاس��خ به این س��وال که پیش از این نیز نمایندگان 
 مجلس ش��ورای اس��لامی اصفهان تذکراتی را ب��ه وزیر نیرو

در خصوص انتقال آب به یزد و نیز  احداث تونل گلاب 2 دادند 

اما به نتیجه ای نرسیدند و هم اکنون عکس العمل نمایندگان 
مجلس با توجه به خسارت های تحمیلی و این تاراجی که دارد 
صورت می گیرد، چیست؟ گفت: نمایندگان تاکنون معقولانه 
و منطقی برخورد کردند و نخواستند مانند برخی با جوسازی 
 و با غوغاسالاری مس��اله را حل کنند، اما مصرّ به اجرای طرح 

9 ماده ای شورای عالی آب هستند.
وی اضافه کرد: در بالا دس��ت برداش��ت بی روی��ه آب صورت 
می گیرد، چن��ان که 100 میلی��ون مکع��ب آب بی رویه هدر 
می رود که ما خواهان کنترل این آب هس��تیم که اگر این امر 

اتفاق بیفتد، رودخانه زاینده رود باز و دوباره دایمی می شود.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی همچنین در 
مورد از سرگیری استیضاح وزیر نیرو گفت: وزیر نیرو قول هایی 
را داده اس��ت که اگر به آن قول ها عمل نکند، مساله استیضاح 

دوباره مطرح می شود.

استاندار اصفهان خبر داد:

کاهش 25 درصدی آلودگی هوای اصفهان، طی 6 ماه گذشته

نماینده مردم اصفهان در مجلس:

انتقال آب از سمیرم به رفسنجان، بی تدبیری است

قائم مقام وزیر کشور در امور اجتماعی و فرهنگی:

چهار نفر از مظنونان حوادث اسید پاشی در اصفهان دستگیر شدند
قائم مقام وزیر کشور در امور اجتماعی و فرهنگی از دستگیری 
 چهار نف��ر از مظنونان ح��وادث اسیدپاش��ی در اصفهان خبر

داد.
مرتضی میرباقری درحاشیه شصت و هشتمین جلسه شورای 
اجتماعی و فرهنگی کش��ور در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: 
موضوع اسیدپاشی های اخیر در اصفهان، توسط وزیر کشور و 
استاندار اصفهان بررسی شده و در حال حاضر سه تا چهار نفر 

از مظنونان این حادثه دستگیر شده اند. 

وی ادامه داد: اکن��ون هیچ نگرانی از لحاظ امنیتی در س��طح 
اس��تان اصفهان وجود ندارد و با موضوع اسیدپاشی به بهترین 

شکل برخورد شده است. 
قائم مقام وزیر کشور در امور اجتماعی و فرهنگی درخصوص 
طرح امر به معروف و نهی از منکر افزود: لزومی به قانون جدید 
 برای اجرای ط��رح امر به مع��روف و نهی از منکر نیس��ت، اما 

بر اجرای امر به معروف همچنان تاکید داریم. 
وی اظه��ار کرد: آنچه در صح��ن مجلس می گ��ذرد، نیازمند 

 اصلاحات اس��ت که وزیر کش��ور همچن��ان پیگی��ر موضوع 
است. 

میرباقری، درباره وضعیت ترغیب جوانان به مصرف مواد مخدر 
درش��بکه اجتماعی اینس��تاگرام گفت: این موضوع در بخش 
پلیس فتا، س��تاد مبارزه با مواد مخدر و ش��ورای اجتماعی و 

فرهنگی وزارت کشور در حال رسیدگی است.
وی افزود: هنوز اطلاعات ما دراین زمینه کامل نش��ده است تا 

تصمیم نهایی اتخاذ شود.

قائم مقام وزیر کشور خاطرنش��ان کرد: هرگونه تصمیم گیری 
درباره اشاعه مصرف مواد مخدر درشبکه های سایبری منوط به 
گزارش های جلسات فضای مجازی شورای فرهنگی و اجتماعی 
وزارت کشور است که با حضور نمانیدگان دستگاه های ذی ربط 

برگزار می شود.
میرباقری ادام��ه داد: ب��ا به تعوی��ق افتادن جلس��ات فضای 
 مجازی، تصمیم گیری ها درباره ای��ن موضوع به تاخیر افتاده 

است.
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

معاون برنامه ریزی و س��رمایه گذاری اداره کل صنعت، معدن و 
تجارت استان اصفهان گفت: بر اس��اس آمار و اطلاعات موجود 
بیش از 50 درصد از مساحت شهرک های صنعتی استان اصفهان 

در شهرضا قرار گرفته است.
محمدجواد بگی با بیان اینکه 50 درصد از مساحت شهرک های 
صنعتی استان اصفهان در شهرضا قرار دارد،  اظهار داشت: شهرضا 
تا حدود یک دهه گذش��ته پیش��رفت چندانی در حوزه صنعت 
نداشت، اما با سیاستگذاری های انجام گرفته از سوی مسوولان، 
زمینه رشد و شکوفایی صنعتی این شهرستان در طول سال های 

گذشته مهیا شده است.
وی ادامه داد: در س��ال 1384 با حمایت ه��ای عقدایی فرماندار 
شهرستان شهرضا، زمینه راه اندازی نمایندگی اداره کل صنایع و 

معادن استان اصفهان در شهرضا ایجاد شد.
معاون برنامه ریزی و س��رمایه گذاری اداره کل صنعت، معدن و 
تجارت استان اصفهان با اش��اره به اینکه توسعه صنعتی شهرضا 
در اواس��ط دهه 80 برای برخی مسوولان اس��تانی یک امر غیر 
قابل پذیرش بود، افزود: در نشستی که سال 84 با حضور معاونت 
استاندار وقت اصفهان برگزار ش��د، لزوم توسعه شهرک صنعتی 
رازی شهرضا از سوی مسوولان شهرستان مطرح شد که شاهد 

مقاومت برخی افراد در این خصوص بودیم.
وی اضافه کرد: مسوولان شهرس��تان با همت و تعامل مداوم در 

طول سال های گذشته نسبت به توسعه شهرک یک هزار و 400 
 هکتاری رازی ش��هرضا اقدام کردند و ایجاد فرصت شغلی برای 
هشت هزار نفر از مهم ترین ثمرات ناشی از این اصل مهم به شمار 
می رود. بگی با بی��ان اینکه تعداد 425 طرح صنعتی در س��طح 
شهرستان شهرضا در مرحله فعالیت قرار گرفته است، بیان داشت: 
تولیدات این تعداد واحد صنعتی به 11 کشور جهان صادر می شود 
که این اصل مهم از مهم ترین مصادیق رش��د و پویایی صنعتی 

شهرضا به شمار می رود.
وی به تشریح چگونگی پیگیری اجرای طرح بزرگ منطقه ویژه 
اقتصادی نفت، گاز و پتروش��یمی در ش��هرضا پرداخت و گفت: 
در حال حاضر ط��رح احداث چه��ار منطقه وی��ژه اقتصادی در 
استان اصفهان مطرح است که منطقه اقتصادی شهرضا تمامی 
مجوزهای لازم برای آغاز عملیات اجرای��ی را از دولت و مجلس 

شورای اسلامی اخذ کرده است.
معاون برنامه ریزی و س��رمایه گذاری اداره کل صنعت، معدن و 
تجارت استان اصفهان با بیان اینکه فاز نخست منطقه اقتصادی 
شهرضا در مساحت 100 هکتار اجرایی می شود، افزود: بر اساس 
برنامه ریزی های انجام گرفته عملیات این منطقه بزرگ در آینده 
نزدیک اجرایی می شود. وی بیان داشت: منطقه ویژه اقتصادی 
شهرضا به عنوان بزرگ ترین منطقه مرکزی کشور به شمار می رود 

و زمینه رشد و پویایی همه جانبه را در این نقطه ایجاد می کند.

بگی با اشاره به اینکه تعداد یک هزار و 200 طرح صنعتی در سطح 
شهرستان ش��هرضا در مرحله اجرایی قرار دارد، افزود: بر همین 
اساس حدود 10 درصد از واحدهای صنعتی استان اصفهان در 

مناطق صنعتی شهرضا قرار گرفته است.
وی با اش��اره به اینکه احداث ش��هرک صنایع دس��تی شهرضا 
سال های زیادی به طول انجامیده است، متذکر شد: این طرح در 
دوره سابق حضور عقدایی در فرمانداری شهرضا مورد بررسی قرار 
گرفت و مراحل ابتدایی احداث آن اجرایی شد و در نهایت پس از 
یک دهه انتظار با حضور مجدد ایشان در فرمانداری شهرستان 

شاهد آغاز عملیات آن هستیم.
معاون برنامه ریزی و س��رمایه گ��ذاری اداره کل صنعت، معدن 
وتجارت اس��تان اصفهان در بخش دیگری از صحبت های خود 
با تشریح وضعیت صنفی شهرس��تان شهرضا اظهار کرد: مطابق 
مطالعات انجام گرفته شهرضا به عنوان اشباع ترین شهر در حوزه 
صنفی مطرح است و به ازای هر 15 شهروند شهرضایی، یک واحد 
صنفی در این شهرس��تان فعالیت می کند که نس��بت به سرانه 

استانی و کشوری تفاوت قابل توجهی دارد.
 وی با اش��اره به اینکه احداث منطقه ویژه اقتصادی در ش��هرضا 
به عنوان یک فرصت طلایی برای شکوفایی اقتصادی شهرستان 
مطرح است، بیان داشت: تجربیات تلخ ناشی از اجرای طرح های 
عملیاتی در شهرک صنعتی رازی مبتنی بر به کارگیری نیروهای 

غیربومی نباید تکرار شود و بر همین اساس، باید از ظرفیت های 
اتحادیه معماران شهرضا به شکل مطلوب بهره گیری شود.

بگی در پایان با اشاره به اینکه شهرضا از درخشان ترین شهرهای 
کشور در عرصه اقتصاد، فرهنگ و صنعت به شمار می رود، افزود: 
مهاجرت سرمایه گذاران و افراد صاحب تخصص از شهرضا جزو 
 مهم ترین مسایل این شهرستان به شمار می رود، اما روند توسعه 

و تعالی در این خطه، چندان تحت تاثیر قرار نگرفته است.

معاون برنامه ریزی و سرمایه گذاری اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان:

50 درصد از مساحت شهرک های صنعتی استان در شهرضا قرار دارد

 از ابتدای توزیع 
بنزین یورو 4 

در هر روز پنج 
تا شش پمپ از 
این بنزین برای 

سوخت گیری 
جدید خود 

استفاده می کنند
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ال جی فعلا جزء ش��رکت هایی بوده 

که در مورد آپدیت جدید س��کوت 
 LG اختیار کرده. اما دو اسمارت فون
G3 و G Pro 2 بدون ش��ک در میان 

محص��ولات دریافتی ای��ن آپدیت قرار 
 G3 خواهند داش��ت. همچنین تجهیز
Beat و G Flex ب��ه ای��ن آپدیت نیز 

محتمل دانسته شده است.

هواوی
هیچگونه اطلاعاتی از ارائه ای��ن آپدیت برای 

اسمارت فون های هواوی منتش��ر نشده، اما وبسایت 
Huaweinews پیش بینی کرده که گوش��ی های چون 

اسند میت س��ون، Honor 6 و اسند P7 ممکن است در سه ماه 
آینده به این سیستم عامل دسترسی پیدا کنند.

سامسونگ
هنوز خبری از زمان انتش��ار اندروید 5.0 برای 

دستگاه های سامسونگ در دست نیس��ت. اما اسمارت 
فون هایی چ��ون گلکس��ی S4 ،S5 به همراه گلکس��ی آلفا، 

گلکسی نوت 4 و 3 همگی از بخت های اصلی دریافت اندروید جدید 
در مرحله نخست هستند. در ضمن پیشتر ویدیویی از اجرای اندروید L با 

رابط کاربری تاچ ویز را بر روی گلکسی S5 مشاهده کرده بودیم.

موتورولا
موتورولا نکس��وس 6 مجهز به اندروید 5.0 را 

 برای گ��وگل تولید کرده، بنابراین این ش��رکت با چم
 و خم این سیستم عامل به خوبی آشناست و از شرکت هایی 

خواهد بود که احتم��الا زودتر از رقبا لالیپاپ را ب��ه کاربران خود 
می رساند. فعلا تأیید شده که نس��ل اول و دوم اسمارت فون های موتو 

ایکس و موتوG و همین طور موتوE این سیس��تم عامل را دریافت می کنند.  
محصولات قدیم��ی تر این کمپان��ی چ��ون Droid Ultra، Droid Maxx و 
Droid Mini نیز در صف آپدیت قرار گرفته اند. موتورولا تاریخ انتشار اندروید 

5.0 برای دستگاه های دیگر تولیدی خود را به آینده موکول کرده است.

سونی
سونی جزء نخستین ش��رکت هایی بود که قبل از 

انتشار شایعات، اخباری رسمی را در مورد اسمارت فون های 
دریافت کننده اندروید 5.0 در اختیار رس��انه ها قرار داد. به گفته 

سونی تمامی اسمارت فون های سری اکسپریا Z در اوایل سال 2015 
به این سیستم عامل مجهز می شوند. لیست کامل این اسمارت فون ها بدین 

 .The Xperia Z. Xperia ZL. Xperia ZR. Xperia Z1 :صورت است
 .Compact. Xperia Z2 Xperia Z1S. Xperia Z Ultra. Xperia Z1

Xperia Z3V .Xperia Z3. و Compact Xperia Z3.این شرکت همچنین 
 ،Z خط تبلت های خود را نیز از یاد نبرده و اندروید 5.0 برای اکس��پریا تبلت

اکسپریا Z2 تبلت و اکس��پریا Z3 تبلت کامپکت نیز منتشر می شود. 
اکسپریا Z الترا گوگل پلی ادیشن نخستین محصولی خواهد بود 

که این آپدیت را بسیار زود دریافت می کند و سونی انتشار 
وسیع تر این سیس��تم عامل را از ابتدای سال 2015 

و با اکسپریا Z3 و اکسپریا Z2 آغاز می کند.

گوگلنکسوس
لالیپاپ خط آغاز ماراتون خود را از اسمارت فون 

نکسوس 6 و تبلت نکسوس 9 گوگل آغاز کرد که هر 
دو از اوایل ماه نوامبر وارد بازار می شوند. گوگل همچنین 

تأیید کرده که نکس��وس های 4، 5 و تبلت های 7 و 10 نیز در 
هفته های آینده اندروید 5.0 را دریافت می کنند.

اچتیسی
اچ تی سی در کنار موتورولا دیگر شریک گوگل 

برای تولید یک دس��تگاه نکسوس��ی بود. این ش��رکت 
تایوانی با تولید نکس��وس 9 مجهز به اندروید 5.0 بازگش��ت 

دوباره ای پس از چند سال به دنیای تبلت داشته. بنابراین اچ تی سی 
 نیز چون موتورولا آش��نایی بس��یاری با این سیس��تم عامل دارد و باید

 در انتظار انتشار "زودهنگام" این آپدیت برای دستگاه های این شرکت باشیم. 
 تا امروز تأیید ش��ده که اس��مارت فون های One، One M8 و M7 این آپدیت را
 در کمتر از 90 روز آینده دریافت خواهند کرد. اچ تی سی زمان انتشار این آپدیت 

را برای دیگر اس��مارت فون های این شرکت در 
"آینده ای نزدیک" اعلام می کند.

ترفندهایی برای استفاده بهینه از مرورگرها
6 اتفاق خوب در مرورگرها 

بررسی تبلت  / معرفی آیپد ایر 
باریک ترین تبلت دنیا را بشناسید 

یکی از نرم افزار هایی که بیشترین میزان استفاده را در کامپیوتر شما 
دارد، مرورگر است. روزانه زیاد با مرورگر خود س�ر و کار داریم و با آن 
به سایت های محبوب خود سر می زنیم. با این حال احتمال اینکه هنوز 
با ویژگی های مختلف و کامل مرورگر کامپیوتر  خود آشنا نباشید، زیاد 
است. امروز قصد داریم، شما را با پر استفاده ترین برنامه کامپیوتر تان 

بیشتر آشنا کنیم. با ما همراه باشید.

اپل از جدیدترین تبلت های سری ایر محبوب خود با نام »آیپد ایر 2« رونمایی 
کرد. ایر جدید به سنسورهای تاچ آی دی اپل مجهز شده و در ضخامت نیز 
کاهش فوق العاده ای به خود دیده است. تبلت جدید اگرچه شباهت بسیاری 
 به نسل پیشین خود دارد، اما دارای ضخامتی 6.1 میلی متری است که نسبت
 به آیپد ایر اصلی با 7.5 میلی متر ضخامت، 18 درصد کاهش به خود دیده 

است.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

محققان دانشگاه صنعتی اصفهان با استفاده از فناوری نانو موفق به ساخت نخ بخیه در مقیاس آزمایشگاهی شدند.آخرین خبرها |

گله های
 FBI از اپل 

گوگل شاید با رقبای بسیاری در دنیای تکنولوژی روبرو باشد، اما رقیبی که بیش�تر از همه مورد توجه مدیر پیشین 
شرکت گوگل، اریک اشمیت قرار گرفته »آمازون« است. اشمیت که هم اکنون رییس  هیات مدیره شرکت گوگل است، 
می گوید وقتی بحث جستجو پیش می آید، آمازون به دلیل وبس�ایت فعال خود در حوزه خرید الکترونیکی رقیب 
 شماره یک گوگل است. وی که هم اکنون در برلین به سر می برد، در حاشیه یکی از بازدیدهای خود گفت: “بیشتر مردم

 فکر می کنند که رقیب اصلی ما بینگ یا یاهو هس�تند، اما بزرگ ترین رقیب ما در واقع آمازون اس�ت.مردم اگرچه 
 آمازون را به چشم یک موتور جستجو نمی بینند، ولی اگر ش�ما دنبال چیزی برای خرید هستید بعید است

 در آمازون دنبال آن نباشید.«اشمیت در همین باره اشاره داشته که مردم با گشت و گذار در بررسی های کالا و صفحات 
محصولات آمازون به دنبال پاسخ متفاوتی هستند. گزارش ComScore نشان می دهد که گوگل هم اکنون بالاترین 
میزان محبوبیت را با 233.1 میلیون بیننده یونیک در تمامی سایت های خود دارد. آمازون با 172 میلیون بیننده در 
رتبه ششم این لیست قرار گرفته است.گوگل در تلاش است سرویس های فروش الکترونیکی خود را با هدف جذب هر 
چه بیشتر کاربران گسترش و بهبود بخشد. این کمپانی با فروشنده های خرد جهت ارسال و دریافت کالا در همان روز 

قراردادهایی بسته و تا پایان سال دامنه گسترش آن از یکی دو شهر محدود فراتر خواهد رفت. 

بزرگ ترین رقیب موتور جستجوی گوگل از دید  »  اریک اشمیت «

انتشار نتایج تست 5G سامسونگ  نکسوس 6 با قیمتی 650 دلاری  Ios با آپدیت جدید رسید 

سامسونگ نتیجه تست ش��بکه 5G خود را منتشر کرد. در این تست س��رعت دانلود به 1 گیگابایت بر ثانیه 
رسیده و در عین حال سرعت دانلود در خودرویی با سرعت 100 کیلومتر بر ساعت نیز 150 مگابایت بر ثانیه 
 بوده است.شبکه های 5G به دلیل بهینه س��ازی های بسیار و ایجاد زیرس��اخت های مورد نیاز چندین سال

 با رونمایی فاصله دارند و شبکه 4G نیز به تازگی در حال گسترش وسیع در دنیاست، اما چنین عواملی سبب 
توقف شرکت های تکنولوژی برای آینده ای بهتر در دنیای ارتباطات نمی شود. اما رکوردها تنها در اینجا متوقف 
نمی شود و سامسونگ از شبکه خود در یک تست خیابانی نیز استفاده کرده. در این تست خودرویی با سرعت 
 100 کیلومتر بر ساعت توانسته رکورد دانلود سرعت 150 مگابایت بر ثانیه را ثبت کند. سامسونگ در این شبکه

 از فرکانسی 28 گیگاهرتزی استفاده کرده، که دارای رنج کوتاهی اس��ت .سامسونگ ادعا کرده با استفاده از 
تکنولوژی Hybrid Adaptive Array این مشکل را حل و قدرت سیگنال ها را بهبود داده است.

 ش��اید بتوان بر قیمت اس��مارت فون نکس��وس 6 خرده گرفت، اما ارا یه بهترین س��خت افزار بازار مطمئنا 
 عده بس��یاری را به داش��تن قیمتی 650 دلاری مج��اب خواه��د کرد.این اس��مارت فون با 6 این��چ اندازه

 صفحه نمایش، بزرگ ترین اسمارت فون نکسوسی و در عین حال بزرگ تر از محصولات درشت هیکلی چون 
آیفون 6 پلاس و گلکسی نوت 4 است. مانند نوت 4 و G3 نکس��وس 6 نیز دارای صفحه نمایشی با رزولوشن 
QHD است تا با وجود صفحه نمایشی درشت، تصاویر کیفیت و تند و تیزی خود را حفظ کرده باشند.  این 
اسمارت فون همچنین یکی از قدرتمندترین پردازنده های بازار، اس��نپ دراگون 805 را در درون خود دارد. 
دوربین های عقب و جلوی آن به ترتیب 13 )با لرزش گیر تصویر لیزری( و 2 مگاپیکسلی است، یک باتری 3220 
میلی آمپر ساعتی منبع تغذیه آن است و دو اسپیکر در جلو وظیفه تولید صدای آن را بر عهده دارد. نکسوس 6 

در دو مدل 32 و 64 گیگابایتی و در رنگ های آبی و سفید عرضه شده است.

جدیدترین آپدیت سیس��تم عام��ل موبایلی اپ��ل، iOS ب��ا ورژن 8.1 در کنار معرفی محصولات س��خت 
 افزاری جدید اپل رونمایی ش��د. ای��ن ورژن  پس از مدت ها انتظار سیس��تم پرداخت اپ��ل Apple Pay را

 به دستگاه های iOS آورده و همچنین ویژگی هایی تأثیرگرفته و مرتبطی با سیستم عامل Yosemite را 
نیز در خود دارد.iOS 8.1 قابلیت Camera Roll را نیز به این سیستم عامل بازگردانده؛ قابلیتی که پیش تر 
در iOS 8 حذف شده بود. ویژگی دیگری به نام iCloud Photo Library نیز با حالت بتا در این سیستم 
عامل قرار گرفته که اپل چند ماه پیش وعده آن را داده بود. این ویژگی کاربران را قادر به ذخیره سازی تصاویر 
با استفاده از تمامی دستگاه های خود بر روی فضای ابری می کند.  گرچه این شرکت سعی کرد با ارا یه آماری 
 چون استفاده 94 درصدی کاربران iOS از ورژن های 7 و 8 در مقایسه با 79 درصد کاربران اندروید کیت کت

 و جلی بین   ضعف خود را بپوشاند، اما به نظر اپل باید  قدم های بهتر و مشخص تری در آینده بردارد.

 HTC نخس��تین تلاش فیس بوک برای اختصاص یک اس��مارت ف��ون در بازار
First بود که به شکس��ت انجامید و در کمتر از دو ماه پروژه آن متوقف شد. حتی 
Facebook Home که تلاش این شرکت برای پا گذاشتن به دنیای لانچرهای 
اندرویدی بود نیز چندان مورد توجه عموم قرار نگرفت.  اما به نظر فیس بوک قصد 
کنار کشیدن ندارد و اگر خبرها صحیح باشد، این بار سامسونگ مسوولیت تولید 
 Korea Times اسمارت فون جدید فیس بوک را بر عهده خواهد داشت.به نقل از
 ش��نیده ش��ده که مارک زاکربرگ اخیرا با نایب رییس سامسونگ، لی جی یونگ

 در کره جنوبی دیدار داش��ته و هر دو در مورد “پروژه های بیزینسی آینده نگرانه” 
گفتگوهایی داشته اند. 

بنابه گفته ر ییس FBI جیمز براین کومی )James Brien Comey( به دلیل بکار 
بردن الگوریتم های امنیتی در گوش��ی و تبلت هایی که از نس��خه جدید سیستم عامل 
 اندروید و iOS استفاده ش��ده، ردیابی و تعقیب اطلاعات بس��یار دشوار گردیده است. 
آیفون 6 یکی از گوشی هایی است که جیمز کومی بس��یار از آن گله دارد و معتقد است 
تبهکاران از آن به آسانی برای فرار از ردیابی می توانند استفاده کنند. اپل بعد از حملات 
هک به آی کلود )iCloud( برای امنیت بیشتر اطلاعات کاربران، از پروتکل های امنیتی 
قوی اس��تفاده می نماید. تیم کوک در یکی از مصاحبه های خود اعلام کرد ایمیل های 
کاربران و حتی گفتگوهایی که در iMessage انجام می گیرد، از یک سیستم پیشرفته 

رمز گذاری استفاده می شود که حتی خود اپل توانایی دست یابی به آن را ندارد. 

  شبکه های اجتماعی را امن کنید

 با این اپلیکیشن والدین می توانند بر فعالیت های فرزند خود در شبکه های اجتماعی نظارت داشته باشند . برنامه ایمنی خانواده  
MamaBear Family Safety App  یکی دیگر از برنامه های ردیابی است.

 با این اپلیکیشن والدین می توانند بر فعالیتهای فرزند خود در رسانه های اجتماعی، از جمله تماس های جدید و آشنایی های 
جدید فرزندشان نظارت داشته باشند و از آن ها باخبر شوند.

                                   

تنظیم گرما و سرمای بدن 
گروهی از محققان دانشگاه ام آی تی به تازگی نوعی گجت جدید س��اخته اند که عملکردی شبیه دستگاه های تهویه هوا  یا 

همان ایرکاندیشن ها دارد.
به گزارش ایمنا گروهی از محققان دانش��گاه ام آی تی به تازگی نوعی گجت جدید س��اخته اند که » Wristify« نام دارد و 
عملکردی شبیه دستگاه های تهویه هوا یا همان ایرکاندیشن ها دارد. این گجت بر روی مچ دست کاربر بسته می شود و دمای 

بدن وی را گرم و یا سرد می کند. این در حالی است که پوشاندن مچ دست با پارچه مخصوص فلانل یکی از راه های 
آسان برای خنک سازی بدن است زیرا مچ دست انسان دارای نقاط نبض است و رگهای خونی در این نقاط به سطح 
پوست نزدیک تر هستند. در واقع سیستم طبیعی خنک سازی بدن به این صورت است که با گردش جریان خون 

گرما را از درون بدن به به سطح پوست انتقال می دهد، حال قرار دادن دستبند مفهومی بر روی مچ دست و در نزدیکی 
این نقاط باعث می شود تا سیستم خنک س��ازی بدن سریع تر انجام گیرد.گیرنده دمایی دس��تبند ابداعی که بر روی سطح 
 پوست قرار می گیرد با استفاده از امواج طبیعی گرمایشی و یا سرمایشی احساس طراوت و شادابی را به انسان منتقل می کند،

 به گونه ای که در صورت خنک سازی بدن، گجت ابداعی به رنگ آبی درآمده و هنگام گرم کردن بدن رنگ آن نارنجی می شود. 
همچنین دستبند » Wristify« نخستین جایزه رقابت های طراحی و ساخت مواد مهندسی دانشگاه ماساچوست به ارزش 
10 هزار دلار را از آن خود کرده و اکنون برنده رقابت فناوری های پوشیدنی اینتل شده است.گفتنی است اکنون نمونه اولیه 

دستبند » Wristify« ساخته شده است اما هنوز زمان و قیمت عرضه آن مشخص نیست.

ردیابی کودکتان تا مقصد
 هر روز برنامه های مختلفی را در دنیای موبایل و تبلت می بینیم . یکی از این برنامه هااین امکان را می دهد تا پدر و مادرها محل 
فرزند خود را ردیابی کنند.نرم افزار مکان یاب خان��واده Family Locator app  '360 Life   به صورت رایگان دراختیار 

عموم است؛ به کمک این برنامه می توانید کودکتان را تا رسیدن به مقصد ردیابی کنید.
 این برنامه این امکان را می دهد تا پدر و مادرها محل فرزند خود را ردیابی کنند. می توانید این برنامه را به گونه ا ی تنظیم کنید 

که مقصد رسیدن فرزند را به شما هشدار دهد.

با لباستان گوشی شارژ کنید
گروهی از مهندسان دانشگاه کلمبیا با همکاری موسسه تکنولوژی جورجیا ماده بسیار نازکی موسوم به " مولیبدنوم" کشف 
کرده اند که در بافت لباس به کار رفته و قابلیت شارژ کردن تلفن همراه را دارد. بنابراین با این کشف جدید کاربران می توانند 
انواع تبلت ها، تلفن ها و گوشی های هوشمند را با لباس هایی که بر تن دارند شارژ کنند. جیمیز هون، استاد مهندسی مکانیک 
و رهبر گروه تحقیق دانشگاه کلمبیا می گوید ماده ابداعی از یک لایه اتم های مجزا تشکیل می شود که در تولید انواع لباس 
به کار می رود و انرژی جنبشی افراد را در زمان حرکت به انرژی الکتریسیته تبدیل می کند. حال انرژی تولید شده برای شارژ 

سنسورهای پوشیدنی، ابزارهای جیمیز هون پزشکی و یا شارژ تلفن همراه مورد استفاده قرار می گیرد. 

بررسی تبلت  / معرفی آیپد ایر  

باریک ترین تبلت دنیا را بشناسید
گجت های جدید

چهره ها 
رـها  و خب

تولید اسمارت فون 
فیس بوک توسط سامسونگ

اپل از جدیدترین تبلت های س�ری ایر محب�وب خود با نام 
»آیپد ایر 2« رونمایی کرد. ایر جدید به سنسورهای تاچ آی 
دی اپل مجهز شده و در ضخامت نیز کاهش فوق العاده ای به 

خود دیده است.
 تبلت جدید اگرچه شباهت بس�یاری به نسل پیشین خود 
 دارد، اما دارای ضخامتی 6.1 میلی متری اس�ت که نس�بت
 به آیپد ایر اصلی با 7.5 میلی متر ضخامت، 18 درصد کاهش 

به خود دیده است. این تبلت همچنین نخستین 
مدل آیپدهای�ی خواهد بود که 

در رنگ طلایی به 

ب�ازار خواهد آمد.بای�د گفت اپل نخس�تین تبل�ت با برند 
“ایر” را با بدنه باریک تر و جدیدتر در اکتبر س�ال گذش�ته 
رونمایی کرد. آن تبلت اگرچه از لحاظ طراحی تغییر شکل 
 بس�یاری به خود ندیده بود، اما به ش�کل قابل ملاحظه ای
 باریک تر و س�بک تر بود.با وجود محبوبیت بس�یار بالایی 

در بازار تبلت ها دارن�د، فروش آیپد که تبلت ه�ای اپل 
در سالیان اخیر 
ب�ا کاه�ش 
مواجه  

بوده است. 
تبلت های جدید شاید بتوانند فروش بالایی را در تعطیلات 
برای اپل رقم بزنند، اما عدم اعمال تغییرات چش�مگیر در 
این محص�ول هنوز نمی توان�د دورنمایی ب�رای تغییر روند 
بازی به نف�ع محصول جدی�د اپل را ب�رای ما نمای�ان کند. 
یکی از برنامه های آینده اپ�ل ارا یه تبلتی ب�ا اندازه بزرگ 
12.9 اینچی اس�ت که احتمالا نمایندگی “تغییر بزرگ” اپل 
 را در س�ال آینده به عهده خواهد داش�ت. اپل در آیفون 6
 از پردازن�ده قدرتمندتر A8 بهره ب�رده بود، ام�ا از لحاظ 
 ظاهر نیز تغییر بس�یاری نس�بت به نسل پیش�ین به خود 
دیده بود.  اما آیپد جدید با وجود پردازنده ای جدید تغییری 
آن چنان�ی در طراح�ی ظاهری تجربه نکرده اس�ت؛ 
حال سؤال اینجاست که بازار در این بین کدام 
محصول را انتخاب خواهد کرد؟ آمارهای 
فروش آینده اپ�ل می تواند تحلیل 
خوبی از دورنمای مدنظر اپل 
در تولید آیپد ایر 2 را به 
بازار نشان بدهد.

    صفحه نمایش بدون تغییر 

ایر 2همچنان در اندازه صفحه نمایش  9.7 اینچ باقی مانده، اما بدون شک در کیفیت ارتقا پیدا کرده 
است. LCD، گلس و تاچ سنس��ور در این تبلت کاملا به یکدیگر پیوسته اند و دیگر فاصله ای میان 
آن ها مشاهده نمی شود. مهم تر از همه یک پوشش ضدانعکاسی بر روی صفحه نمایش قرار داده شده 
که به ادعای اپل می تواند تا 56 درصد از میزان انعکاس آن بکاهد. چنین بهبودی خواندن و مشاهده 

صفحه نمایش در روز و زیر نور آفتاب را آسان تر خواهد کرد.
 اما گذشته از دارابودن کمترین میزان ضخامت که اپل در تعریف آن از جمله “باریک ترین تبلت دنیا” 
یاد می کند، شاید مهم ترین ویژگی جدید ایر جدید در اضافه شدن تاچ آی دی باشد. این نخستین 
باری اس��ت که اپل یک تاچ آی دی بر روی تبلتی قرار می دهد و حالا توسعه دهندگان می توانند از 
آن در انواع اپلیکیشن ها چون برنامه های خرید و فروش، امنیتی و دیگر موارد استفاده بسیار زیادی 

کنند.
 اپل همچنین می گوید که استفاده از تاچ آی دی در آیپد ایر 2 می تواند به شما در خریدهای درون 
برنامه ای و خرید اجناس فیزیکی کمک کند. با این حال هنوز مشخص نیست که این گفته به معنای 
استفاده از آن در خریدهای حضوری فروشگاهی نیز خواهد بود یا تنها به خریدهای آنلاین مربوط 

می شود.

     ارتقاء دوربین در سری جدید 
اپل دوربین ایر 2 را نیز به ش��کل قابل ملاحظه ای ارتقا بخشیده است. سنسور عقب این تبلت حالا 
8 مگاپیکسلی و دارای دیافراگمی f2.4 اس��ت. این دوربین ویدیوهای 1080p و اسلوموشن ثبت 
می کند و قابلیت هایی چون دوربین پانوراما، ثبت تصاویر در حالت Burst و یا مرور زمان نیز از دیگر 

ویژگی هایی آن است که پیش تر در آیفون ها شاهد معرفی شان بودیم. 
دوربین جلو نیز بهبود یافته و حالا صاحب دیافراگم بزرگ تر f2.2 شده است. اپل در آیپد ایر 2 یک 
 پردازنده جدید A8X به کار برده اس��ت؛ ورژنی قدرتمندتر شده نس��بت به چیپ A8 به کار رفته

 A7 در آیفون 6 که 64 بیتی اس��ت و به گفته اپل 40 درصد س��ریع تر از آیپد ایر اصلی با پردازنده 
می باشد. تبلت جدید در قدرت گرافیکی نیز پیشرفت بسیار قابل ملاحظه ای را به خود دیده است. 
کمک پردازنده M8 که پیش تر در آیفون 6 معرفی شده بود، در آیپد ایر 2 نیز حضور خواهد داشت. 
این کمک پردازنده در فعالیت های تناسب بدن و سلامتی ثبت کننده رفتار بدن شما خواهد بود. اپل 

ادعا دارد که باتری ایر جدید عمری 10 ساعته دارد.
 از وای فای 802.11ac نیز پشتیبانی می کند که سرعت بالاتری را به کاربر ارائه می کند. همچنین 
در این تبلت از iOS 8.1 استفاده شده که امروز معرفی ش��د و دارای قابلیت های کوچک جدیدی 

نسبت به نسخه 8.0.1 می باشد.

تازه های دنیای موبایل   
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دان�����ش

آخرین خبرها |
  خانه های هوشمند

 از نوع ارزان 
اگر قرار باشد نوآوری این محققان را در یک عبارت خلاصه کرد، باید چنین گفت: منزل را 
ترک می کنید درحالی که دستگاه مایکرویو روشن است، جای هیچ گونه نگرانی نیست 
چون با این پلت فرم جدید که از طریق تلفن همراه عمل می کند، زمان روشن و خاموش 

شدن دستگاه را شما تعیین می کنید.
این پلت فرم که Neurio نام دارد، به صاحب خانه و س��ایر اعضا از طریق تلفن همراه 
هوشمند اطلاع می دهد که » فراموش کرده اید دس��تگاه را خاموش کنید«. البته این 
قابلیت تنها به دستگاه های برقی محدود نمی شود، بلکه با استفاده از آن امکان اعمال 
کنترل بر روشن و خاموش ماندن سیستم روشنایی نیز وجود دارد. محققان این دستاورد 

جدید را گامی بلند در تحقق »اینترنت اشیا« می دانند. 

گوگل از فلوریدا خط اینترنت زیردریایی به سوی برزیل می کشد که سرعتی معادل 64 
ترابیت بر ثانیه خواهد داشت و کل این هزینه فقط 60 میلیون دلار خواهد بود. این در 
 حالی است که در پروژه ای دیگر، اینترنت بی سیم گوگل در آمریکا زودتر از خطوط فیبر

راه اندازی خواهد شد.  این کار از طریق شش خط فیبر نوری با ظرفیت 64 ترابیت بر ثانیه 
)خط اینترنت موجود در ایران فعلا 100 گیگابیت بر ثانیه است، صرفا جهت مقایسه!( 
 Antel متشکل از TE Connectivity SubCom محقق خواهد شد.کنسرسیوم
)مخابرات اروگوئه(، آنگولا کابل )که هنوز فیبر نوری بین آنگ��ولا تا برزیل از زیردریا را 
محقق نکرده است(، کمپانی برزیلی آلگار تله کام و گوگل هستند که سال 2016 پروژه 

را تحویل خواهند داد.

افزایش دسترسي افراد به شبكه هاي مجازي و مشاهده صحنه هاي خشن موجب افزایش استرس و تنش در جامعه شده است.

 اینترنت دریایی
 در برزیل 

به گزارش ایمنا گجت پوش�یدنی با نام Puls معرفی شد. این ساعت پوش�یدنی هوشمند دارای درگاه سیم 
کارت است و قابلیت اتصال به شبکه های ۳G را دارد، این گجت پوشیدنی قابلیت برقراری تماس هم دارد. 

این دس�تگاه با اپراتورهای AT&T در آمریکا و O۲ در انگلستان سازگار اس�ت همچنین دارای پردازنده 
کوالکام اسنپدارگون، یک گیگابایت حافظه  رم، ۱۶ گیگابایت حافظه داخلی و GPS است. باتری این گجت 

دورتا دور دستبند را فرا می گیرد .

 ویژگی های اضافی PULS شامل پخش موسیقی و خدمات جریان و دستیار صدا و برنامه تناسب اندام است. دیگر 
قابلیت های آن دسته ای از محصولات مرتبط با مد اس�ت که به همراه خواهد داشت. قابلیت شارژ بی سیم و یک 

کوله پشتی که اسپیکر دارد و دارای گام شمار است، از دیگر مشخصه های این ساعت است. 
این دستگاه در تعطیلات سال نو پیش رو به واسطه AT&T عرضه خواهد شد. قیمت گذاری دستگاه هنوز مشخص 

نشده است.

زوم اپَ: VSCO Cam، رقیب اینستاگرام افشای 7 میلیون پسورد دراپ باکس  Skype Qik تبادل پیام های کوتاه ویدیویی با

در گذشته  نه چندان دور اپلیکیشن اینستاگرام از جمله  اپلیکیشن های محبوب دوستداران عکاسی بود. هرچند 
هنوز هم می توان تصاویر فوق العاده زیبایی را با استفاده از این اپلیکیشن ثبت کرد، اما شاید برای برخی از کاربران 
محیط و امکانات اینستاگرام خسته کننده شده باشد، از این رو استفاده از اپلیکیشن VSCO Cam را به این 
کاربران پیشنهاد می کنیم. اپلیکیشن VSCO Cam در کنار قابلیت امکان به اشتراک گذاری تصاویر و اعمال 
فیلتر ها، امکانات ویرایش تصاویر در طیف گسترده تر و حرفه ای تری را در اختیار دوستداران قرار می دهد. در 
صورتی که دوس��ت دارید نمونه کارهای به تصویر کشیده شده با اس��تفاده از این اپلیکیشن را ببینید، کافی 
 است تا vscocam# را در اینستاگرام جستجو کنید تا تصاویر یافت شده ش��ما را با گوشه ای از قابلیت های 

VSCO Cam آشنا کند. 

با وجود تکذیب شرکت ذخیره سازی فایل »دراپ باکس«، بیش از 7 میلیون نام کاربری و پسورد مشترکان این 
وبسایت دزدیده شده است. 400 مورد از آنها  در Pastebin قرار گرفت و پس از درخواست های بیشتر، هکرها 
نام کاربری و پسوردهای بیشتری نیز علنی شد. فعلا نحوه دقیق دزدیده شدن این اطلاعات مشخص نشده است.

یکی از سخنگویان این شرکت صبحگاه شنبه در گفتگو با Engadget گفت: » دراپ باکس هک نشده است، 
بلکه این نام های کاربری و پسوردها متاسفانه از طریق سرویس های دیگر به سرقت رفته اند. ما پیش تر این حمله 
هکرها را شناسایی کرده بودیم و پسوردهای علنی شده مدتی است که منقضی شده اند.« هفته گذشته نیز یکی 
از وبسایت های مرتبط با اپلیکیشن محبوب Snapchat مسوول افشای 100 هزار تصویر کاربران این سرویس 

بود. در تصاویر لو رفته، عکس های خصوصی کاربران نیز وجود داشته است. 

شرکت اسکایپ از اپلیکیشن جدید چت تصویری جدیدی رونمایی کرد که امکان تبادل پیام های تصویری 42 
 Skype ثانیه ای را بین دوستان خود فراهم می کند. تیم اسکایپ حالا برای جبران این کمبود، دست به تولید
Qik زده اس��ت؛ برنامه ای که می تواند تبادل پیام های کوتاه ویدیویی بین کاربران را امکان پذیر کند. تمامی 
این پیام ها پس از دو هفته از بین می روند تا حریم خصوصی کاربران رعایت شود. اگر وقت کافی برای جواب به 
 کسی را نیز ندارید، می توانید از فایل های تصویری پنج ثانیه ای با نام Qik Fliks که از قبل )از خود یا دیگران( 
ذخیره کرده اید، به شکل سریع استفاده کنید. این سرویس جدید برای اندروید، IOS و ویندوزفون عرضه شده و 
کاملا رایگان است. فعلا خبری از ورژن ویندوز دسکتاپ نیست و همچنین به گفته یکی از مسوولان اسکایپ، این 
شرکت در حال حاضر برنامه ای برای استفاده از ویژگی های Skype Qik در دیگر برنامه های این شرکت ندارد.

اخبار شبکه های اجتماعی   

ساعت هوشمند پالس با قابلیت برقراری تماس معرفی شد

یكی از نرم افزار هایی که بیشترین میزان استفاده را در کامپیوتر شما ترفندهایی برای استفاده بهینه از مرورگرها
دارد، مرورگر است. روزانه زیاد با مرورگر خود سر و کار داریم و با آن به 
سایت های محبوب خود سر می زنیم. با این حال احتمال اینكه هنوز با 
ویژگی های مختلف و کامل مرورگر کامپیوتر  خود آشنا نباشید، زیاد 
است. امروز قصد داریم، شما را با پر استفاده ترین برنامه کامپیوتر تان 

بیشتر آشنا کنیم. با ما همراه باشید.
اتفاق خوب در م����رورگرها

در مورد سیستم عامل

Yosemite 
چه می دانید؟

6
   1 صفحه خانگی انتخاب کنید

زمانی که مرورگر خود را باز می کنید، با چه صفحه ای 
 رو ب��ه رو می ش��وید؟ اگ��ر ب��ا اینترنت اکس��پلورر 
 MSN کار می کنی��د، احتم��الا صفحه اول س��ایت 

باز می شود. 
مرورگر کروم ش��ما را به صفح��ه اول گوگل هدایت 
می کن��د و فایر فاکس نیز صفح��ه خانگی مخصوص 
به خود را دارد. ام��ا در مرورگر های مختلف می توان 
تنظیمات صفحه خانگی را تغییر داد تا پس از باز کردن 

مرورگر، مستقیم به آن صفحه دلخواه هدایت شویم. 
در کروم: بر روی س��ه خط افقی که در بالا و س��مت راست 
صفحه قرار گرفته، کلیک کنید و Settings را انتخاب کنید. 
 On« را انتخاب کنید و به زیر بخش Settings در ستون س��مت چپ دوباره
 Open a specific page« مراجعه کنید. بین سه گزینه موجود »Startup
or set of pages« را انتخاب کنید و بعد بر روی لینک »Set pages« کلیک 
کنید. یک یا چند آدرس وب سایت را که دوس��ت دارید،  تایپ کنید و بر روی 
OK کلیک کنید. حالا صفحه )یا صفحاتی( که آدرس داده اید، به محض شروع 

به کار کروم، باز می شوند.
 در فایر فاکس: بر روی آیکونی که به ش��کل س��ه خط افقی و در بالای صفحه 
قرار دارد، کلیک کنید و Options ی��ا Preferences را انتخاب کنید. در 
 Show my« را بر روی »When Firefox starts« گزینه General تب
homepage« قرار دهید. سپس در زیر آن، آدرسی که دوست دارید، به عنوان 

صفحه خانگی شما باز شود، تایپ کنید. در نهایت بر روی OK کلیک کنید.
در اینترنت اکسپلورر: بر روی آیکون چرخ  دهنده در سمت راست کلیک کنید 
و Internet Options را انتخاب کنید. به ت��ب General بروید و در زیر 

»Home page« آدرس وب سایت مورد نظر خود را وارد کنید.

2    پین کردن برگه ها
این ویژگی  برای افرادی است که از مرورگر های فایرفاکس و کروم استفاده می کنند. 
کسانی که دوست دارند، سایت های محبوب خود را در طول رو باز نگه دارند و البته 
صفحات باز شده نیز جای زیادی را اشغال نکند. برای پین کردن صفحات باز شده 
در مرورگر، تنها لازم است، سایت را باز کنید، بر روی تب مرورگر آن سایت کلیک 
راست کنید و بر روی »Pin Tab« کلیک کنید. تب مربوط به این صفحه در حالت 
کوچکتری نمایش داده می شود و به سمت چپ مرورگر کشیده می شود. دیگر اصلا 
اهمیت ندارد، چه تعداد تب باز کرده اید، همگی می توانند در حالت کوچک تری 
 قرار بگیرند و فضای کافی برای دسترس��ی ب��ه تب های پهن تر آزاد ش��ود. برای 
غیر فعال کردن پین هر کدام از تب های باز شده، تنها لازم است، بر روی آن کلیک 

راست کنید و »Unpin Tab« را انتخاب کنید.

 3    کلیک میانه

همان طور که می دانید اگر غلتک میانه موس را به سمت پایین فشار دهید، 
به عنوان کلیک میانه عم��ل خواهد کرد. اما می دانس��تید اگر همین کلیک 
میانه را بر روی یک لینک انجام دهید، همان لینک در تبی جدید از مرورگر 
 باز خواهد شد؟ امتحان کنید، مطمئنا سرعت ش��ما را در باز کردن صفحات 

در کنار یکدیگر بیشتر خواهد کرد.

 4    زوم کردن متن ها

آیا تا به حال سایتی را باز کرده اید که اندازه متون آن بسیار کوچک باشد؟ بهترین 
راه حل برای این مش��کل زوم کردن یا بزرگ نمایی متن است. برای بزرگ نمایی 
متن ها و تصاویر در هر مرورگری، تنها لازم است دکمه CTRL و علامت مثبت )+( 
را با یکدیگر فشار دهید. برای بازگشت از بزرگ نمایی و کوچک کردن متن و تصاویر 
نیز دو  دکمه CTRL و علامت منفی )-( را با هم فشار دهید. اما تا هر مقدار که زوم 
 کرده اید، اگر بخواهید سریع به حالت اول بازگردید CTRL و صفر )0( را هم زمان 
 CTRL فشار دهید تا زوم صفحه به نقطه اولیه بازگردد. همچنین می توانید دکمه
را نگه دارید و هم زمان چرخ اس��کرول موس خود را ب��رای افزایش یا کاهش زوم 

بالا یا پایین ببرید.

به روزرسانی های جدید مرورگر را کنترل  5 
کنید

یک مرورگر قدیمی و تاریخ انقضا گذش��ته می تواند بس��یار خطرناک باش��د. 
ممکن است مشکل امنیتی حل نشده ای داشته باشد که به هکر ها اجازه رخنه 

به سیستم شما را بدهد. 
یا ممکن است س��ایت هایی که در اینترنت با آخرین و بهترین استاندارد های 
وب نمایش داده می شوند، در مرورگر شما به صورت کامل به نمایش در نیایند. 
در هر صورت نگه داش��تن مرورگر در آخرین نسخه بس��یار ضروری است. در 
تنظیمات هر مرورگر می توانید به روزرس��انی را انجام دهید یا اینکه نس��خه 

جدید آنها را دانلود کنید.

حساب ها و رمز عبور های آنلاین خود را  6 
مشاهده کنید

 در گ��ذر زم��ان معم��ولا در س��ایت های مختل��ف، انجمن ه��ا، ش��بکه های 
 اجتماع��ی و ... ثب��ت ن��ام می کنی��م . ای��ن ثب��ت نام ه��ا ی��ک ن��ام کارب��ری و 
  رمز عبور را به ما می دهند که باید همواره آنها را در ذهن داش��ته باش��یم. مطمئنا 
یادآوردی تعداد زی��ادی رمز عبور و نام کاربری بعد از گذش��ت چند وقت بس��یار 
 سخت می شود. یکی از ویژگی های عالی مرورگر ها یادآوری حساب های کاربری و 
رمز عبور های قدیمی شماس��ت. زمانی که رمز عبور یا نام کاربری را برای اولین بار 
وارد می کنید و قصد ورود به حساب خود را دارید ، مرورگر از شما اجازه ثبت و ذخیره 

آن را می کند، اگر این اجازه را به مرورگر بدهید، بعدا به کمک شما خواهد آمد.

تازه های 
ه�فت�ه 

اپل آخرین نسخه از سیستم عامل OS X Yosemite خود را در اختیار 
کاربران خود قرار داد. 

سیس��تم عاملی که گفته ش��ده بزرگ ترین و مهم ترین آپدیتی است که 
تاکنون برای سیستم عامل مک در سالیان اخیر منتشر شده است.

  ای��ن سیس��تم عام��ل ه��م اکن��ون در م��ک اپ اس��تور ب��رای دانلود 
قرار داده شده )لینک( و کاملا رایگان است. 

دلیل اطلاق صفت »مهم« به این آپدیت یکپارچه سازی و کنار هم آوردن 
آیفون و مک برای نخستین بار در این سیستم عامل است.

 برای مثال شما می توانید از طریق مک به تماس های آیفون پاسخ دهید 
و همچنین به ارسال و دریافت اس. ام. اس بپردازید. 

اپل این قابلیت را در مراس��م خود با اس��تیون کولبرت، مجری و شومن 
مشهور آمریکایی به حضار نشان داد. 

 وی با این سیس��تم عامل و نرم افزار جدید،- تماس پر انرژی و جذابی را 
برقرار  کرد و تا اندازه بسیاری در معرفی این نسخه جدید موفق شد.

مهم ترین قابلیت دیگری که در بحث یکپارچگی ایجاد شده، امکان انتقال 
اسناد و کارهای خود بین مک، آیفون و آیپدهای شماست؛ که این قابلیت 

در انجام کارهای روزانه بسیار مفید خواهد بود. 
 در این ویژگ��ی کاربر اگر ب��ه عنوان مثال س��ندی به اتمام نرس��یده را 
در آیفون داشته باشد، می تواند بعدا به آیپد خود مراجعه و آن را به اتمام 
 OS همچنین در ظاهر مسطح تر و رنگارنگ تر از Yosemite.برس��اند

X های قدیمی است. 
در واقع این سیستم عامل شباهت بسیاری به IOS اپل دارد و ارتباطات 
آنها در نسخه به مانند IOS اپل در تلاش بوده و خواهد بود که آپدیت های 

بیشتر و با فاصله کمتری را برای OS X منتشر کند. 
اگرچه این آپدیت ها دارای ویژگی های بسیاری در هر نوبت نخواهند بود، 

ولی به سرعت رشد و بهبود این سیستم عامل کمک بسیاری می کند.
 این اتفاق همچنین یکسانی و تناسب میان IOS و OS X و ارتباطاتی  را 

که با یکدیگر دارند، بیش از گذشته معنا خواهد بخشید.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

استفاده از برخی گیاهان در وعده های غذایی در عین خوش طعم کردن غذایتان، باعث کاهش سریع فشار خون می شود.آخرین خبرها |

فیل ها هواشناسان 
خوبی هستند

وجود یخ 
در سیاره عطارد

 یافتن یخ بر روی نزدیک ترین س��یاره به خورش��ید با دمایی مع��ادل 800 درجه 
فارنهایت، مانند یافتن یک دانه برف در یک کوره داغ است. اما به نظر همگی در اشتباه
  ب��وده ای��م و ناس��ا   ب��ا اس��تفاده از تصاوی��ر ثبت ش��ده جدی��د مدرک��ی برای

 این واقعیت متناقض دارد. حدود 20 سال پیش ثبت تصویری متعلق به قطب شمالی 
عطارد از روی زمین، ادعای وجود یخ را در این س��یاره مطرح کرده بود. دانشمندان 
سپس در سال 2012 با اس��تفاده از داده های دریافت شده از دستگاه های پیشرفته 
فضاپیمای مسنجر موفق به شبیه سازی یخ بر روی این سیاره شدند  آخرین تصویری 
که فضاپیمای مسنجر ناسا ارسال کرده حفره سایه افتاده 70 مایلی پروکوفیف واقع 

در قطب شمالی این سیاره را   در قالب تصویری اپتیکال نشان می دهد.

بررس��ی های جدید نش��ان می ده��د که فیل ه��ا هواشناس��ان خوبی هس��تند 
و م��ی توانند وق��وع طوف��ان و ب��اران ه��ای ش��دید را از فاصل��ه 2۴0 کیلومتری 
تش��خیص دهند.تا پی��ش از این فیل ها ب��ه دلیل برخ��ورداری از حافظ��ه قوی و 
بلند مدت خود در قلم��رو حیوانات معروف بودند، اما بررس��ی های جدید نش��ان 
 می دهد ک��ه موج��ودات عظیم الجثه هواشناس��ان خوبی هس��تند و م��ی توانند
  وقوع طوف��ان و باران های ش��دید را از فاصل��ه 2۴0 کیلومتری تش��خیص دهند.

  توانایی فیل ها در پیش بینی وضعیت آب و هوایی به طرفداران حفظ منابع  طبیعي  
کمک می کند تا بر جمعیت فیل ها نظارت کرده و آنها را از دست شکارچیان نجات 

دهند . این مطلب به تازگی در مجله پلوس منتشر شده است.

  امنیت بالا
در اندروی��د ۵ راهکارهای بس��یار بهتری ب��رای بازکردن قفل 
نمایشگر به غیر از پین کد و پترن وجود دارد. با استفاده از ساعت 
اندروید و نزدیک کردن آن به گوشی، به صورت اتوماتیک صفحه 
باز خواهد شد. آبنبات چوبی اطلاعات دستگاه را به طور خودکار 
رمزنگاری می کند و از سیستم SElinux که ماژول امنیتی کرنل 
لینوکس است برای قدرتمند کردن دستگاه و نرم افزار در مقابل   
ویروس ها اس��تفاده می کند. همچنین حالت��ی    برای کاربران 
مهمان درنظر گرفته   تا بتوان در یک دس��تگاه چندین حساب 
کاربری با محدودیت های دلخواه پدید آورد.  آیا شما نسخه جدید 

اندروید را تحولی بزرگ  برای گوگل می دانید ؟

با مهم ترین قابلیت های اندروید جدید آشنا شوید

یک آبنبات چوبی خوشمزه 
گوگل با دستانی پر به سراغ هواداران اندروید آمد و به طور رسمی از نسخه ی 

پنجم اندروید به نام آبنبات چوبی رونمایی شد که سر و صدای زیادی را 
به همراه داشت. در این مطلب سعی داریم تا به کلیدی ترین قابلیت های 
این سیستم عامل جدید گوگل اشاره داشته باشیم. وقتی چند ماه پیش 
گوگل اندروید L را معرفی کرد، ش��ایعات زیادی درب��اره نامگذاری آن و 

 Lemon Drop اولین حرف از چه کلمه ای است سر زبان ها افتاد؛ L این که
Licorice، یا حتی Lemon Meringue Pie! اما گوگل پاسخ تمام این پرسش ها 
را با معرفی اندروید ۵ آبنبات چوبی )Lollipop( و دو دس��تگاه نکسوس جدید داد. 
گوگل مدعی اس��ت که اندروید ۵ یک سیستم عامل بس��یار عالی و لذت بخش برای 
تلفن های همراه خواهد بود. اندروید آبنبات چوبی ابتدا برای نکسوس 6 و نکسوس 9 
که اوایل نوامبر روانه بازار خواهند شد، مشاهده می شود و سپس سایر محصولات سری 
قدیمی تر نکسوس و نس��خه های گوگل پلی پرچمداران سایر کمپانی ها نیز تا پایان 
ماه نوامبر به اندروید جدید آپدیت خواهند شد. اندروید ۵ این بار از تغییرات بنیادی 
نسبت به بروزرسانی کیت کت برخوردار است که شامل تغییرات کلی در طراحی، عمر 

باتری و... می شود.

  زبان طراحی
یکی از نقاط عطف اندروید ۵، تغییر کلی طراحی و ارگونومی سیس��تم عامل گوگل نس��بت به نسخه های 
قبل است. گوگل این بار از شیوه ی طراحی اسکیومورفیسم فاصله گرفته و به سمت طراحی مسطح یا فلت 
 رابط کاربری و آیکون ها رفته است. منوها از سهولت دسترسی بیشتری نسبت به قبل برخوردار هستند که

 به همین سبب، کاربر با کمترین میزان حرکت بر روی صفحه، به نتایج دلخواه خود می رسد.

   تنظیمات سریع جدید
گوگل اصلاحیات زیادی را برای بخش دسترس��ی های سریع اعمال کرده است 
تا سهولت کار و دسترس��ی کاربر به این ابزارها بیش از پیش ش��ود. برای مثال 
دسترسی راحت به امکان روشن و خاموش کردن وای فای، بلوتوث و مکان یاب 
از تغییراتی است که گوگل در نوار تنظیمات سریع اعمال کرده است. همچنین 
به صورت خودکار قابلیت هایی مانند چراغ قوه، هات اس��پات و کنترل اسکرین 

کست نیز به این نوار اضافه شده اند.
   جهش عملکرد

جدا از پیش��رفت هایی که گ��وگل در اندروید ۵ ب��رای رابط کاربری 
اعمال کرده است، شاهد افزایش قدرت س��خت افزاری دستگاه های 
مبتنی بر اندروید ۵ خواهیم بود. سیس��تم عام��ل جدید توانایی این 
را دارد تا ۴ برابر نیروی س��خت افزاری و بازدهی سیستمی را افزایش 
دهد که این خود رقمی بالا محس��وب می شود. پش��تیبانی به مراتب 
بهتر از دس��تگاه های 6۴ بیتی و پردازش تصویر بهت��ر برای نمایش 
گرافیک بالاتر، از مزیت های خارق الع��اده اندروید ۵ خواهد بود.  این 
 بهینه س��ازی ها می تواند اثر عمده ای در بازار فروش نکس��وس پلیر

 باشد تا بازی ها و برنامه های بهتری را در صفحه ی نمایش های خانگی 
به اجرا بگذارد.

   ارتقا سیستم جست وجو
 

پیدا کردن همه چیز در سیستم 
عامل اندروید ۵ بسیار سریع و 
روان انجام خواهد ش��د. نتایج 
جس��تجوها در بی��ن تمام��ی 

اپلیکیشن ها ذخیره می شود. 
برای مثال اگ��ر در مرورگر 
کروم به دنب��ال یک قطعه 
موس��یقی خاص بگردید، 

 دفعه بع��دی ک��ه اپلیکیش��ن Google Music را اج��را می کنید،
  در بخش جس��تجو می توانید نام آن آهنگ را مش��اهده کنید و نیازی

 به کپی و پیست بین اپلیکیشن ها در این مورد وجود ندارد.

   سیستم اعلانات بهینه شده
آبنبات چوبی راهکارهای بسیار بهتری را برای به نمایش 
درآوردن اطلاعات جدید به کار برده است. شما می توانید 
انتخاب کنی��د کدام ی��ک از پیام ها از اهمیت بیش��تری 
برخوردار هستند، محتواهای حساس خود را مخفی کنید، 
و حتی مخاطبین��ی را برای دریافت محت��وا یا پیام هایی 
با درجه اهمیت بالات��ر، انتخاب کنید. ای��ن بار برخلاف 
 گذشته، تماس های تلفنی و دریافت پیام سبب نمی شود

 تا مزاحمتی در هنگام تماش��ای فیلم و ی��ا اجرای بازی 
برایتان پیش بیاید. اعلانات به راحتی با اشاره ی انگشت 

در بالای نمایشگر، قابل مشاهده هستند.

  افزایش طول عمر باتری
گوگل مدعی شده اس��ت که هر دس��تگاهی که اندروید ۵ را دریافت کند، به 
وضوح شاهد طول عمر باتری خواهد شد. این افزایش انرژی تا 90 دقیقه زمان 
اضافی خواهد بود که این نشان از بهینه سازی های بهتر برای سازگاری بیشتر با 
سخت افزار به منظور صرفه جویی در مصرف انرژی است. در نسخه پیش نمایش 
اندروید L ش��اهد افزایش ۳0 دقیق��ه ای عمر باتری بودیم ک��ه    این موضوع 

می تواند یکی از برگ برنده های اندروید برای میلیون ها مخاطب خود باشد.

             معرفی اپلیکیشن های جدید  

با»ورک چت« هم زمان کارکنید و چت! 

فیل لیبین مدیر اجرایی کمپانی اورن��وت/ Evernote ضمن 
رونمایی از نس��خه کاربری جدید اپلیکیش��ن معروف خود بنام 
»ورک چت« رقی��ب گوگلی خود را )گ��وگل داکس( به چالش 
طلبید. اپلیکیشن اورنوت که مجموعه سرویس نرم افزاری است 
که برای نوشتن یادداشت و آرشیو اسناد چه به صورت متن ساده   
یا صفحه کامل تحت وب همراه با عکس و صوت و دست نوشته 
تعریف شده و به صورت فولدر یا تگ ذخیره شده و قابل جستجو و 
ادیت مجدد است، در محیط های سازمانی به شدت طرفدار دارد 
و رقیبی برای سرویس گوگل داکس/ Google Docs محسوب 
می شود.اما در نسخه جدید کلاینت آن، قابلیت ورک چت بدان 
افزوده شد  و کارمندان ضمن کار تیمی روی یک سند می توانند 
هم زمان چت کنند و سند موردنظر یا پروژه تعریف شده مشترک 
را باهم تکمیل کنند.)مثلًا نوشتن یک نامه توسط مدیر و منشی 
و سایر اعضای تعریف شده برای دسترسی به یک متن در محیط 
اداره(همچنین مت��ن یا س��ند موردنظر نه تنها قابل مش��اهده 
توسط کاربران آنلاین اس��ت بلکه می توان فهمید کدام کاربر و 
با چه نوع سیستم عاملی از روی دسکتاپ یا موبایل در حال کار 
است. مشاهده کلی اسناد پیش روی تیم کاربری ویژگی بعدی 
در اورنوت جدید مجهز به ورک چت اس��ت که چنین چیزی را 
نمی توان در گوگل داکس دید و مدیر می تواند بفهمد چه تعداد 
اسناد و متن در حال پیش��رفت و کار روی آن است.لیبین مدیر 
اجرایی اورن��وت می گوید ما می خواهی��م حاکمیت Inbox را 
بشکنیم و هرچند می دانیم نمی شود از دست ایمیل خلاص شد 
اما با اپلیکیش��ن هایی مثل اورنوت و افزودن قابلیت های جدید 
می توان جعبه نامه ایمیل را کم رنگ کرد و کاربر را از دس��ت آن 
کمی خلاص کرد.»ورک چت«به زودی روی همه سیستم عامل 
ها از جمله مک،ویندوز، اندروید وآی او اس به صورت قابل نصب 

و یا تحت وب عرضه می شود.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

استفاده از برخی گیاهان در وعده های غذایی در عین خوش طعم کردن غذایتان، باعث کاهش سریع فشار خون می شود.آخرین خبرها |

فیل ها هواشناسان 
خوبی هستند

وجود یخ در سیاره 
عطارد

پیدا کردن یخ بر روی نزدیک ترین سیاره به خورش��ید با دمایی معادل 800 درجه 
فارنهایت، مانند پیدا کردن یک دانه برف در یک کوره داغ است. اما به نظر همگی در 
اشتباه بوده ایم و ناسا حالا با استفاده از تصاویر ثبت ش��ده جدید مدرکی برای این 
واقعیت متناقض دارد. حدود 20 س��ال پیش ثبت تصویری متعلق به قطب شمالی 
عطارد از روی زمین، ادعای وجود یخ را در این س��یاره مطرح کرده بود. دانشمندان 
سپس در سال 2012 با اس��تفاده از داده های دریافت شده از دستگاه های پیشرفته 
فضاپیمای مسنجر موفق به ش��بیه سازی یخ بر روی این س��یاره شدند. اما آخرین 
تصویری که فضاپیمای مس��نجر ناسا ارس��ال کرده حفره س��ایه افتاده 70 مایلی 
پروکوفیف واقع در قطب ش��مالی این س��یاره را این بار در قالب تصویری اپتیکال 

نشان می دهد.

بررسی های جدید نشان می دهد که فیل ها هواشناسان خوبی هستند و می توانند 
وقوع طوفان و باران های شدید را از فاصله 2۴0 کیلومتری تشخیص دهند.تا پیش 
از این فیل ها به دلیل برخورداری از حافظه قوی و بلند مدت خود در قلمرو حیوانات 
معروف بودند، اما بررس��ی های جدید نش��ان می دهد که موج��ودات عظیم الجثه 
هواشناسان خوبی هس��تند و می توانند وقوع طوفان و باران های شدید را از فاصله 
2۴0 کیلومتری تشخیص دهند. این در حالی است که توانایی فیل ها در پیش بینی 
وضعیت آب و هوایی به طرفداران حفظ منابع  طبیعي  کمک می کند تا بر جمعیت فیل 
ها نظارت کرده و آنها را از دست شکارچیان نجات دهند. گفتنی است بررسی مهارت 
فیل ها در پیش بینی وضعیت آب و هوایی به تازگی در مجله پلوس منتشر شده است.

با مهم ترین قابلیت های اندروید جدید آشنا شوید             معرفی اپلیکیشن های جدید  

با حضور مقامات کشوری و لشکری  

اجلاسیه کنگره ملی سرداران و 2500 شهید نجف آباد کار خود را آغاز کرد

دبیر کنگره ملی سرداران و 2500شهید 
شهرس��تان نجف آباد در اس��تانه آغاز به 
کار اجلاس��یه این کنگره که  به مدت 3 
روز در مجموعه فرهنگی تفریحی شهید 
کاظم��ی این ش��هر برگزار می ش��ود در  
جمع خبر نگاران با اش��اره به اینکه مدت 
9 س��ال اس��ت کارهای مقدماتی کنگره آغاز شده گفت: 
برای برپایی اجلاس کنگره و ادامه کار نیاز به یک ساختار 
تشکیلاتی  داشتیم که با حمایت مسوولان این مهم فراهم 
شد و کنگره ملی شهدای نجف آباد 9 سال است کار خود 

را آغاز کرده است.
وی با اشاره به امار شهدای نجف آباد گفت:آماری که بنیاد 
شهید و امور ایثار گران اعلام می کند با توجه به خدماتی 
است که ارایه می کنند لذا بر آن شدیم تا آمار واقعی شهدا 
را اس��تخراج کنیم که باید گفت: نجف آباد حدود 2500 

شهید گلگون کفن تقدیم انقلاب اسلامی نموده است.
محمد حسن سالمی افزود :در این مدت بیش از 110 هزار 
سند جمع اوری ش��ده ،بیش از 2280سر گذشت پژوهی، 
639  مصاحب��ه،55 هزار عکس از ش��هدا اس��کن،2715 
مورد کاست آثار بایگانی ،2380 زندگینامه،505 خاطره 
بازنگری و 1666 مورد وصیت نامه شهدا جمع آوری شده 
است. وی به کمیته های 13 گانه ستاد کنگره ملی شهدای 
نجف آباد اشاره کرد وگفت:کمیته تالیف و تدوین ،فرهنگی 
هنری،جمع آوری و حفظ آثار شهدا،مهندسی و نمایشگاه 
ها،ایثار گران،فنی و رایانه،تحقیق و پژوهش ،تربیت بدنی 
،یادواره ها،روابط عمومی،رس��انه ها و کارگردانی،طرح و 
برنامه ومالی،خواهران و اداری پش��تیبانی از کمیته های 
اجرایی ستاد یا دواره شهدا هستند که هر کدام در راستای 

وظایف خود اقدامات مهمی انجام داده اند.

سالمی به چاپ ۴2 عنوان کتاب که توسط کمیته فرهنگی 
هنری تالیف شده اشاره کرد و گفت :3 جلد 
از این کتاب ها خاص و توسط نویسندگان 
معروف کشور در مورد شهدای شاخص سر 
لشگر احمد کاظمی ،حجت الاسلام محمد 
منتظری و دکتر س��ید حسین آیت نوشته 
شده است .وی افزود :کتاب دلیل افتاب در 
مورد شهید محمد منتظری ،خط تماس در 
مورد ش��هید کاظمی وایت ولایت در مورد 
شهید ایت نوشته ش��ده ودر همه تالیفا ت 
سعی شده مسائل روز با آثار شهدا تطبیق 
داده ش��ود.وی همچنین به اماده سازی 2 
دایره المعارف اش��اره کرد و گف��ت : دایره 
المعارفی که به 88 سردار شهید اختصاص 

دارد در 2 جلد و دیگری به 2500 شهید اختصاص دارد و 
در 5 جلد آماده شده است.

دبیر کنگره ملی سرداران و 2500 شهید شهرستان نجف 
آباد گفت:کتابی با عنوان عکس و یادگار نیز آماده شده که 
در این کت��اب 100 قطعه عکس از 50 ه��زار عکس جمع 

آوری شده به چاپ رسیده است.
وی ب��ر گزاری جش��نواره ه��ا ،تزیین��ات،و اماده س��ازی 
شهرس��تان برای برگزاری کنگره ،برنامه ه��ای فرهنگی 
هنری،هم��کاری ب��ا ادارات در خص��وص برپای��ی برنامه 
های فرهنگی هنری ،س��اخت س��رود ویژه برای کنگره با 
خوانندگی آقای گلریز که اشعارش برگرفته از فرمایشات 
مقام معظم رهبری در مورد نجف آباد اس��ت را از فعالیت 

های کمیته فرهنگی ستاد کنگره شهدا اعلام کرد.

 آمار شهدای نجف آباد با 3 استان برابر است

محمد حسن سالمی سر کشی به خانواده های معظم شهدا 
و ایثارگران همراه با اهدا لوح یاد بود، ثبت امار 
شهدا، س��اخت کلیپ های تصویری، تحقیق و 
پژوهش ، برگزاری یادواره های محلی، انعکاس 
اخبار کنگ��ره و چاپ ویژه نام��ه و نصب تمثال 
مب��ارک ش��هدا را از دیگر فعالیت های س��ایر 

کمیته های ستاد کنگره عنوان کرد.
وی با اش��اره به اینکه تنها شهرس��تانی که در 
کشور مجوز برگزاری کنگره ملی سرداران دارد 
نجف آباد است گفت:در کشور کنگره ملی شهدا 
مربوط به مراکز استانهاس��ت اما به دلیل تعداد 
سرداران و ش��هدا نجف آباد که با 3 استان برابر 
است توانس��تیم مجوز کنگره ملی سرداران و 

2500شهید نجف آباد درا دریافت کنیم .
وی اف��زود :در م��دت 3 روز برگ��زاری اجلاس��یه کنگره 
شخصیت های کشوری و لشگری از جمله ریاست مجلس 

شورای اسلامی و فرمانده کل سپاه حضور دارند.
س��المی گفت:روز اول افتتاحیه کنگره با سخنرانی دکتر 
لاریجانی و دیگر شخصیت ها ست که برنامه های مختلف 
در این روز اجرا می ش��ود،روز دوم همایش بیش از ۴ هزار 
نفر از زنان بارویکردنقش آنه��ا در انقلاب و دفاع مقدس و 
روز سوم اجلاسیه به ش��هدای فرهنگی آموزش و پرورش 
،کارمندان شهید، و نقش فرهنگ در انقلاب و دفاع مقدس 

اختصاص دارد.
وی افزود:گردهمایی بزرگ بی��ش از7هزاررزمنده همراه 
باویژه برنام��ه های متنوع عصرروز5ش��نبه باس��خنرانی 
سردارنقدی،نورافش��انی درپ��ارک کوهس��تان نج��ف 
آبادورونمایی ازتالیفات کنگره ازدیگربرنامه های اجلاسیه 

است.

 یادمان ش�هداری نجف آباد در کش�ور بی نظیر 
است

دبیرکنگره ملی س��رداران و2500شهیدشهرستان نجف 
آبادازافتتاح یادمان شهدادرحاش��یه برگزاری اجلاس��یه 
خبردادوگفت:این یادمان باسبک معماری سنتی واسلامی 
که اثری بی نظیراس��ت درجوارگلس��تان ش��هدای نجف 
آبادساخته ش��ده که تمثال ش��هدای نجف آبادباآشعاری 
بس��یارزیبا که اکثراین اش��عارمربوط به همان شهدااست 
نصب شده ،تصاویربزرگان ومفاخرش��هرهمراه باسرداران 
شهیدبرروی پلاک های مسی نقش بسته وباهنراستادراعی 
قلمزن معروف کش��ورقلمزنی  شده وبخشی هم مربوط به 

خانواده های 3و۴ شهیدی طراحی وآماده شده است.
سالمی درپایان آمارشهدای نجف آبادرابه تفکیک دربخش 
های مختلف اعلام کردوگفت:38ش��هیدمربوط به دوران 
انقلاب -2شهیدباهواپیمای ایرباس،12شهیددردرگیری 
بااشرار-28جانبازشهید-۴شهیدترور،2277شهیددوران 
دفاع مقدس و7ش��هیدنیزدرجمعه خونی��ن مکه بدرجه 
رفیع ش��هادت نایل ش��ده ان��د.وی افزود:درمیان ش��هدا 
798شهیدمجرد،667متاهل،13زن شهیده ،13خانواده 
س��ه ش��هیدی ،237خان��واده 2ش��هیدی،1خانواده ۴ 
ش��هیدی ،7خانواده تک فرزندی ،60خانواده تک پس��ر
،86سردار،2امیرارتش،209پاس��دار،28کادرارتش،7
ش��هیدنیروی انتظامی،188جهادگرش��هید ،218س��ربا
زسپاه،171سربازارتش،51سربازناجا،1۴99بس��یجی
،730دان��ش آموز،58دانش��جو،51معلم،112روحانی و 
طلبه و96ش��هیدمربوط به سایر اقش��اربوده اندکه دربین 
آنها7زن خانه دار،2نماینده مجلس،2پزشک،2۴لیسانس 
جن��گ  درزم��ان  ای  هس��ته  وتنهاش��هیدانرژی 
جودداردوازنظرتفکی��ک س��نی نیز5شهیدزیر10س��ال 
،تا1۴س��ال 26شهید،تا19س��ال 3۴0شهید،تا25س��ال 

600شهیدتقدیم به انقلاب شده است.

  نمایش�گاه ویژه کنگره تا پایان آبان ماه پذیرای 
مردم است

جانشین فرماندهی لش��کرزرهی نجف اش��رف ومسئول 
کمیت��ه مهن��دس ونمایش��گاههای کنگ��ره س��رداران 
و2500شهیدشهرس��تان نج��ف آبادنیزدراین نشس��ت 
خبری گزارش��ی ازعملکردای��ن کمیته ارای��ه کردوگفت 
:بااستفاده ازنظرات تخصصی دوستان وطراحان درکمیته 
مهندسی ونمایش��گاههای کنگره طرحی تهیه وتصویب 
شدتانمایش��گاهی برپاودرای��ن نمایش��گاه ک��ه 28غرفه 
داردچهره های شاخص شهداوعملکردآنهابه مردم معرفی 
ش��ود.وی افزود:این نمایش��گاه باعنوان نج��ف آبادونیم 
قرن حضوروحماس��ه ولای��ی در3مرحله طراحی ش��ده 
که مرحله اول آن ب��ه نجف آباد پیش ازانق��لاب وبقیه آن 
به بعدازپی��روزی انقلاب تعلق دارد.س��رهنگ س��یف ا...

رشیدزاده گفت:دراین نمایشگاه که6هزارمترمربع وسعت 

دارد28غرف��ه ازفداکاریه��ای مردم نج��ف آباددرمعرض 
دیدعلاقمندان قرارگرفته است.

وی افزود:مهارغائل��ه کردس��تان،اعزام رزمن��دگان 
ب��ه جبهه ها،س��قوط هواپیم��ای س��وخودرجنوب نجف 
آباد،حضورلش��کرنجف اش��رف در22عملیات،اسناددفاع 
،عک��س  صلوات��ی  ،بنیادشهید،ایس��تگاه  مق��دس 
ه��ای ویژه،نقاش��ی کودک،عکس��برداری ب��اادوات 
جنگی،سنگرسازان بی سنگر،86سردارشهید،5شهیدملی

،110روحانی وطلبه ،شهدای آموزش وپرورش ،خواهران 
ونقش آن��ان دردفاع مق��دس ،فرقه ه��ای مختلف وغرفه 
باولایت ازجمله غرفه های موجوددراین نمایشگاه است.وی 
گفت:این نمایشگاه تاپایان آبانماه صبح وعصردرمجموعه 
فرهنگ��ی تفریحی ش��هیدان کاظمی ب��رای بازدیدعموم 

بازاست.
  فعالیت های فرهنگی هنری بعد از کنگرهمچنان 

ادامه دارد
مس��ئول کمیت��ه فرهنگ��ی هن��ری کنگ��ره س��رداران 
آبادنیزگ��زارش  نج��ف  2500شهیدشهرس��تان  و
ازعملکردای��ن کمیته عن��وان کردوگف��ت:دردوران دفاع 
مق��دس حدود25هزاررزمن��ده ازنج��ف آباددرجبه��ه 
هاحضورداش��تندکه باتوج��ه ب��ه جمعی��ت آن روزنجف 
آبادمیزان بالایی اس��ت.وی افزود:درنج��ف آبادعلاوه برآ

مارش��هدابالای5هزارجانبازو500آزاده س��رافرازتقدیم 
نظام شده است.سرهنگ حس��ینعلی حاج قربانی بااشاره 
ب��ه اینکه درنج��ف آبادم��ردم همه ب��ه نوعی باش��هادت 
وایثارگ��ری مرتب��ط هس��تندگفت:دربرخی کوچه های 
نج��ف آباد18ش��هیدداریم،چون درجن��گ هم��ه مردم  
درگیربودندکنگره رانیزمردم��ی برگزارمی کنیم وازهمه 
س��لیقه هاونظرات استفاده شده اس��ت.وی افزود:ساخت 
فیلم مستندبامحوریت نجف آبادازتاسیس تاکنون ،ساخت 
فیلم کوتاه سرداران ش��هید،کلیپ های تصویری ،ساخت 
سرودویژه نجف آباد،تئاترهای خیابانی ،برنامه های حماسی 
وتوزیع آنهادربسته های فرهنگی ،نرم افزارهای مربوط به 
زندگی نامه شهدا،تهیه بنرباسازه های مختلف،طراحی آرم 
ولوگوی کنگره ،اهدای لوح ه��ای نفیس به خانواده معظم 
شهدا،تزئینات شهر،چاپ نشریات فصلی،برگزاری جشنواره 
های شعرکش��وری وچاپ کتاب ش��عردفاع مقدس،تهیه 
فلش کارت هایی ب��رای دانش آم��وزان ،تصاویرووصایای 
ش��هدا،تهیه کتابچه های مخصوص دانش آموزان وتوزیع 
آنهادرمدارس،طراحی پوس��ترکنگره وتوزیع آن درسطح 
استان ،ویژه برنامه زنگ مهردرمدارس ،جشن بزرگ پارک 
کوهستان ،همکاری درنمایشگاه های تجسمی وچندبعدی 
درنقاط مختلف شهرس��تان و...ازجمل��ه اقدامات کمیته 
فرهنگی هنری کنگره س��رداران و2500شهیدشهرستان 

نجف آباداست.
حاج قربانی افزود:بایدگفت بابرپایی اجلاس��یه کارکنگره 
تمام نمی ش��ودوفعالیت های فرهنگی هن��ری همچنان 

ادامه دارد. 

عباس 
چیوائی

تنها شهرستانی 
که در کشور مجوز 

برگزاری کنگره 
ملی سرداران و 

شهدا  دارد نجف 
آباد است
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شبکه آبرسانی کشور هوشمند شد تاسیس شرکت تعاونی مسکن اصناف و مشاغل آزاد  در اصفهان
یک مقام  مس��وول در وزارت نیرو با اعلام هوشمندسازی شبکه 
آبرسانی کشور در استان های قم و اصفهان گفت: سامانه کنترل 
از راه دور تاسیسات تامین تا توزیع آب شرب در مشهد، شیراز و 

تهران نیز راه اندازی می شود.
حمیدرضا تشیعی از ابلاغ دستورالعمل جامع استقرار سامانه  های 
تله  متری و کنترل از راه دور تاسیسات تامین تا توزیع آب شرب به 
شرکت  ها خبر داد و گفت: شبکه  های هوشمند جزو برنامه  های 
اصلی این برنامه جامع است که هم  اکنون در شهر قم این سامانه 

به  طور کامل راه  اندازی شده است.

این مقام  مس��وول در وزارت نیرو اظهارداشت: در شهر اصفهان 
 نیز با راه  اندازی این س��امانه توانس��تیم وضعیت آب این شهر را

 در تابس��تان امس��ال که در وضعیت قرمز قرار داشت، به شکل 
مناسب  تری مدیریت کنیم.

تشیعی با اشاره به افزایش 50 درصدی بازده شبکه  های توزیع با 
سامانه  های هوشمند افزود: شبکه  های هوشمند جزو برنامه  های 

اصلی این برنامه جامع است.
وی گفت: با هوشمندسازی شبکه و کنترل فشار، بازده شبکه  ها 

افزون  بر 50 درصد افزایش خواهد یافت.

ش��رکت تعاونی مس��کن اصناف و مش��اغل آزاد اصفهان با تحت 
پوش��ش قرار دادن ۱0۱ اتحادیه برای نخس��تین بار در کش��ور 

تاسیس شد.
 رییس هیات مدیره شرکت تعاونی مسکن اصناف و مشاغل آزاد 
اصفهان در گفت و گو با خبرنگار اقتصادی ایمنا، در خصوص این 
تعاونی، بیان داشت: شرکت تعاونی مسکن اصناف و مشاغل آزاد 
اصفهان 50 هزار واحد صنفی و ۱0۱ اتحادیه را تحت پوشش قرار 
می دهد.  امیررضا عبدیزدان با اشاره به اهداف تشکیل این شرکت، 
افزود: این تعاونی با هدف تامین مسکن برای صنوف و افراد شاغل 

در آن و کسبه استان با حداقل قیمت تمام شده، تاسیس شده است. 
وی تصریح کرد: این شرکت تعاونی با توجه به اینکه تمام اصناف 
می توانند در مراحل ساخت پروژه مسکن مشارکت داشته باشند 

جایگاه ویژه ای خواهد داشت. 
وی با بیان اینکه شرکت تعاونی مس��کن اصناف و مشاغل آزاد در 
اصفهان در زمان مدیریت س��ابق اصناف این شهر مطرح و اکنون 
تاسیس شده اس��ت، افزود: در این راس��تا نامه نگاری با ۷5 مدیر 
استانی آغاز شده همچنین مدیرکل بحران استانداری اصفهان نیز 

از طرح این شرکت تعاونی مسکن حمایت کرده است.

آیا به پولی که در بانک، سپرده گذاری کرده ایم و از درآمد )سود( آن، 
ارتزاق می کنیم، خمس تعلق می گیرد؟

حضرت آی�ت الله خامنه ای: اگر از درآمد کس�ب باش�د، آن 
مقدار از پول س�پرده گذاری که اداره زندگی به آن بستگی 
 دارد، خمس ندارد؛ ولی ب�ه مقدار بی�ش از آن، خمس تعلق 

می گیرد. 

اقتصاد و 
صن�عت

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

الگوی تربیتی اسلام
 در عرصه اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی س�لطانی: دین مبین اس��لام به نهادینه سازی تقوا و 
وس��اطت عملی آن در  اقتصاد اس��لامی، الگوی تربیت��ی مطلوب را  
ارایه داده که پایبندی به آن، زمینه را جهت تحقق اقتصاد مقاومتی 

فراهم می نماید. 
الگوی مذکور و مولفه های آن به شرح ذیل است: 

 1- س��پری دفاع��ی، تکیه گاه��ی اس��توار و مطمئن جه��ت غلبه
 بر مش��کلات  اقتصادی و مقابله با تحریم ه��ا و تنگناها و حربه های  

اقتصادی دشمنان اسلام و بیگانگان 
2- تحقق ارزش های اخلاقی در عرصه  اقتصادی با گسترش تعهد 
و ایمان و نیز حضور دایمی خداوند در زندگی انسانی و برنامه ریزی 

ها و تصمیم گیری های او 
3- تقوی��ت مس��وولیت اجتماعی جامع��ه انس��انی در عرصه های  
اقتص��ادی و گس��ترش تع��ادل پای��دار روان��ی در به��ره وری ها و 

عملکردهای  اقتصادی
4- تنزیه وجدان انس��انی در کسب س��ود و مناقع و رفاه  اقتصادی 
و پایبندی به هنجارهای اجتماعی مطلوب در مس��یر فعالیت های  

اقتصادی 

 بخش دوم برنامه پایش یکشنبه شب 2۷ مهر ماه ساعت 23:45   
ب��ه روی آنتن ش��بکه یک س��یما رف��ت .در این برنامه مش��کل 
گیتی پس��ند با حض��ور مدی��ران مجموع��ه به ص��ورت مفصل 
بحث و بررس��ی ش��د. در ای��ن برنام��ه، آقای��ان ناصرقلی جنتی 
رییس هیات مدیره، مصطف��ی وعیدی مدیرعام��ل، و مصطفی 
خضری مش��اور حقوقی گروه صنایع گیتی پس��ند آنچه بر س��ر 
گیتی پس��ند رفته اس��ت را روایت کردند.در ابت��دای این برنامه 
مرتض��ی حیدری، مج��ری برنام��ه از روای��ت داس��تانی در این 
قس��مت از برنامه پایش خبر داد که بر سر بس��یاری از صاحبان 
 صنایع آمده اس��ت. مرتضی حی��دری افزود: روی��ه برنامه پایش

 بر مبنای معرفی راز و رمز موفقیت کارآفرینان اس��ت اما امشب 
 قص��د داریم به بررس��ی علل به وج��ود آمدن بلای��ی این چنین 
 بر س��ر این کارآفرینان نمونه بپردازیم.وی با بیان اینکه در برخی

 زمان ه��ا، تحریم های داخلی ب��ه مراتب بیش��تر از تحریم های 
خارجی بر صاحبان صنایع فش��ار آورده اس��ت اف��زود: قوانین و 
 مق��ررات دس��ت و پاگی��ر و ب��ی تدبی��ری مس��وولان بلای��ی 
ب��ر س��ر تولیدکنن��دگان آورده ک��ه می توانیم به وض��وح نمونه 
آن را در گیت��ی پس��ند مش��اهده کنی��م. در ابت��دای بخ��ش 
دوم برنام��ه اقتص��ادی پای��ش و پ��س از پخش چن��د گزارش 
 خبری، مج��ری برنام��ه با معرف��ی میهمان��ان از ناص��ر جنتی

 خواست صبحت اولیه را شروع کند. 
رییس هیات مدیره گروه صنایع گیتی پس��ند با اش��اره به سابقه 
فعالیت ه��ای اقتصادی و تولیدی خود در پی��ش و پس از انقلاب 
وبه ویژه در جنگ تحمیلی، تاکید کرد ک��ه مجموعه وی بر روی 
تولید و اشتغال پایدار و مولد پافشاری داشته است. در ادامه برنامه، 
مدیرعامل گروه به اقدامات انجام ش��ده از ابتدای تاس��یس گروه 
تا زمان پیش از بروز مش��کلات پرداخت. در بخشی دیگر مشاور 
حقوقی گیتی پس��ند به بیان موضوع پرداخت.وی شروع بحران 
گیتی پس��ند را نامه بانک مرکزی در 25 مهرماه سال 90 دانست 
 و افزود: در این تاریخ نامه ای از س��وی بانک مرک��زی به بانک ها

 و موسسات مالی ارسال ش��د که در این نامه ضمن ایراد اتهاماتی 
واهی علیه گیتی پسند، این موسس��ات و بانک ها را از همکاری با 
این مجموعه من��ع کردند.در این زمان تم��ام فعالیت های بانکی 
گیتی پس��ند قفل ش��د و بدون اینکه به ما اع��لام کنند متوجه 
ش��دیم هیچ فعالیت بانکی نم��ی توانیم انجام دهی��م.وی افزود: 

بانک مرکزی ب��دون اینکه فرص��ت دفاع به گ��روه صنایع گیتی 
پس��ند بدهد، هم��ه فعالیت ه��ای بانکی گ��روه را 
 متوقف کرد، کار به جایی رس��ید که بیمه ها نیز با 
بانک ها همصدا ش��دند و از ار ی��ه هرگونه خدمات 
 بیم��ه ای به گروه خ��ودداری کردن��د، در حقیقت

 به گونه ای با گیتی پسند برخورد شد گویی گیتی 
پس��ند یک باند مافیای��ی راه انداخته؛ پ��س از آن 
 نیز ش��ایعاتی پخش ش��د که این گروه صنعتی را

 در سخت ترین شرایط موجود قرار داد.
خضری درباره اتهامات��ی که بانک مرکزی به گیتی 
پس��ند وارد کرد گفت: یکی از اتهامات این بود که 
گیتی پس��ند اوراق قرض��ه فروخته اس��ت، این در 
حالی اس��ت که پ��س از انقلاب به دلی��ل ابهاماتی 
که ش��ورای نگهبان ب��ه این موضوع داش��ت هیچ 
ش��رکتی حق فروش اوراق قرضه را نداشت، گیتی 

پس��ند در قالب یک قرارداد ش��رعی و قانونی به ن��ام مضاربه، از 
 سرمایه های مردم اس��تفاده کرد و با راه اندازی واقعی شرکت ها 
و کارخانه های خود اقدام به تولید نمود. مشاور حقوقی گیتی پسند  
ادامه داد: دیگر اتهامی که به ما وارد شد بدهی به نظام بانکی است، 
جالب اس��ت که در آن س��ال هیچ بدهی معوقه ای به نظام بانکی 
نداشتیم . ضمن اینکه، در این نامه اتهام دیگری عنوان شد" مبنی 
بر ثبت شرکت های کاغذی". در ش��رایطی که یک بررسی بسیار 
 ساده می توانس��ت ثابت کند گیتی پس��ند نه بر روی کاغذ بلکه 
در واقعیت اقدام به راه اندازی واحدهای تولیدی کرده و  مشاغلی که 
ایجاد شد  خود پاسخ این اتهام ناروا را می داد، هر ماهه گیتی پسند 

حق بیمه می داد و این قابل استناد است.
وی ب��ا بیان ای��ن مطلب ک��ه در آذرماه س��ال ۱390 ش��کایتی 
هم علی��ه گیتی پس��ند در دادگاه  با اتهام اش��تغال ب��ه عملیات 
بانکی مطرح ش��د افزود: البته بان��ک مرکزی ح��ق دارد نظارت 

کاملی بر فعالیت های مالی در کشور داش��ته باشد، ما نیز چنین 
حق��ی را ب��رای بان��ک مرک��زی قا یل هس��تیم 
 اما طبق همین قان��ون، گیتی پس��ند کار بانکی 
نمی ک��رد و بعدها  ای��ن موضوع اثب��ات و گیتی 
پس��ند نیز در تاریخ 28 دی م��اه ۱39۱ و پس از 
۱3 ماه از این اتهامات تبرئه شد.مش��اور حقوقی 
گیتی پس��ند بیان داش��ت: اما س��والی که اینجا 
باید پرس��ید این اس��ت که چه کسی پاسخگوی 
دو هزار اش��تغال از بین رفته و بلایی که بر س��ر 
س��رمایه گذاران این گروه آمده باید باش��د؟ آیا 
امروز مسئولان وقت بانک مرکزی حاضر هستند 
پاس��خگوی بی تدبیری خود باش��ند؟چه کسی 
جواب آن هایی که می توانستند به این مجموعه 
اضافه ش��وند و س��لب موقعیت کاری ش��د چه 
کس��ی می دهد؟خب ما تبرئه شدیم اما این همه 
تبعات را ب��رای ما باقی گذاش��تند.وی اف��زود: البت��ه نزدیک به 
 دو س��ال بعد از این اتفاقات، بان��ک مرکزی نام��ه ای ابلاغ کرده 
به بانک ها که گیتی پسند تبرئه ش��ده و بانک ها می توانند با این 
گروه همکاری کنند، البته دکتر س��یف رییس بانک مرکزی هم 
حمایت کردند.  در ادامه برنامه پایش، گزارشی از نارضایتی مردم 
و سرمایه گذاران به علت بازپرداخت نشدن سرمایه های مردمی 
از سوی گیتی پسند مطرح شد که حیدری مجری برنامه از ناصر 
جنتی خواست پاسخی برای این ناراحتی مردم و سرمایه گذاران 
داشته باشد. حیدری مجری -کارشناس برنامه پایش در این لحظه 
از مدیران گیتی پسند پرس��ید که آیا نمی توانستید از  مسوولان 
بانک مرکزی شکایت کنید که پاسخ این سوال را مهندس وعیدی 
مدیرعامل گروه صنایع گیتی پس��ند داد. وی گف��ت: ما از بانک 
مرکزی شکایت هم کردیم اما در نهایت باصراحت به ما اعلام کردند 

دنبال این پرونده نرویم چراکه دستمان به جایی بند نخواهد بود.

مشاور حقوقی گیتی پسند نیز گفت: مسوولان بدانند با یک نامه 
و مصاحبه با سرنوشت صدها نفر کارگر و هزارا ن نفر سرمایه گذار 
می شود بازی کرد، حالا اگر ما هم ش��کایت می کردیم دردی را 
دوا می کرد؟ما ش��کایتمان را امروز در معرض افکار عمومی قرار 
دادیم، امیدواریم مس��وولان جدید بانک مرکزی بیایند به کمک 
تولید و مردم، امروز آمدیم که از حق مردم دفاع کنیم و بگوییم ما 
 نیز کنار مردم هستیم. این گروه طی سال های 84 تا 90 در قالب

  قراردادهای ش��رعی و قانونی در حدود 330 میلیارد تومان سود 
به سرمایه گذاران   پرداخت کرد و طی سال های 85 تا 93 نیز 300 
میلیارد تومان حقوق و دستمزد به کارگران پرداخت کرد، سوالی 
که باید پرسید این است که آیا چنین اقداماتی توسط دولت وقت 
باید با تنبیه روبرو می شد یا تشویق؟ در ادامه برنامه آقای حسینعلی 
حاجی نماینده مردم شاهین شهر، برخوار و میمه در مجلس شواری 
اس��لامی به روی خط ارتباطی برنامه آمده و با بیان اینکه وی در 
زمان آغاز بحران مسوولیت کنونی را بر عهده نداشته است، افزود: 
متاسفانه صدا و س��یمای مرکز اصفهان برخلاف برنامه پایش، به 
هیچ عنوان صدای مردم را به گوش مسوولان نمی رساند و به این 
موضوع هیچگاه نپرداخته که جای تاسف دارد. حمیدرضا فولادگر 
نماینده مردم اصفهان و رییس کمیسیون تولید ملی مجلس نیز 
دیگر میهمان تلفنی برنامه بود.وی خاطر نشان کرد: از همان بدو 
مش��کل، رایزنی های خودمان را انجام دادیم اما در مسوولان این 
نگرانی به وجود آمده بود که گیتی پسند نیز به سرنوشت موسسات 
مالی مشکل دار در اصفهان  دچار خواهد شد . متاسفانه بدون در 
نظر گرفتن ملاحظات امنیتی و قانون��ی، نامه ای را بانک مرکزی 
منتش��ر کرد که به عقیده من هم این نامه آغازگر بحران به وجود 
آمده اس��ت. وی با بیان اینکه گروه صنایع گیتی پسند موظف به 
 پرداخت تعهدات خود به س��رمایه گذاران اس��ت افزود: از مردم 
می خواهیم صبوری بیش��تری به خرج بدهند و با ساز و کاری که 
اتخاذ می شود؛ هم زودتر چرخ گیتی پسند بچرخد و هم مدیران 
مجموعه س��رمایه های مردمی را بازپس دهند ک��ه امیدواریم به 
زودی نیز چنین شود.در پایان این برنامه مدیرعامل گروه صنایع 
گیتی پسند در پاس��خ به مجری برنامه پایش در خصوص راهکار 
حل  مساله گفت: تسهیلات درخواستی مصوب شده و گروه پیرو 
درخواس��ت وزیر محترم صنعت، معدن و تجارت از هیات دولت 

منتظر مصوبه دولت در این خصوص برای رفع موانع می باشد. 

بازپرداخت تعهدات در گروی پرداخت تسهیلات دولتی است؛ 

گیتی پسند موظف به پرداخت تعهدات خود به سرمایه گذاران 

تسهیلات 
درخواستی 
مصوب شده 

و  گیتی پسند 
منتظر مصوبه 
دولت در این 

خصوص برای رفع 
موانع می باشد
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شبکه آبرسانی کشور هوشمند شد تاسیس شرکت تعاونی مسکن اصناف و مشاغل آزاد در اصفهان
یک مقام مس��ئول در وزارت نیرو با اعلام هوشمندسازی شبکه 
آبرسانی کشور در استان های قم و اصفهان گفت: سامانه کنترل 
از راه دور تاسیسات تامین تا توزیع آب شرب در مشهد، شیراز و 

تهران نیز راه اندازی می شود.
حمیدرضا تشیعی از ابلاغ دستورالعمل جامع استقرار سامانه  های 
تله  متری و کنترل از راه دور تاسیسات تامین تا توزیع آب شرب به 
شرکت  ها خبر داد و گفت: شبکه  های هوشمند جزو برنامه  های 
اصلی این برنامه جامع است که هم  اکنون در شهر قم این سامانه 

به  طور کامل راه  اندازی شده است.

این مقام مس��ئول در وزارت نیرو اظهارداشت: در شهر اصفهان 
نیز با راه  اندازی این سامانه توانستیم وضعیت آب این شهر را در 
تابستان امسال که در وضعیت قرمز قرار داشت، به شکل مناسب  

تری مدیریت کنیم.
تشیعی با اشاره به افزایش 50 درصدی بازده شبکه  های توزیع با 
سامانه  های هوشمند افزود: شبکه  های هوشمند جزو برنامه  های 

اصلی این برنامه جامع است.
وی گفت: با هوشمندسازی شبکه و کنترل فشار، بازده شبکه  ها 

افزون  بر 50 درصد افزایش خواهد یافت

ش��رکت تعاونی مس��کن اصناف و مش��اغل آزاد اصفهان با تحت 
پوش��ش قرار دادن ۱0۱ اتحادیه برای نخس��تین بار در کش��ور 

تاسیس شد.
رئیس هیات مدیره ش��رکت تعاونی مسکن اصناف و مشاغل آزاد 
اصفهان در گفت و گو با خبرنگار اقتصادی ایمنا، در خصوص این 
تعاونی، بیان داشت: شرکت تعاونی مسکن اصناف و مشاغل آزاد 
اصفهان 50 هزار واحد صنفی و ۱0۱ اتحادیه را تحت پوشش قرار 
می دهد.  امیررضا عبدیزدان با اشاره به اهداف تشکیل این شرکت، 
افزود: این تعاونی با هدف تامین مسکن برای صنوف و افراد شاغل 

در آن و کسبه استان با حداقل قیمت تمام شده، تاسیس شده است. 
وی تصریح کرد: این شرکت تعاونی با توجه به اینکه تمام اصناف 
می توانند در مراحل ساخت پروژه مسکن مشارکت داشته باشند 

جایگاه ویژه ای خواهد داشت. 
وی با بیان اینکه شرکت تعاونی مس��کن اصناف و مشاغل آزاد در 
اصفهان در زمان مدیریت س��ابق اصناف این شهر مطرح و اکنون 
تاسیس شده اس��ت، افزود: در این راس��تا نامه نگاری با ۷5 مدیر 
استانی آغاز شده همچنین مدیرکل بحران استانداری اصفهان نیز 

از طرح این شرکت تعاونی مسکن حمایت کرده است.

آیا به سکه بهار آزادی، خمس تعلق می گیرد؟

حضرت آیت الله خامنه ای: اگر از درآمد کس�ب تهیه ش�ده 
است و از مخارج سال، زیاد بیاید، خمس دارد. 

اقتصاد و 
صن�عت

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

باشگاه میلیاردرها

الگوی تربیتی اسلام
 در عرصه اقتصاد مقاومتی 

دین مبین اسلام به نهادینه سازی تقوا و وساطت عملی آن در  اقتصاد 
اسلامی، الگوی تربیتی مطلوب را ارایه داده که پایبندی به آن، زمینه 
را جهت تحقق اقتص��اد مقاومتی فراهم می نمای��د. الگوی مذکور و 

مولفه های آن به شرح ذیل است: 
1- س��پری دفاعی، تکی��ه گاهی اس��توار و مطمئن جه��ت غلبه بر 
مش��کلات  اقتصادی و مقابله با تحری��م ها و تنگناه��ا و حربه های  

اقتصادی دشمنان اسلام و بیگانگان 
2- تحقق ارزش های اخلاقی در عرصه  اقتصادی با گسترش تعهد و 
ایمان و نیز حضور دایمی خداوند در زندگی انسانی و برنامه ریزی ها 

و تصمیم گیری های او.
3- تقوی��ت مس��وولیت اجتماعی جامع��ه انس��انی در عرصه های  
اقتص��ادی و گس��ترش تع��ادل پای��دار روان��ی در به��ره وری ها و 

عملکردهای  اقتصادی
4- تنزیه وجدان انس��انی در کسب س��ود و مناقع و رفاه  اقتصادی 
و پایبندی به هنجارهای اجتماعی مطلوب در مس��یر فعالیت های  

اقتصادی.

شهر اصفهان یکی از ش��هرهای توریستی و 
دیدنی جهان به ش��مار م��ی رود و آوازه آثار 
باستانی و ش��کل منحصربه فرد آن به گوشه 
و کنار دنیا راه پیدا کرده اس��ت ؛تا جایی که 
بیش��تر افرادی که از کش��ورهای دیگر قصد 
مسافرت به یک شهر زیبا با خصوصیات غنی 
فرهنگی ، تاریخی و تفریحی را دارند ،اصفهان را به عنوان مقصد 
خود انتخاب می کنند.به گفته تاریخ نگاران شهر اصفهان در سه 
دوره تاریخی پایتخت کشور ایران محسوب می شده وبه همین 
دلیل آثار باستانی بی نظیری در این شهر به وجود آمده است.شهر 

اصفهان دارای پتانسیل های بی شماری برای جذب گردشگر و 
ارزآوری اس��ت ؛اما تاکنون  آنچنان که شایسته است  نتوانسته 
،همچون شهرهای دیگر در جهان که از موقعیت جذب توریست 

برخوردارند ،پیشرفت داشته باشد.

   لزوم در کنارهم بودن فضای گردش�گری شهری و 
گردشگری تاریخی

رئیس کمیس��یون امور اقتصادی و گردشگری شورای اسلامی 
شهر اصفهان در این خصوص گفت:شهر اصفهان زیرساختهای 
مناسب برای جذب گردشگران داخلی و خارجی را دارد ؛اما این 

زیرس��اختها در برخی حوزه ها نیاز به تقویت و گسترش دارند.
سید کریم داوودی اذعان داشت:کمیسیون امور 
اقتصادی و گردشگری اصفهان به طور منظم در 
حال برگزاری جلس��ات متعدد با حضور اعضای 
شورای شهر و کارشناسان کارآزموده ،در راستای 
گسترش و توس��عه گردشگری ش��هر است .وی 
تاکید کرد: باید همچنان که به فضای گردشگری 
تاریخ��ی اصفهان بها داده می ش��ود، گس��ترش 
فضای گردشگری شهری نیز در نظرگرفته شود 
و جایگاههای تفریحی جدی��دی برای جلب نظر 
گردشگران ساخته ش��ود.رئیس کمیسیون امور 
اقتصادی و گردش��گری شورای اس��لامی شهر 
اصفهان ادامه داد: اکنون اس��تان اصفهان دارای 
۱8 منطقه گردشگری ش��هری است و در تلاش 
برای گسترش فضاهای شهری هستیم.داوودی 
ش��هربازی رویاها ،آکواری��وم ناژوان ، تله س��یژ 
ناژوان و ..... را جزو فضاهای شهری معرفی کرد و 

اظهارداشت:ایجاد تمام فضاهای جذاب شهری به در آمد زایی و 
جذب توریست کمک می کند و یکی دیگر از راهکارهای موثر در 
این راستا ایجاد تئاترهای خیابانی و اجرای ورزش های مخصوص 
باس��تانی  مردم اصفهان، در جهت جلب نظر گردشگران است.

وی به  میراث فرهنگی ناملموس اش��اره کرد وگفت: این برنامه 
در جهت توجه ویژه به مبحث گردش��گری صورت گرفته است 
و بی شک دارای اثرات مثبت زیادی در جذب گردشگران است.

   کمبود هتل ؛مه�م ترین کمبود ش�هر اصفهان در 
جذب گردشگر

داوودی ممنوع ش��دن تردد خودروها در میدان ام��ام را امری 
بس��یار مثبت ارزیابی کرد و اذعان داشت: این اقدام باعث ایجاد 

یک فضای آرام و مناسب شهری برای بازدید و خرید گردشگران 
داخلی و خارجی شد ه است.

رئیس کمیس��یون امور اقتصادی و گردشگری 
شورای اسلامی شهر اصفهان عنوان کرد: یکی از 
مواردی که برای توریست ها مشکل به وجود می 
آورد ،کمبود هتل است که این مهم اصلا شایسته 
شهر اصفهان نیس��ت و در همین جهت شورای 
ش��هر در دو ماه گذش��ته طرحی را در راستای 
حمایت از سرمایه گذاران بخش خصوصی برای 
ساخت هتل پی ریزی کرده اس��ت که طی این 
طرح سرمایه گذارانی که نیت  ساخت هتل دارند 
ظرف مدت س��ه س��ال از پرداخت عوارض برای 

احداث هتل معاف می شوند.
داووی جذب گردش��گر از کش��ورهای اسلامی 
را م��ورد توج��ه جامع��ه ه��دف گردش��گری 
درکشوردانس��ت و تصری��ح کرد:بهترین هدف 
در جهت توسعه گردشگری ش��هر اصفهان می 
 تواند جذب گردشگران مسلمان از کشورهای اسلامی به ایران

 باشد.
وی افزود: خوشبختانه مسلمانان خارجی ساکن در کشورهای 
اسلامی هم علاقه و اشتیاق فراوانی برای سفربه کشور و شهرما 
اصفهان دارند و باید اقدامات و زیرس��اختهای لازم برای حضور 

ایشان در کشورمان را فراهم آوریم.
رئیس کمیس��یون امور اقتصادی و گردشگری شورای اسلامی 
ش��هر اصفهان در پایان صحبتهای خود اظه��ار امیدواری کرد 
که  ش��هر اصفهان بتواند در آینده نزدیک از طریق گس��ترش 
زیرساختها و شرایط لازم پذیرای بسیاری از گردشگران داخلی و 
خارجی باشد ،به نحوی که بتواند رضایت و خشنودی خاطرکامل 

آنها را جلب نماید.

استان اصفهان؛ پتانسیل لازم برای جذب گردشگر را دارد

جذب گردشگران کشورهای اسلامی؛ هدف سازمان گردشگری کشور 

مهناز
احمدی

؟؟؟؟؟؟؟

روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه 1 شهرداری اصفهان 

اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان 

اطلاعیه منطقه یک  شهرداری اصفهان 

نظربه اینکه یک دانگ مشاع ازششدانگ مالکیت وحق کسب وپیشه وسرقفلی 
یکباب تجاری به پلاک ثبتی 3029 بخش 3 ثبت اصفهان متعلق به خانم فاطمه 
باطنی واقع درخیابان علامه مجلسی – کوچه کمرزرین –کوی بازار غاز واقع 
درمسیرطرح عمرانی میدان امام علی )ع(قراردارد وهیئت کارشناسان رسمی 
دادگس��تری ضمن بازدید ازمحل نس��بت به ارزیابی آن اقدام ونظریه مورخ 
93/7/20 راصادر نموده اند لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح وبرابر ماده 8 
لایحه قانونی نحوه خرید وتملک اراضی واملاک برای اجرای طرحهای عمومی، 
عمرانی ونظامی دولت مصوب 1358/11/17 بدینوسیله به نامبرده بالا وکلیه 
مدعیان احتمالی اب��لاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس ازنش��ر این 
آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه سه واقع 

درخیابان کمال مراجعه نمائید.
بدیهی است درصورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهدشد.

نظربه اینکه یک باب منزل مس��کونی به پلاک ثبت��ی 26/1028  بخش 14 ثبت 
اصفهان به کد نوس��ازی 19-11320  متعلق به آقایان و خانم ها عباسعلی ، رضا ، 
فرشته ،فهیمه ،محمدعلی،عبدالمجید، محبوبه، عبدالحمید همگی خیام باشی وعزت 
مومنی ،فخرالملوک معقولی ،صدیقه جوهری،شهلا طباطبایی وزهره بانو اثنی عشری 
یا ورثه هریک ازنامبردگان درطرح فضای سبز  قرارداردو این طرح دارای اولویت 
اجرایی می باشد وهیئت کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازدید ازمحل نسبت 
به ارزیابی آن اق��دام ونظریه م��ورخ93/6/30 راصادر نموده اند ل��ذا با توجه به 
ضرورت اجرای طرح وبرابر ماده 8 لایحه قانونی نحوه خرید وتملک اراضی واملاک 
برای اجرای برنامه های عمومی ، عمرانی ونظام��ی دولت مصوب 1358/11/17 
بدینوس��یله به نامبردگان یا کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ م��ی گردد حداکثر ظرف 
مدت یکماه ازتاریخ نش��ر این آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به 
شهرداری منطقه یک واقع درخیابان صائب –پل مارنان اقدام  نمایند.بدیهی است 

درصورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهدشد.



خروج از چرخه ازدواج و پیری جمعیت

مطابق آمار اعلام شده توس��ط ثبت احوال کشور، 11 ميليون جوان 
در آستانه ازدواج در کشور وجود دارد. بخش عظيمی از این جمعيت 

سن مناسب ازدواج و فرزندآوری را از دست داده اند.
همچنين فاصله بي��ن ازدواج و بارداري در بين بس��ياري از جوانان 
ازدواج کرده، بسيار طولاني و حداقل سه سال است، این در حاليست 
که بهترین س��ن بارداري 20 تا 30 سال بوده و س��ن ازدواج به طور 
ميانگين به 27 سال رسيده است و به این معني است که هفت سال 

از بهترین سن بارداري از دست رفته است.
به گفته مدیر کل دفتر س��لامت خانواده، جمعيت و مدارس وزارت 
بهداشت بهترین س��ن براي مادر شدن زنان س��نين بين 20 تا 30 
سالگي است، آن هم در شرایطي که ایران دیگر جوان نيست و هرم 

سني جامعه رو به پيري مي رود.
 بيش از 70 درصد جمعيت کش��ور بين 15 تا 64 سال قرار دارند و 
نزدیك به یك س��وم جمعيت نيز افراد 25 تا 40 ساله هستند، اما از 
این تعداد، تقریباً نيمي هنوز ازدواج نكرده اند و با توجه  به آمار و ارقام 
طلاق هایي که در سال هاي نخس��ت زندگي اتفاق مي افتد، مي توان 
نتيجه گرفت درصد بالای��ي از افراد جامعه نمي توانن��د در افزایش 

جمعيت کشور نقش آفریني کنند.
  به گفته مدیرکل دفتر اطلاعات آمار و مهاجرت سازمان ثبت احوال 
نيز افزایش سن ازدواج نسبت به سال هاي قبل دو برابر شده و در حال 
حاضر افزایش ميانگين س��ن ازدواج براي مردان به بالاي 35 سال و 

براي زنان به بيش از 30 سال رسيده است.
افزایش س��ن ازدواج در م��ردان ني��ز از 6/7 درصد در س��ال 84 به 
8/8 درصد در سال 93 رسيده اس��ت و همچنين این افزایش براي 
 زنان از 6/3 در سال 84 به 11/2 در س��ال جاري افزایش پيدا کرده 

است.
بنا به اظهار وي، سن متعارف ازدواج مردان در کشور 20 تا 34 سال 
اس��ت؛ به طوري که در حال حاضر 86 درص��د ازدواج مردان در این 
گروه سني انجام مي شود و همچنين سن متعارف ازدواج زنان نيز 15 
 تا 29 سالگي است و 85 درصد ازدواج ها در این سن به ثبت رسيده 

است. 
 به گفته مس��وولان هر چند که  با اجراي طرح تحول نظام سلامت،

بيش از 80 درصد داروهاي ناباروری تحت پوشش بيمه قرار گرفتند 
اما در عمل هنوز بسياری از هزینه های ناباروری در حالی به صورت 
 آزاد محاسبه می ش��ود که هزینه های درمان بس��يار افزایش یافته 

است.
با وجود این، بيش��ترین هزینه هاي درمان ناباروري در کشورمان به 
درمان مربوط مي شود و بنا به تأکيد پزش��كان متخصص این حوزه 
هنوز تغييرات مهم��ي  در حوزه هزینه هاي درم��ان ناباروري اتفاق 

نيفتاده است. 
در عمل، بيماراني ک��ه وارد درمان هایي نظير  اي وي اف مي ش��وند، 
هزینه هاي دارویي بالایي دارند و اگر پوشش کامل تري از طرف بيمه 

صورت بگيرد، مي تواند تأثير مثبتي داشته باشد.
امروز داروهاي یك دوره درمان ناباروري چي��زي حدود دوميليون 
هزین��ه دارد و در بس��ياری از موارد ب��ا یكبار درم��ان، بيمار جواب 
نمي گيرد و بس��ياری از زوج هاي نابارور به دليل ناتواني از پرداخت 
هزینه دارو دیگر مراجعه نمي کنند. بنابراین لازم است تا هم پوشش 
دارویي کامل تر و هم برخي از اعمال جراحي که براي انتقال جنين 
صورت مي گيرد، تحت پوش��ش بيم��ه قرار گيرد تا افراد بيش��تري 

مراجعه  کنند و احتمال موفقيت و فرزند آوري آنها هم بيشترشود. 
 امروزس��ه ميليون زوج، ناباروند و بي��ش از 11 ميليون جوان بدون 
آنكه ازدواج کنند و فرصتي براي فرزند آوري داشته باشند، رفته رفته 
از چرخه باروري خارج مي شوند. از دس��ت رفتن فرصت پدر و مادر 
شدن 17 ميليون نفر از جمعيت کشور با توجه به نرخ باروري پایين 
در کش��ور، مهم ترین تهدیدي اس��ت که تمام ارکان جامعه ایران را 

تحت تأثير خود قرار خواهد داد.
تهدید این آمار و ارقام، زمانی جدی تر می شود که با نگاهي به آمار 
و ارقام مرتبط با رشد جمعيت، پيري و ازدواج مي توان دریافت براي 
مواجهه با بحران جمعيت و همچنين افزایش دو، س��ه برابري تعداد 

سالمندان جامعه فرصت چنداني وجود ندارد.
از سوي دیگر بر اساس سرش��ماري عمومي نفوس و مسكن در سال 
1385، ایران با از دست دادن جمعيت کمتر از 15 سال خود و کاهش 
آن به ميزان 25/2 درصد دیگر مانند گذشته، کشوري جوان به شمار 
نمي رود بلكه با افزای��ش جمعيت بالاي 65 س��ال، از این پس روند 

سالمندي و سالخوردگي جمعيت اتفاق می افتد.
در حال حاضر شش ميليون و 159 هزار و 676 نفر از افراد جامعه را 
سالمندان تشكيل مي دهند که از این تعداد سه ميليون و 790 هزار 

و 566 نفر مرد هستند یعني 50/44 درصد. 
همچنين سه ميليون و 700 هزار و 24 نفر آمار زنان سالمند است که 
این گروه نيز 49/56 درصد س��المندان را شامل مي شود، اما سرعت 
رشد جمعيت سالمندان در ایران در مقایسه با کشورهاي پيشرفته 
نشان مي دهد اگر افزایش جمعيت سالمندي در کشورهاي پيشرفته 
طي 100 تا 200سال اتفاق افتاده اس��ت، در کشور ما این سير طي 
30تا40 سال رخ مي دهد. بنابراین ایران تنها 25سال فرصت دارد که 
براي مواجهه با جمعيت دو تا سه برابري سالمندان تدبيري بيندیشد. 

به گفته ریيس دانشگاه علوم پزشكی اصفهان، 
نخس��تين عام��ل م��رگ و مير ها مرب��وط به 
بيماران قلبی و عروقی، دومين عامل مربوط به 
تصادفات و سومين عامل مرگ و مير ها مربوط 
به سرطان هاست که تمام این عوامل نيز ناشی 
از س��بك زندگی، تحرک فيزیكی و مباحثی 

مانند آلاینده های جوی است.
همچنين کارشناس بهداش��ت محيط مرکز بهداشت شماره 
یك اصفهان اعلام می کند که بررس��ی ها از س��ال 85 تا 88 
 نشان می دهد 36 درصد علت مرگ و ميرها در استان اصفهان 

به علت بيماری های قلبی و عروقی بوده است. 
وزیر بهداشت، چهارشنبه گذشته 23 مهرماه در همایش روز 
جهانی غذا اعلام می کند که س��رانه مصرف روغن هر ایرانی 

سالانه سه کيلوگرم افزایش پيدا می کند.
به گفته رسول دیناروند، معاون غذا و داروی وزرات بهداشت، 
سرانه مصرف روغن در کشور 21 کيلوگرم است و مدیر گروه 
تغذیه دانشكده بهداشت دانشگاه علوم پزشكی اصفهان اعلام 
 می کند که س��ن ابتلای به س��كته قلبی به 40س��ال رسيده 

است.
حالا درکنار همه این قوز بالا قوزها، م��ی توان ماجرای روغن 
 پالم را نيز اضافه کرد. روغنی که یك شبه، توسط وزیر بهداشت 
پرده برداری شد و یك ماهه، سرو ته قضيه به هم آمد؛ اما ورود 
این روغن به چرخه غذایی ایرانی ها حاصل یك شب و یك ماه 

نبود و حضورش در سبد غذایی خانوار هنوز ادامه دارد.
انواع بستنی، شيرخشك های صنعتی، انواع روغن های سرخ 
کردنی، ش��كلات ها، فس��ت فودها و ش��يرینی ها، کيك ها و 

بيس��كویت ها و کلوچه های صنعتی و...این ليست همچنان 
ادامه دارد.

   از حذف روغن تا پالم
وزیر بهداشت دولت نهم، شاید نخستين کسی بود که پای در 
کفش برنامه غذایی مردم ایران کرد. حذف روغن جامد از سفره 
غذا، تبليغ برای مصرف روغن مایع و زیتون، حذف نوش��ابه و 
جایگزینی آن با دوغ و درنهایت حذف قن��د از ميز اداره جات 
و جایگزینی آن با کش��مش و خرما، با نام باقری لنكرانی گره 
خورده است. اما با زیر و رو کردن اسناد، به واردات روغن پالم 
برمی خورید که وارداتش پس از این همه تبليغ برای سلامتی 

شدت گرفت.
گویا اولين ماجرای واردات این روغن به کش��ور ما به 25 سال 
پيش بازمی گ��ردد. زمانی که یكی از مقامات مس��وول فعلی، 
س��فير ایران در کش��ور توليد کننده این روغن ها بود و اولين 

بارآقای سفير بود که روغن پالم را جزو واردات ایران قرار داد.
 آمارها نشان می دهند که  به جز چهارسال درخلال 23سال 

گذشته، هرسال این روغن به ایران وارد شده است. 
اما چند تغيير مهم سبب شد این روغن گياهي خبرساز شود 
و یكي از این خبرها رش��د 9 ه��زار و 500 درص��دي واردات 
پالم در س��ال 91 اس��ت و دیگری رش��د واردات پالم از سال 
89 بوده، درحقيقت واردات پالم از س��ال 1371 وجود داشته 
اما در دو مقطع زمانی؛ یعنی آغاز قان��ون هدفمندی یارانه ها 
درس��ال 1389 و دوم در س��ال 1391 و همزم��ان با افزایش 
 تحریم ها، س��هم پالم در مواد غذایی و لبنيات کشور افزایش 

یافت. 

براس��اس آمار انجمن روغن نباتی ایران، در سال 1386 بيش 
 از 300 تن روغن پالم به یكباره در کش��ور وارد 
می شد که و درس��ال 1389 همزمان با اجرای 
قانون هدفمندی یارانه ها، این رقم به 661 هزار 

تن )بيش از دوبرابر( رسيد.
 س��ال 1389 را می ت��وان یكی از س��خت ترین 
سال های صنایع لبنی کش��ور دانست. چرا که 
افزایش حامل های ان��رژی و هزینه های توليد 
ناش��ی از اجرای قانونی هدفمن��دی یارانه ها، 
راهی جز افزایش قيمت برای صنایع لبنی باقی 
نگذاشته بود، اما اجازه افزایش قيمت نداشتند.

از همان زمان بود که تنوع محصولات فانتزی و 
چرب در حوزه لبنيات افزایش یافت. مساله ای 
 که برخی کارشناسان مواد غذایی، این تلاش ها

 برای کاهش هزین��ه های تولي��د محصولات 
 لبنی از سوی صنایع را سرآغاز روی آوردن آنها 

به پالم می دانند.
ادعایی که آمار ه��ا نيز آن را تایي��د می کند و 

کشور از سال 1389 و 1390 یعنی در بحبوحه تلاش صنایع 
لبنی برای کاهش هزینه های خود ک��ه متاثر از اجرای قانون 
هدفمندی یارانه بود، ش��اهد افزایش بی سابقه واردات روغن 

پالم بود.
به گفته ریيس سازمان غذا و دارو» در سال 89، واردکنندگان 
به سازمان اس��تاندارد و وزارت بهداش��ت نفوذ کردند و مجوز 
اس��تفاده از روغن پالم در برخی از فرآورده های لبنياتی مانند 
بستنی ها، پنير فرآوری ش��ده، خامه و... را گرفتند. « در سال 
گذشته بيش از 700 هزارتن به صورت قانونی و یك و نيم ميليون تن 

به صورت غير قانونی وارد کشور شده است. 
این در حالی است که بعد از سر و صدای ایجاد شده در رسانه ها، 
 ریيس سازمان غذا و دارو اعلام کردکه امسال با کاهش300 ،

400 هزار تن، از این روغن وارد خواهد شد که اگر مصرف شود 
سرانه مصرف آن در ایران مشابه سرانه مصرف در دنيا می شود.  
البته س��رانه مصرف این روغن در کش��ور ایران نزدیك به دو 
برابر بيش��تر از س��رانه مصرف آن در دنياس��ت. به طوری که 
سرانه مصرف آن در ایران حدود 10 کيلوگرم است، اما در اکثر 
کشورهای دنيا این رقم معادل پنج تا شش کيلوگرم می باشد. 
امابا توجه به ميزان 700 ه��زار تنی واردات دولتی و رقم یك و 
نيم ميليون تنی واردات این روغن به صورت غير قانونی، واردات 
این محصول به بيش از دو ميليون تن در سال می رسد که در 
مقایسه با مصرف جهانی، به رقمی شگفت آور تبدیل می شود.  

   پالم چیست؟
در دولت نهم بود که س��فره روغن جامد جمع شد و در نهایت 

 برای سرخ کردن غذا، پای روغن های سرخ کردنی به خانه های
مردم باز شد. امروز با مشاهده برچسب روی این 
قوطی ه��ا در می یابيد که در ان��واع مارک های 
معروف و غير معروف ای��ن روغن ها، روغن پالم 

شناور است آن هم بادرصدی بالای50 !
مدیرگروه تغذیه دانش��كده بهداش��ت دانشگاه 
علوم پزش��كی اصفهان و مدیر سابق دفتربهبود 
 تغذیه وزارت بهداش��ت درباره پال��م می گوید:

» پالم موضوع جدیدی نيست و از زمان گذشته 
درکش��ور مصرف می شده اس��ت که از مالزی و 
اندونزی وارد می ش��ود.« به گفته دکتر صفوی، 
پالم بخشی از روغن ها را در ایران تشكيل می دهد 
که باید به اندازه مصرف ش��ود تا به بدن آسيب 
نرساند. او تاکيد می کند که استفاده از روغن پالم 
درلبنيات )که خود محصول دارای چربی است( 
برای افزای��ش درصد چربی و اش��باع محصول،  
اش��تباه بوده ومصرفش ب��رای بيم��اران قلبی 

خطرناک است.
 وی، درباره روند توليد روغن اشباع یا جامد در ایران می گوید:

» کارخانه های توليد روغن در ایران برمبنای اش��باع س��ازی 
روغن سویا ایجاد شده اند. به این ترتيب که روغن سویای وارد 
شده به کش��ور را هيدروژنه کرده و یك روغن جامدگياهی و 
هيدروژنه یا اسد چرب ترانس بالا که مصرفش خطرناک است 

را توليد می کنند.« 
صفوی تصریح می کند که در حال حاضر، تعدادی از کارخانه های 
توليد روغن در ایران، اقدام به توليد روغن جامد با ترانس پایين 

یا صفر کرده اند که اقدام شایسته ایست.
 مدیر سابق دفتر بهبود تغذیه وزارت بهداشت تاکيد می کند:

مصرف روغن های اش��باع و هيدروژنه، کشنده است و در این 
ميان روغن پالم نسبت به روغن جامد خطر کمتری دارد؛ اما 
به دليل سطح بالای روغن اشباع، مصرف زیاد و طولانی مدت 

آن توصيه نمی شود.
ب��ه گفت��ه وی، ی��ك انس��ان بال��غ در ط��ول روز م��ی تواند 
30درصد ان��رژی روزانه اش را از چربی تامي��ن کند که از این 
ميزان10درصد به چربی ه��ای جامد و اش��باع همانند کره، 
خامه، فست فود، کله پاچه، سس ها،پالم و... اختصاص داشته 
و 10درصد باید روغن زیتون باشد و 10درصد مابقی نيز توسط 

مصرف انواع روغن های مایع تامين شود.
ایرانی ها در حالی رکورددار مصرف روغن های مضر هس��تند 
که از مصرف روغن زیتون غافل ش��ده اند. سرانه مصرف روغن 
زیتون، این داروی طبيعی در کشور فقط 220 گرم است. این 
در حالی است که در برخی کش��ورهای جهان، سرانه مصرف 

این کالا به 27 کيلوگرم نيز می رسد.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

مدیرکل بهزیستی اصفهان:

آمار نیازمندان به حمایت بهزیستی در اصفهان صفرشد
مدیر کل بهزیس��تی اصفهان گفت: درحال حاض��ر و با توجه به 
فعاليت های گسترده در سطح استان، آمار نيازمندان به حمایت 
 بهزیستی در سطح استان به صفر رس��يده است. سعيد صادقی

که در نشست هم اندیشی و هم افزایی س��ومين جشنواره تئاتر 
معلولان منطقه ای آفتاب سخن می گفت، ادامه داد: توانمندسازی 
 آموزش��ی، فرهنگی و اجتماعی از وظایف س��ازمان بهزیس��تی 

درقبال معلولان است.
وی، توانمندسازی معلولان را از مهم ترین برنامه های در دستور 
کار س��ازمان بهزیس��تی عنوان ک��رد و اظهار داش��ت: چنانچه 
معلولان در جامعه به عنوان ش��هروند درجه یك معرفی شوند 
از فرصت های موجود درجامعه، نهای��ت بهره برداری را خواهند 
داشت و پيش��رفت های زیادی با بالفعل کردن توانایی هایشان 

خواهند داش��ت.صادقی اس��تفاده از ابزار هنر برای درمان افراد 
معلول را امری ضروری و کارآمد دانست و گفت: امروز هنرتئاتر 
کارکردهای اجتماعی فراوانی دارد و این هنر برای پيش��گيری، 
بسيار مفيد و قابل استفاده اس��ت. وی با بيان اینكه اصفهان در 
اردیبهشت 94 ميزبان جشنواره منطقه ای تئاتر معلولان آفتاب 
خواهد بود، افزود: اجرای این جش��نواره در اصفهان که پایتخت 

فرهنگی ایران اسلامی است امری ضروری است.
به گفته صادقی، این جشنواره به صورت مشترک بين استان های 

اصفهان، تهران، چهارمحال و بختياری، کهكيلویه و بویر احمد، 
مرکزی و البرز برگزار می شود.

صادقی با انتقاد از روند مناسب سازی معابر اصفهان برای تردد 
معلولان نيز بيان داشت: در جشنواره ای که در دوره گذشته برای 
معلولان در اصفهان برگزار ش��د، معلولان با مشكلات متعددی 
برای تردد مواجه شدند که اميدواریم در سال آینده این مشكل 
رفع شود. نماینده هيات بازخوان متون سومين جشنواره تئاتر 
معلولان منطقه ای آفتاب نيز در این جلسه گفت: تاکنون 64 متن 

نمایشی برای بازبينی به دبيرخانه این جشنواره ارسال شده است. 
مجيد صدیقی ادامه داد: از این تعداد 27 متن نمایش صحنه ای و 

هفت متن نمایش خيابانی پذیرفته شده است.
حسن اکليلی، کارگردان تئاتر و تلویزیون نيز در ادامه این نشست 
با بيان اینكه ایرانی ها درتمام عرصه های هنری پيشتاز در تمام 
دنيا بوده اند، اظهار داشت: در این راستا، ضروری است که ایرانی ها 

درحوزه  معرفی تئاتر معلولان به مردم جهان نيز پيشتاز باشد.
این کارگردان تئاتر با بيان اینكه تفكر بزرگ و حمایت های مناسب 
می تواند، شخصيت های بزرگی را در عرصه هنر رشد دهد، ادامه 
داد: خوش��بختانه در بين معلولان، اتقاقات هنری بسيار خوبی 
 رخ داده و این وظيفه همگانی است تا از این افراد حمایت لازم را

داشته باشند.

خودکشی به سبک ایرانی ها

جریان روغن پالم، زیر پوست شهر
پـاتوق

لیلی
زواره ای

گروه
جامعه

وزیر کشور در آخرین اظهار نظرش، آماری تامل 
برانگيز از مصرف مواد مخدر در ایران ارایه داده 
است. هر چند که در س��ال های گذشته ميزان 
ورود مواد مخدر به کش��ور را س��ه برابر ميزان 
کشفيات اعلام می کردند)از ميزان مواد ورودی 
به ایران، یك سوم مصرف، یك سوم کشف و یك 
سوم نيز از مرزها خارج می ش��ود(، اما این بار رحمانی فضلی، 
تعبير دیگری از مص��رف مواد مخدر ارایه می دهد که تاس��ف 
برانگيزتر است:» 570تن انواع مواد مخدر در سال 92  در کشور 
کشف شده که ميزان مصرف مواد در داخل کشور را هم به  اندازه 
کشفيات به دست آمده در سال 92 است و به عبارت دیگر ميزان 

مصرف معتادان کشور در سال را 570 تن است.«
بنابراین، روزانه با یك حساب ساده سرانگشتی، می توان نتيجه 
گرفت که معتادان کشور، روزانه بيش از یك ونيم تن انواع مواد 
مخدر مصرف می کنند و به  عبارت دیگر هر ساعت بيش از 65 
کيلوگرم انواع مواد مخدر توسط معتادان در داخل کشور دود 
یا استعمال می شود؛ همچنين برای درک بهتر می توان بر پایه 
این آمار مدعی شد که در هر دقيقه بيش از یك کيلوگرم انواع 

 مواد مخدر در کش��ور مصرف می ش��ود. با توجه به آمار، تعداد 
یك ميلي��ون و 325 هزار معتاد رس��می و پذیرفته ش��ده در 
کشورمان، که بارها از زبان دبيرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر 
ریاست جمهوری نيز بر آن تأکيد ش��ده است، می توان به این 
نتيجه رسيد که به طور ميانگين هر معتاد ایرانی در سال بيش 
از 430 گرم انواع مواد مخدر استعمال می کند و هر معتاد روزانه 
بيش از یك گرم م��واد مخدر مصرف می کن��د؛ عددی نگران 
کننده که توجه بيشتر وزارت بهداشت و دیگر نهادهای مسوول 

را در امر کنترل و درمان معتادان طلب می کند.

   21تن مواد برای شش ماه
دبير شورای مواد مخدر اس��تان اصفهان از کشف21 تن مواد 
مخدر در ش��ش ماهه س��ال جاری در اصفهان خبر می دهد. 
آماری که ش��انه به شانه کشور در حال رش��د است، به واسطه 
قرار گرفتن در چهار راه مواصلاتی کش��ور، ش��اید اندکی قابل 
توجيه باشد. اس��تاندار اصفهان اما از رشد مصرف مواد مخدر و 
 حرکت منحی مصرف به س��مت بانوان در اصفهان ابراز نگرانی 

می کند.

دبير شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدراصفهان، آمار ابتلا به 
اعتياد را نيز دستخوش تغييری عجيب کرده است. هادی زاده 
توضيح می دهد که :» پنج هزار نفر زندانی مربوط به مواد مخدر 
در استان اصفهان وجود دارد و 12 تا 15 ميليون ایرانی درگير 
مواد مخدر هستند که 71 درصد افراد معتاد از سنين کمتر از 
17 س��الگی به مواد مخدر رو آورده اند و ميانگين رشد اعتياد 

دختران نسبت به پسران دو برابراست.«
 به گفته وی، 55 درصد مردم پس از س��ه تا پنج س��ال متوجه 
می شوند که فرزندانشان رو به اعتياد آورده اند. درپنج ماه ابتدای 
سال جاری،80 نفر بر اثر س��وءمصرف مواد مخدر در اصفهان 
فوت کردند که ش��امل هفت زن و 73 مرد بوده  که نس��بت به 
مدت مشابه سال قبل معادل 11.1 درصد کاهش داشته است. با 
وجود کاهش آمار فوت اما مرگ80 نفر به علت سوء مصرف مواد 
 مخدرطی پنج ماه، می تواند آمار چشمگيری باشد. هادی زاده

تاکيد می کند که هر سه ساعت یك نفر بر اثر استفاده از مواد 
مخدر در کش��ور فوت می کند و هر دو س��اعت هم، یك نفر در 

کشور آغاز به مصرف مواد مخدر می کند.

   تجارتی درشت
با توجه به آمار ارایه شده، می توان گفت  که عمده مواد مصرفی 
در کش��ورمان در حيطه تریاک،  هروئين و شيشه قرار دارد که 
 با در نظ��ر گرفتن قيمت  ميانگي��ن برای هر گ��رم از این مواد، 
به  اندازه حجم روزانه پول جابه جا شده برای دسترسی به مواد 
مخدر در کشور دست یافت. در صورتی که قيمت هر گرم مواد 
در ایران 15 ه��زار و 500 تومان در نظر گرفته ش��ود می توان 
گفت که در هر س��اعت یك ميليارد تومان ص��رف خرید مواد 

مخدر در کشورمی شود.
بنابراین با توج��ه با آمارر س��می تعداد معتاد در کش��ور، 24 
ميليارد و 200 ميليون توم��ان هزینه تأمين مواد مخدر روزانه 
معتادان اس��ت. به عبارت بهتر، معتادان کش��ور در هر ساعت 
بيش از یك ميليارد تومان و در هر دقيقه نزدیك به 17 ميليون 
 تومان پول را س��رازیر جيب قاچاقچيان م��واد مخدر در ایران 

می کنند. 
این آمار و ارقام نش��ان دهنده عمق مساله و فاجعه ای است که 
هر دقيقه، هر ساعت و هر روز در سراسر کشورمان رخ می دهد 

و هش��داری برای پليس، س��تاد مبارزه با مواد مخدر و س��ایر 
دستگاه ها، مس��وولان و سياس��ت گذاران در امر مبارزه با مواد 
مخدر است تا این نهادها،  س��ازمان ها و ارگان ها دریابند که در 
مس��اله مبارزه با مواد مخدر و اعتياد چه راه دشوار و دشمنان 

پرقدرتی پيشِ روی دارند.

   راه حل
می توان اعتياد را در عصر حاضر به سيل ویرانگری تعبير کرد 
که به سوی شهر سرازیر شده اس��ت، برای بهبود اوضاع فعلی 
باید این س��يل ویرانگری را که به راه افتاده و هر آنچه را که سر 

راهش هست می برد، در نقطه ای متوقف شود.
 در مرحله بعدی باید راه های تكرار و ورود آن س��د ش��ود. در 
نهایت باید برای رفع آسيب های ناشی از این سيل ویرانگر اقدام 
و به مرمت و بازس��ازی و کاهش آسيب پرداخت. در گذشته نه 
چندان دور اعتياد از نظر آماری، افراد کمتری را دربر می گرفت 
 و درتنوع مواد به چند نوع مواد س��نتی، انگشت شمارخلاصه 
می شد. در آن زمان اغلب قوانين و لوایح وضع شده، شامل حجم 
و تبصره های کمتری بود. بتدریج ک��ه مواد مختلف صنعتی و 
انواع روان گردان رواج یافت، قربانيان بيش��تری را به کام خود 
کشيد و سوداگران مرگ با عرضه مواد جدید به دنبال مشتریان 
خود از هر راه و شيوه ای استفاده می کردند تا جایی که بعضی 
از مصرف کنن��دگان اس��تفاده از مواد مصرفی ش��ان را نوعی 
کلاس اجتماعی تلقی می کردند. دست های آلوده و افكار پليد 
توليدکنندگان در پس پرده برای اشاعه فرهنگ اعتياد و توليد 
مواد اعتياد آور، شيوه های جلب مشتری را با مهارت های خاص 

به کار می گيرند و از هر طریق غير انسانی استفاده می کنند. 
پس از عرضه و رواج این مواد در بستر جامعه، این دست اندر کاران 
 امرمبارزه با اعتياد هستند که باید راه چاره ای برای پيشگيری،

درمان و کاهش آسيب بيندیش��ند. در اینجا باید پرسيد که آیا 
گروه درمانگران جامعه  در بروز و شيوع مواد جدید و شبيخون 
قاچاقچيان تجهيز شده اند؟ در این خصوص باید عوامل گرایش 
به اعتياد شناس��ایی و ميزان آس��يب برآورد ش��ود تا در حوزه 
پيشگيری و کاهش آس��يب تصميم و اقدام مناسبی در دستور 
کار قرار گيرد. همچنين لازم اس��ت از شتاب زدگی و اقدامات 

احساسی در مورد این بحران اجتناب کرد.

دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر اصفهان:

هر 2/5ساعت، یک نفر معتاد می شود

در دو مقطع زمانی 
یعنی آغاز قانون 

 هدفمندی یارانه ها
در سال 1389 و 

دوم در سال 1391 و 
همزمان با افزایش 

تحریم ها، سهم 
پالم در مواد غذایی 

و  لبنیات کشور 
افزایش یافت



ليگ برتر، شروعي دوباره
بازی های هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال امروز و فردا در شهرهای 

مختلف کشور برگزار می شود.
 بعد از یک وقفه دو هفته ای، لیگ برت��ر از فردا با برگزاری بازی های 
هفته دوازدهم از سر گرفته می ش��ود. امروز سه دیدار برگزار خواهد 
شد که شاید حساس ترین دیدار مصاف تیم های پرسپولیس و سایپا 
باش��د، دو تیمی که در جدول رده بندی تنها ب��ا یک امتیاز اختلاف 
نسبت به هم قرار دارند. اما اکثر دیدارهای حساس هفته دوازدهم روز 
چهارشنبه برگزار می شود، جایی که ابتدا از ساعت ۱۵ پدیده مشهد 
در ورزشگاه ثامن این شهر میزبان استقلال خواهد بود، دیداری که 
بدون شک برای آبی های پایتخت مش��کل خواهد بود. همچنین در 
ورزشگاه فولادش��هر جدال دو تیم ذوب آهن و فولاد می تواند زیبا از 
آب در بیاید. مصاف تیم های راه آهن و سپاهان و همچنین دیدار تیم 
صدرنشین تراکتورس��ازی و پیکان از دیگر دیدارهای حساس هفته 
است که سرنوش��ت زیادی در چیدمان نهایی جدول در پایان هفته 

دوازدهم خواهد داشت.
برنامه هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال به شرح زیر است: 

  سه شنبه۹۳/۷/۲۹
پرسپولیس- سایپا- ورزشگاه آزادی تهران، ساعت۱۶:۵۰

صبا قم- گسترش فولاد- ورزشگاه یادگار امام)ره( قم، ساعت۱۶:۵۰
استقلال خوزستان- نفت مسجد س��لیمان- ورزشگاه تختی اهواز، 

ساعت۱۷:۰۰
  چهارشنبه ۹۳/۷/۳۰

پدی��ده خراس��ان- اس��تقلال ته��ران- ورزش��گاه ثامن مش��هد، 
ساعت۱۵:۰۰

ملوان بندر انزلی- نفت تهران- ورزشگاه تختی انزلی، ساعت۱۵:۱۵
ذوب آه��ن- فولاد خوزس��تان- ورزش��گاه ف��ولاد ش��هر اصفهان، 

ساعت۱۶:۵۰
راه آهن- سپاهان- ورزشگاه تختی تهران، ساعت۱۶:۵۰

تراکتورس��ازی تبریز- پیکان- ورزش��گاه ی��ادگار ام��ام)ره( تبریز، 
ساعت۱۷:۰۰

گل محمدي:

مسلمان و حدادي فر به پرسپوليس نمي روند
قوچان نژاد:

  اردوي پرتغال خيلي خوب بود
سرمربي تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: ما خودمان به این دو 

بازیکن نیاز داریم و تا پایان فصل آنها را در اختیار خواهیم داشت.
یحیی گل محم��دی درباره ش��رایط تیم ذوب آهن ب��رای بازی با 
فولاد در هفته دوازدهم لیگ برتر، ضم��ن بیان مطلب فوق اظهار 
 کرد: وضعیت ما در حال حاضر خوب اس��ت. روند رو به رشدی را 
طی کرده ایم و از لحاظ روحی و جسمی بازیکنان در شرایط خوبی 
هس��تند. می دانیم با حریف دش��واری بازی داریم، ولی سه امتیاز 
مسابقه برای ما خیلی حساس است. وی افزود: هرچه در توان داریم 

برای بازی با فولاد در زمین خواهیم  گذاش��ت ت��ا بتوانیم پیروز از 
زمین خارج شویم. شناخت خوبی از تیم فولاد داریم. معمولا بعد از 
گذشت ۱۰ هفته از لیگ همه تیم ها از همدیگر به شناخت می رسند. 
مطمئنا آنها هم تیم ما را آنالیز کرده ان��د و فکر می کنم هر دو تیم 
دنبال ارایه بازی خوب هستند. سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن درباره 
اینکه گفته می شود، پرس��پولیس روی قاسم حدادی فر و محسن 
مس��لمان، دو بازیکن ذوب آهن دست گذاش��ته، تاکید کرد: فکر 
می کنم این بحث بیشتر در مطبوعات و رسانه ها مطرح شده است. 

رضا قوچان نژاد درباره شرایط اردوی پرتغال گفت: اردوی ۱۰ روزه 
پرتغال بسیار خوب بود و طی آن تمرینات بسیار خوبی انجام دادیم 

و بازیکنان با فشار نسبتا خوب تمرینات خود را انجام دادند.
وی ادامه داد: در این اردو دو بازی تدارکاتی انجام دادیم که اولین 
بازی مقابل اشتوریل را بردیم. البته هدف اصلی کادرفنی در این 
بازی زیرنظر گرفتن همه بازیکنان بود ک��ه به همین دلیل در دو 
نیمه، بازی با دو ترکیب متفاوت بازی کردیم و بیش��تر یک بازی 
تمرینی محس��وب ش��د. همچنین بازی دوم مقابل بنفیکا بازی 

تمرینی خیلی خوبی بود، به خصوص که این تیم در لیگ پرتغال 
در صدر است و تجربه حضور در لیگ قهرمانان اروپا را نیز دارد. در 
این دیدار بازی خیلی خوبی به نمایش گذاشتیم و در همه دقایق 
بازی جنگیدیم. درکل در اردوی پرتغال از نظر زمین تمرینی، محل 

اقامت، تمرینات و همین طور بازی های تدارکاتی حرفه ای بود.
قوچان نژاد درباره بازیکنان جدید دعوت شده به تیم و سطح کیفی 
آنها این گونه توضیح داد: برای این اردو چند بازیکن جدید به تیم 

اضافه شدند.

سوكاي: جام حذفی بدون تيمی 
مثل سپاهان جذاب نخواهد بود

مهاجم تیم فوتبال س��پاهان گفت: حق سپاهان چنین 
حذف زودهنگام��ی نبود. جام حذفی ب��دون تیمی مثل 
س��پاهان جذاب نخواهد ب��ود و لطفی نخواهد داش��ت.

جواهیر سوکای، مهاجم آلبانیای این تیم که در وقت های 
 اضافه برای تیمش به میدان رفت تا شاید گره گشای کار 
ه��م تیمی های��ش ش��ود، در خص��وص عل��ت باخ��ت 
س��پاهان مي گوید: در این بازی مش��کل فنی نداشتیم 
و اگر بازیکنان مان خس��ته نبودند، می توانستیم نتیجه 
خوبی را رق��م بزنیم. همه می گویند که س��پاهان به گل 
گهر ۱۰ نف��ره و لیگ یک��ی باخت، اما ای��ن را نمی دانند 
که برای ای��ن ب��ازی بازیکنان مان چقدر خس��ته بودند. 
برای س��فر ب��ه س��یرجان چیزی ح��دود ۲۰ س��اعت 
معطلی داش��تیم و همین باعث ش��د، با بدن های خسته 
به مص��اف گل گه��ر بروی��م. س��وکای در ادام��ه تاکید 
 می کند: حق س��پاهان چنین ح��ذف زودهنگامی نبود. 
ج��ام حذفی بدون تی��م س��پاهان جذاب نخواه��د بود. 
می توانس��تیم در این جام هم مدعی باشیم، اما به خاطر 
یک س��فر طولانی، این فرصت از تیممان گرفته ش��د. از 
اینکه نتوانستم  به تیمم کمک کنم، حسابی اعصابم خرد 
است. دوست داشتم گل بزنم و باعث صعود تیمم شوم، اما 
متاسفانه نشد. این بازیکن آلبانیایی گفت از این به بعد نگاه 
دیگری به لیگ خواهیم داشت: حالا که جام حذفی را از 
دست دادیم، تنها از طریق لیگ می توانیم قهرمان شویم. 
از این رو قطعا از این به بعد نگاه ویژه ای به مسابقات لیگ 
 خواهیم داش��ت. هواداران این فصل دیگر از ما قهرمانی 
می خواهند و نباید آنها را ناامید کنیم. قدرتمان را در لیگ 
بیشتر از قبل خواهیم کرد تا حالا که جام حذفی را از دست 
دادیم، با اقتدار قهرمان لیگ شویم تا بتوانیم این ناکامی 

را جبران کنیم.

پیش از آغاز بازی ه��ای آس��یایی ۲۰۱4 اینچ��وان، تیم  چهار  
دومیدانی در  4۰۰ متر مردان کش��ورمان یکی از ش��انس های 
کسب مدال به ش��مار می رفت، اما در جریان این رقابت ها، این 
تیم با اشتباهی آماتوری به سادگی از دور مسابقات کنار رفت تا در 
مجموع دومیدانی ایران با وجود تمام امیدهایی که داشت، نتواند در 
حد انتظار، سهم قابل توجهی در مدال آوری کاروان ورزشی ایران 
داشته باشد.مهدی رحیمی، یکی از دو نماینده دومیدانی اصفهان 
در این مس��ابقات در این ماده رقابت می کرد که با بدشانس��ی از 
کس��ب مدال بازماند. رحیمی به همراه مهدی زمانی، احس��ان 
طهماسبی و س��جاد هاش��می تیم ایران را در این ماده تشکیل 
می دادند که احسان طهماسبی استارت زد، اما از آنجا که سرعت او 
 و مهدی زمانی هماهنگ نبود، زمانی نتوانست چوب را به او برساند. 
سجاد هاش��می که قرار بود نفر آخر باش��د، اصلا فرصت حضور 
در این رقابت را پی��دا نکرد و ای��ن تیم در اتفاق��ی عجیب و دور 

از انتظ��ار که ش��اید در مس��ابقات باش��گاهی و داخل��ی نیز به 
وقوع نپیون��دد، به دلی��ل انج��ام خط��ا از دور مس��ابقات کنار 
 گذاش��ته ش��د.کنار رفت��ن از دور مس��ابقات به دلی��ل خطا در 
 ب��ازی ه��ای آس��یایی، یک��ی از م��وارد پ��ر تک��رار ب��ود، 
اما مهدی زمان��ی در گفت وگو با رس��انه ه��ای مختلف، مدعی 
ش��ده که احس��ان طهماس��بی به عمد اش��تباه کرده اس��ت و 
خواس��تار برخورد فدراس��یون با وی شده اس��ت.پس از رسانه 
ای ش��دن این ماج��را، کمیته فن��ی فدراس��یون دومیدانی نیز 
اع��لام کرد ک��ه وضعی��ت ای��ن تی��م را بررس��ی خواه��د کرد 
 ت��ا مش��خص ش��ود ک��ه اش��تباه ص��ورت گرفت��ه، عم��دی و

 یا با نیت خاصی انجام شده است یا خیر؟

   بر اثر یک اتفاق از بازی های آسيایی كنار رفتيم
مهدی رحیمی در بازی های آس��یایی اینچوان نخستین تجربه 

خود را پشت سر گذاشت، اما شرایطی برای وی رقم خوردکه دیگر 
تمایلی به فعالیت در این رشته ندارد. حذف عجیب تیم چهار در 
4۰۰ متر سوال اولی است که از رحیمی در مورد آن می پرسیم، 
اما وی معتقد است که تنها یک اتفاق موجب حذف شدن این تیم 

شده و عمدی نبوده است.
 وی در م��ورد اظه��ارات دیگ��ر مل��ی پ��وش این تی��م که هم 
تیم��ی اش را به اش��تباه عم��دی متهم ک��رده، م��ی گوید: هر 
فردی نظر خ��ود را دارد و ش��اید زمان��ی به دلایلی ب��ه این نظر 
رس��یده اس��ت، اما من اعتق��ادم بر این اس��ت که این اش��تباه، 
 غیر عم��دی ب��وده و دلیل��ی ب��رای انج��ام آن وجود نداش��ته

 است.
 رحیم��ی قب��ل از اع��زام به ب��ازی های آس��یایی با امی��دواری 
 نس��بت به مدال آوری در این م��اده صحبت می ک��رد، اما حالا 
 می گوید: شرایط خوب بود و می توانستیم نتیجه خوبی به دست 

بیاوریم. 
تمرینات خوبی برای این مس��ابقات پش��ت س��ر گذاشته بودیم 
و زحمت زی��ادی متحمل ش��ده بودی��م، اما همه چی��ز خراب 
 ش��د . با این اتفاق عم��لا آینده 4 ورزش��کار از بین رف��ت. از این 
ملی پوش دومیدان��ی در مورد رویدادهای پیش رو می پرس��یم 
که وی جواب می دهد: فعلا که خبری از مس��ابقه خاصی نیست 
 اما شاید برای همیشه تصمیم به کنار گذاشتن رشته دومیدانی

 بگیرم. رحیمی در مورد عواملی که منج��ر به اتخاذ این تصمیم 
شده، می گوید: در رشته دومیدانی فضا برای فعالیت وجود ندارد، 
زیرا نه لیگ منسجمی وجود دارد که بخواهیم در آن فعالیت کنیم 
و نه ش��رایط مالی برای ادامه فعالیت داریم. وی فعالیت در مورد 
رش��ته دومیدانی را دش��وار توصیف کرده و می گوید: فردی که 
می خواهد در رشته دومیدانی فعالیت کند، باید به طور مرتب و 
روزانه به تمرین بپردازد و عملا فرصتی ب��رای انجام کار و درآمد  
دیگر ندارد. من حالا ۲4 ساله ام، اما نه ش��غلی از خودم دارم و نه 

آینده ام تامین است. 
 رحیم��ی ب��ا گلای��ه از ع��دم رس��یدگی ب��ه رش��ته دومیدانی 
می افزاید: اگر دومیدانی مانند برخی رش��ته ه��ای دیگر، امکان 
درآمد زایی داش��ت، دلمان نمی س��وخت، اما در این رش��ته از 
اسپانس��رها خبری نیس��ت و با  این وضعیت ترجیح می دهم به 

دنبال آینده ام باشم.

دونده ملی پوش  از  عرصه ورزش خداحافظی كرد

رحیمی: برای ساختن آینده ام ،
 مجبورم دومیدانی را کنار بگذارم
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ورزش

اخبار کوتاه اردوگاه زرد

گل محمدي:

مسلمان و حدادي فر به پرسپوليس نمي روند
قوچان نژاد:

  اردوي پرتغال خيلي خوب بود
سرمربي تيم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: ما خودمان به اين دو 

بازيکن نياز داريم و تا پايان فصل آنها را در اختيار خواهيم داشت.
يحيی گل محمدی درباره شرايط تيم ذوب آهن برای بازی با فولاد 
در هفته دوازدهم ليگ برتر، ضمن بيان مطل��ب فوق اظهار کرد: 
وضعيت ما در حال حاضر خوب اس��ت. روند رو به رش��دی را طی 
کرده ايم و از لحاظ روحی و جس��می بازيکنان در ش��رايط خوبی 
هس��تند. می دانيم با حريف دش��واری بازی داريم ولی سه امتياز 
مسابقه برای ما خيلی حساس است.وی افزود: هرچه در توان داريم 

برای بازی با فولاد در زمين خواهيم گذاش��ت ت��ا بتوانيم پيروز از 
زمين خارج شويم. شناخت خوبی از تيم فولاد داريم. معمولا بعد از 
گذشت 10 هفته از ليگ همه تيم ها از همديگر به شناخت می رسند. 
مطمئنا آنها هم تيم ما را آناليز کرده ان��د و فکر می کنم هر دو تيم 
دنبال ارائه بازی خوب هستند.سرمربی تيم فوتبال ذوب آهن درباره 
اينکه گفته می شود پرس��پوليس روی قاسم حدادی فر و محسن 
مس��لمان دو بازيکن ذوب آهن دست گذاش��ته، تاکيد کرد: فکر 
می کنم اين بحث بيشتر در مطبوعات و رسانه ها مطرح شده است. 

رضا قوچان نژاد درباره شرايط اردوی پرتغال گفت: اردوی 10 روزه 
پرتغال بسيار خوب بود و طی آن تمرينات بسيار خوبی انجام داديم 

و بازيکنان با فشار نسبتا خوب تمرينات خود را انجام دادند.
وی ادامه داد: در اين اردو دو بازی تدارکاتی انجام داديم که اولين 
بازی مقابل اشتوريل را برديم. البته هدف اصلی کادرفنی در اين 
بازی زيرنظر گرفتن همه بازيکنان بود ک��ه به همين دليل در دو 
نيمه، بازی با دو ترکيب متفاوت بازی کرديم و بيش��تر يک بازی 
تمرينی محس��وب ش��د. همچنين بازی دوم مقابل بنفيکا بازی 

تمرينی خيلی خوبی انجام داديم، بخصوص که اين تيم در ليگ 
پرتغال در صدر است و تجربه حضور در ليگ قهرمانان اروپا را دارد. 
در اين ديدار بازی خيلی خوبی به نمايش گذاشتيم و در همه دقايق 
بازی جنگيديم. درکل در اردوی پرتغال از نظر زمين تمرينی، محل 

اقامت، تمرينات و همينطور بازی های تدارکاتی حرفه ای بود.
قوچان نژاد درباره بازيکنان جديد دعوت شده به تيم و سطح کيفی 
آنها اينگونه توضيح داد: برای اين اردو چند بازيکن جديد به تيم 

اضافه شدند .

سوكاي: جام حذفی بدون تيمی 
مثل سپاهان جذاب نخواهد بود

مهاجم تيم فوتبال سپاهان گفت: حق سپاهان يک چنين 
ح��ذف زودهنگامی نبود. ج��ام حذفی ب��دون تيمی مثل 

سپاهان جذاب نخواهد بود و لطفی نخواهد داشت.
جواهير س��وکای مهاجم آلبانيای اين تيم که در وقت های 
اضافه برای تيمش به ميدان رفت تا شايد گره گشای کار هم 
تيمی هايش شود، در خصوص علت باخت سپاهان مي گويد: 
در اي��ن بازی مش��کل فنی نداش��تيم و اگ��ر بازيکنان مان 
خس��ته نبودند می توانس��تيم نتيجه خوب��ی را رقم بزنيم. 
همه می گويند که سپاهان به گل گهر 10 نفره و ليگ يکی 
باخت اما اين را نمی دانند که ب��رای اين بازی بازيکنان مان 
چقدر خسته بودند. برای سفر به سيرجان چيزی حدود ۲0 
ساعت معطلی داشتيم و همين باعث شد با بدن های خسته 
به مصاف گل گهر برويم.سوکای در ادامه تاکيد می کند: حق 
س��پاهان يک چنين حذف زودهنگامی نب��ود. جام حذفی 
بدون تيمی مثل سپاهان جذاب نخواهد بود و لطفی نخواهد 
داشت. می توانستيم در اين جام هم مدعی باشيم اما به خاطر 
يک سفر طولانی، اين فرصت از تيم مان گرفته شد. از اينکه 
نتوانستم در آن وقت هايی که به ميدان رفتم به تيمم کمک 
کنم حسابی اعصابم خرد است. دوس��ت داشتم گل بزنم و 

باعث صعود تيمم شوم اما متاسفانه نشد.
اين بازيکن آلبانيايی عنوان می کند که از اين به بعد نگاه ويژه 
ای به ليگ خواهند داش��ت: حالا که جام حذفی را از دست 
داديم، تنها از طريق ليگ می توانيم قهرمان ش��ويم. از اين 
رو قطعا از اين به بعد نگاه ويژه ای به مسابقات ليگ خواهيم 
داشت. هواداران اين فصل ديگر از ما قهرمانی می خواهند و 
نبايد آنها را نا اميد کنيم. قدرت مان را در ليگ بيشتر از قبل 
خواهيم کرد تا حالا که جام حذفی را از دست داديم، با اقتدار 

قهرمان ليگ شويم تا بتوانيم اين ناکامی را جبران کنيم.

پيش از آغاز بازی های آسيايی ۲014 اينچوان، تيم تيم 4 در 
400 متر مردان کشورمان يکی از شانس های کسب مدال به 
شمار می رفت اما در جريان اين رقابت ها، اين تيم با اشتباهی 
آماتوری به سادگی از دور مس��ابقات کنار رفت تا در مجموع 
دوميدانی ايران با وجود تمام اميدهايی که وجود داشت، نتواند 
در حد انتظار سهم قابل توجهی در مدال آوری کاروان ورزشی 

ايران داشته باشد.
مهدی رحيمی يکی از دو نماين��ده دوميدانی اصفهان در اين 
رقابت ها در اين ماده رقابت می کرد که با بدشانس��ی از کسب 
مدال بازماند.رحيمی به همراه مهدی زمانی، احسان طهماسبی 
و سجاد هاشمی تيم ايران را در اين ماده تشکيل می دادند که 
احسان طهماسبی استارت زد اما از آنجا که سرعت او و مهدی 
زمانی هماهنگ نبود ، زمانی نتوانس��ت چوب را به او برساند.
سجاد هاشمی قرار بود نفر آخر باشد اصلا فرصت حضور در اين 

رقابت را پيدا نکرد و اين تي��م در اتفاقی عجيب و دور از انتظار 
که شايد در مسابقات باشگاهی و داخلی نيز به وقوع نپيوندد، به 
دليل انجام خطا از دور مسابقات کنار گذاشته شد.کنار رفتن از 
دور مسابقات به دليل خطا در بازی های آسيايی، يکی از موارد 
پر تکرار بود اما مهدی زمانی در گفت وگو با رسانه های مختلف 
مدعی شده که احسان طهماسبی به عمد اشتباه کرده است و 
خواستار برخورد فدراسيون با وی شده است.پس از رسانه ای 
شدن اين ماجرا، کميته فنی فدراس��يون دوميدانی نيز اعلام 
کرد که وضعيت اين تيم را بررسی خواهد کرد تا مشخص شود 
که اشتباه صورت گرفته، عمدی و يا با نيت خاصی انجام شده 

است يا خير؟ 

   بر اثر یک اتفاق از بازی های آسيایی كنار رفتيم
مهدی رحيمی در بازی های آسيايی اينچوان نخستين تجربه 

خود را پشت سر گذاشت اما شرايطی برای وی رقم خورده که 
ديگر تمايلی به فعاليت در اين رشته ندارد.

حذف عجيب تيم 4 در 400 متر سوال اولی است که از رحيمی 
در مورد آن می پرس��يم اما وی معتقد است که تنها يک اتفاق 

موجب حذف شدن اين تيم شده و عمدی نبوده است.
وی در مورد اظهارات ديگر ملی پوش اين تيم که هم تيمی اش 
را به اشتباه عمدی متهم کردهاست، می گويد: هر فردی نظر 
خود را دارد و شايد زمانی به دلايلی به اين نظر رسيده است اما 
من اعتقادم بر اين است که اين اشتباه، غير عمدی بوده و دليلی 

برای انجام آن وجود نداشته است.
رحيمی قبل از اعزام به بازی های آسيايی با اميدواری نسبت 
به مدال آوری در اين ماده صحبت می کرد اما حالا می گويد: 
 ش��رايط خوب بود و م��ی توانس��تيم نتيجه خوبی به دس��ت 
بياوريم. تمرينات خوبی برای اين مسابقات پشت سر گذاشته 
بوديم و زحمت زي��ادی متحمل ش��ده بوديم ام��ا همه چيز 

خراب شد . 
با اين اتفاق عملًا آينده 4 ورزش��کار از بين رف��ت.از اين ملی 
پوش دوميدانی در مورد رويدادهای پيش رو می پرس��يم که 
وی جواب می دهد: فعلًا که خبری از مسابقه خاصی نيست اما 
 شايد برای هميش��ه تصميم به کنار گذاشتن رشته دوميدانی

 بگيرم.
رحيمی در مورد عواملی که منجر به اتخاذ اين تصميم ش��ده، 
می گويد: در رش��ته دوميدانی فضا برای فعاليت وجود ندارد، 
زيرا نه ليگ منس��جمی وجود دارد که بخواهيم در آن فعاليت 

کنيم و نه شرايط مالی برای ادامه فعاليت داريم.
وی فعاليت در مورد رشته دوميدانی را دشوار توصيف کرده و 
می گويد: فردی که می خواهد در رشته دوميدانی فعاليت کند، 
بايد به طور مرتب و روزانه به تمرين بپ��ردازد و عملًا فرصتی 
برای انجام کار ديگر و درآمد داشتن ندارد. من حالا ۲4 ساله ام 

اما نه شغلی از خودم دارم و نه آينده ام تامين است.
رحيمی با گلاي��ه از عدم رس��يدگی به رش��ته دوميدانی می 
افزايد: اگر دوميدانی مانند برخی رش��ته ه��ای ديگر، امکان 
درآمد زايی داش��ت، دلمان نمی س��وخت اما در اين رشته از 
اسپانسرها خبری نيست و با  اين وضعيت ترجيح می دهم به 

دنبال آينده ام باشم.

دونده ملی پوش اصفهانی از خداحافظی  از  عرصه ورزشی خبر داد

رحیمی: برای ساختن آینده ام ،
 مجبورم دومیدانی را کنار بگذارم
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه 29 مهر 1393 

شماره 2215 | 12  صفحه  

ورزش

اخبار کوتاه اردوگاه زرد

روابط عمومی منطقه 8 شهرداری اصفهان

روابط عمومی منطقه 8 شهرداری اصفهان

اطلاعیه منطقه هشت شهرداری اصفهان 

اطلاعیه منطقه هشت شهرداری اصفهان 

 روابط عمومی منطقه چهار شهرداری اصفهان

آگهی مناقصه پروژ ه های عمرانی 
شهرداری منطقه چهار درنظردارد پروژه های ذیل را تعیین پیمانکارنماید

سپرده شرکت مدت اجرا عملیات مبلغ تامین اعتبار نام پروژ ه 
درمناقصه به ریال

بهسازی پیاده  رو های 
8/000/000 ریال 4ماه 700/000/000سطح منطقه 4

ساماندهی جداول سطح 
8/000/000 ریال 4 ماه700/000/000منطقه 4 

ساماندهی وپیاده روسازی 
8/000/000 ریال 2 ماه700/000/000کوچه قدس

ساماندهی  واجرای 
8/000/000 ریال 2 ماه700/000/000جداول خیابان 22 بهمن

پیاده روسازی
8/000/000 ریال 2 ماه700/000/000 خیابان رشحه 

ساماندهی مادی
8/000/000 ریال 2 ماه700/000/000 انصار المهدی 

تعمیرات داخل پارک 
8/000/000 ریال 4 ماه700/000/000مشتاق وسطح منطقه

تذکرات:
1.شرکت کنندگان موظف به ارائه رتبه بندی مرتبط ازمعاونت برنامه ریزی ونظارت راهبردی ریاست جمهوری می باشد.

2.پیمانکاران ملزم به ارائه اسناد ومدراک شرکت ، گواهی تشخیص صلاحیت وسوابق کاری خود قبل از تهیه اسناد می باشد ، بدیهی 
است تحویل اسناد مناقصه منوط به ارزیابی سوابق وتوان شرکت کنندگان می باشد.

3.واجدین شرایط می توانند از تاریخ 93/8/3 همه روزه به جز روزهای تعطیل به شهرداری منطقه چهار واقع در اصفهان –خ 22 
بهمن –مجتمع اداری امیرکبیر منطقه چهار شهرداری اصفهان وبا ارائه معرفینامه کتبی شرکت وسایرمدارک نسبت به خرید اسناد 
اقدام نمایند.لازم به ذکر است کلیه اسناد مناقصه می بایست توسط شرکت کننده تائید، مهر وامضا شده وطبق شرایط مناقصه ضمیمه 

پیشنهاد خود نمایند.
4.آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت تا تاریخ 93/8/7 می باش��د.بدیهی است دریافت پاکات بعد از ساعت مقرر امکان پذیر 

نمی باشد.
5.شهرداری منطقه  در رد یا قبول هریک ازپیشنهادات مختار است .

6.حضور نماینده تام الاختیار ومطلع به آنالیز قیمت پیشنهادی وبا معرفینامه کتبی پیمانکار درروز بازگشائی پاکتها درمحل الزامی 
است .

7.برندگان اول ودوم مناقصه هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.
8.برنده مناقصه جهت عقد قرارداد باید معادل 5 درصد مبلغ مورد پیمان را به عنوان تضمین تعهدات پیمان به صورت ضمانتنامه بانکی 

ویا اسناد خزانه به شهرداری تسلیم نماید.این ضمانتنامه طبق ماده 34شرایط عمومی پیمان آزاد می گردد.
9.هزینه چاپ آگهی مناقصه به عهده برنده مناقصه می باشد.

ورثه حسین توکلی جونقانی 
پیرو اطلاعیه ش��ماره 8/93/15114 -93/6/13 نظربه اینکه بخش��ی از یک باب 
منزل مسکونی به پلاک ثبتی 13۲80/۲9 بخش 5 ثبت اصفهان به کد نوسازی 36-
1803۲ درطرح خیابان شهید علاقمندان قرار گرفته واین طرح دراولویت اجرایی 
می باشد وهیئت کارشناسان رسمی دادگس��تری ضمن بازدید ازمحل نسبت به 
ارزیابی آن اقدام ونظریه مورخ  93/6/8 راصادر  نموده اند ، لذا با توجه به ضرورت 
اجرای طرح وبرابر لایحه 8 قانون نحوه خرید وتملک اراضی واملاک برای اجرای 
طرح های عمومی ، عمرانی ونظامی دولت مصوب 1358/11/17 ،بدین وس��یله به 
شما ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت پانزده روز پس ازرویت این آگهی جهت 
انجام معامله طبق نظریه کارشناس��ی به ش��هرداری منطقه هشت واقع درخیابان 

جابرانصاری مراجعه نمایید.
بدیهی است درصورت عدم مراجعه، برابر مقررات اقدام خواهد شد.

آقای:محمد تقی حقیقی زاده وخانمها مرضیه وعزت حقیقی زاده
پیرو اطلاعیه ش��ماره 8/93/13346 -نظربه اینکه یک قطعه زمین بایربه پلاک 
ثبتی عادی  بخش **ثبت اصفهان به کد نوسازی 473-28754 درطرح ادامه 
خیابان نوبهار قرار گرفته واین طرح دراولویت اجرایی می باشد وهیئت کارشناسان 
رسمی دادگستری ضمن بازدید ازمحل نسبت به ارزیابی آن اقدام ونظریه مورخ 
93/5/20 راصارد نموده اند ، لذا ب��ا توجه به ضرورت اجرای طرح وبرابر لایحه 8 
قانونی نحوه خرید وتملک اراضی واملاک برای اجرای طرح های عمومی ، عمرانی 
ونظامی دولت مصوب 1358/11/17 ،بدین وسیله به شما ابلاغ می گردد حداکثر 
ظرف مدت پانزده روز پس ازرویت این آگهی جهت انج��ام معامله طبق نظریه 
کارشناسی به شهرداری منطقه هشت واقع درخیابان جابرانصاری مراجعه نمایید.

بدیهی است درصورت عدم مراجعه ، برابر مقررات اقدام خواهد شد.



چه کنیم در پاییز سرما نخوریم؟
اس��تفاده از عطره��ا و گل های خوش��بو در پاییز باعث 
تقویت ب��دن می ش��وند. )عطرهای طبیع��ی مانند گل 

محمدی، نسترن، نرگس و....(.
در پاییز سر باید با پوشش مناسب یا کلاه پوشیده شود. 
پوش��اندن س��ر در هنگام خواب در بچه ها و کسانی که 
بیشتر در معرض سرماخوردگی و س��ینوزیت هستند، 

توصیه می شود. 
همچنین، بهتر اس��ت که در این فصل در هنگام خواب 

پهلوها نیز حتما پوشانده شوند.
در فصل پاییز باید از خوابیدن در جای سرد پرهیز کنید 
و در هنگام خ��واب باید مواظب بود که س��ر در معرض 

هوای سرد قرار نگیرد.
1- برای مصرف غذا در بین گوشت ها، گوشت بره، مرغ 

چاق و ماهی متوسط الجثه استفاده شود.
2- بهتر است در فصل از میوه هایی مثل انار ملس، میوه 

“به”، انگور شیرین و انجیر و مویز استفاده شود.
3- در این فصل میوه های تابستانی مثل خربزه، سیب و 

گلابی نیز مناسب است.
4- نوشیدن شربت هایی مثل، شربت انار در فصل پاییز 

بسیار مفرح و نشاط آور است.
5- خوردن شیرینی هایی که از شکر و مغز بادام و پسته 

به عمل آورده باشند، نیز بسیار خوب است.
6- در فصل پاییز یک روز در میان استحمام انجام پذیرد 

و برای این منظور از آب ولرم استفاده شود.
 به این صورت که نیم ساعت در وانی که حاوی آب ولرم 
است، بمانند تا رطوبت لازم به بدن برسد. )از استحمام با 

آب بسیار گرم یا سرد اجتناب شود(.
7- بعد از استحمام با روغن بنفش��ه یا بادام بدن چرب 
شود و پس از چند دقیقه مجددا بدن چرب شسته شود 

و در آب سرد یا بسیار گرم استفاده نشود.
8- استفاده از عطرها و گل های خوشبو در پاییز باعث 
تقویت ب��دن می ش��وند. )عطرهای طبیع��ی مانند گل 

محمدی، نسترن، نرگس و....(.
9- سر باید با پوش��ش مناس��ب یا کلاه پوشیده شود. 
پوش��اندن س��ر در هنگام خواب در بچه ها و کسانی که 
بیشتر در معرض سرماخوردگی و س��ینوزیت هستند، 

توصیه می شود.
 همچنین، بهتر اس��ت که در این فصل در هنگام خواب 

پهلوها نیز حتما پوشانده شوند.

درمان نابینایی در آینده نزدیک
از مهمترین عوامل دخیل در نابینای��ی از بین رفتن نوعی 
پروتئین ناش��ناخته در حفظ سلامت و عملکرد سلول های 
گیرنده نور در شبیکه چشم انسان است، به طوری که کاهش 
سطح این پروتئین در شبکیه ارتباط مستقیمی با نابینایی 
دارد. پروفس��ور واس��انت رمورتی، محقق دانشگاه پزشکی 
مونترال اظهار کرد: عملکرد اجزای درون س��لولی مش��ابه 
قطعات یک خودرو است، چرا که وجود بنزین در باک برای 
حرکت موتور ضروری اس��ت، بنابراین پروتئین ها نیز برای 
عملکرد اختصاصی و کارایی صحیح سلول ها ضروری هستند.

با توجه به اهمیت موضوع  تیم تحقیقاتی ما در تلاش برای 
شناخت بهتر س��لول های بینایی و نحوه تاثیر این پروتئین 
حیاتی در بینایی هس��تند که امیدواریم در آینده نزدیک با 
شناخت بهتر و کارایی سلول های چشم بتوان برای درمان 

نابینایی اقدامی عملی انجام داد.

راه بروید و گوشی تان 
را شارژ کنید!

با گجت جدید شرکت انگلیسی Ampy Holdings، در 
آینده کاربران می توانند با دویدن یا پیاده روی گوش��ی های 
هوشمندشان را شارژ کنند. این گجت که Ampy نام دارد، 
به اندازه جیب بوده و حرکات فیزیکی را به الکتریسیته تبدیل 
می کند. سازندگان مدعی اند این باتری پوشیدنی می تواند 
از یک روز راه رفتن )حدود 10 هزار گام( ش��ارژ سه س��اعته 
گوشی  هوشمند را تولید کند. چنانچه کاربران به شارژ فوری 
نیاز داشته باشند، یک ساعت دوچرخه سواری یا 30 دقیقه 
دویدن همان میزان شارژ را تولید می کند. ابزار ابداعی برای 
شارژ کردن گوشی های آی فون، اندروید یا هر سامانه دیگری 
به کار می رود که با یو اس بی نیرودهی می شود. سازندگان 
هم اکنون در ح��ال جمع آوری بودجه برای سیس��تم مزبور 

هستند و بهای اولیه آن 85 دلار اعلام شده است.

رییس دفت��ر تبلیغات اس��لامی اصفهان از 
برگ��زاری شش��مین همای��ش بین المللی 
ادیان توحیدی و مس��ایل جه��ان معاصر با 
ش��عار »دین و فرهنگ« خب��ر داد و گفت: 
این همایش 16 بهمن ماه در هتل عباس��ی 
برگزارمی شود.حجت الاسلام و المسلمین 
 حبی��ب رض��ا ارزانی در نشس��ت خب��ری با اصحاب رس��انه 
 اظهار داش��ت: هم زیس��تی اعتلایی موضوعی اس��ت که باید 
مورد توجه قرار گیرد، نه هم زیستی مس��المت آمیز و یکی از 
افتخارات اصفهان این است که یهودی و مسیحی و مسلمان 
به صورت مس��المت آمیز در کنار هم زندگی می کنند، اما به 
اعتقاد من زندگی مسالمت آمیز امری عادی است و هم زیستی 
اعتلایی از اهمیت ویژه ای برخوردار است. وی افزود: مذاهب 
مختلف نباید تنها به فکر زندگی مسالمت آمیز در کنار یکدیگر 
باشند، بلکه باید به یکدیگر تعالی ببخشند و در رشد و پیشرفت 
یکدیگر موثر باش��ند.حجت الاس��لام ارزانی با اشاره به اینکه 
یهودی ها و مسیحیان اصفهان نیمی از بازار اصفهان را تشکیل 
داده اند و در اقتصاد شهر و کشور سهیم هستند، تصریح کرد: 
این همایش یک حضور اعتلایی است که مد نظر ماست و باید 
به دنیا معرفی شود، همان گونه که اکثر کشورها می دانند که 

در اصفهان همایش ادیان توحیدی برگزار می شود.
وی بیان کرد: دبیرخانه ادیان توحیدی در سال 89 تاسیس شد 
و تنها دغدغه موسسه این بود که فضای ارتباطی بین ادیان را 
نشان دهد و نهادی تشکیل دهد تا ارتباط بین ادیان نهادینه 
شود. رییس دفتر تبلیغات اسلامی استان اصفهان با اشاره به 
اینکه فضای اعتلایی بین ادیان در اصفهان از سال های خیلی 
دور وجود داشته اس��ت، بیان کرد: 113 س��ال قبل در زمان 

مرحوم آقا نجفی گفت وگوی ادیانی بین اس��لام و مسیحیت 
وجود داشته که به صورت 34 ماهنامه منشر شد و سال ها بعد 
با حضور علی لاریجانی، رییس مجلس رونمایی شد. آن زمان 
به این مح��ل »صفاخانه« می گفتند که ای��ن به لحاظ جذب 
توریست مذهبی و به منظور نش��ان دادن فضای زیستی بین 

ادیان در اصفهان از اهمیت بالایی برخوردار است.
حجت الاسلام ارزانی با بیان اینکه  از مسوولان تقاضا داریم تا در 
احیای این مکان تلاش کنند، اذعان داشت: به تصورغرب، دین 
نمی تواند به تمامی نیازهای بشریت پاسخ بدهد، اما جمهوری 
اس��لامی 35 س��ال پیش ثابت کرد، این ادعا نادرست است و 
حضور ادیان با رویکرد فرهنگی به دنبال این اس��ت که روحی 

سیال در کالبد جامعه بدمد.
وی در ادام��ه از چهارمین تجلیل از مبلغ��ان محرم الحرام در 
آبان ماه در موسسه اهل بیت )ع( خبر داد و گفت: حدود یک هزار 
و 100 مبلغ در ماه محرم الحرام آماده هس��تند تا مبالغ دینی 
 و مربوط به ای��ن ایام را در منابر و محاف��ل مذهبی برای مردم 
بازگو کنند. حجت الاس��لام ارزانی اضافه کرد: امسال به طور 
ویژه از هفت مبلغ عمومی شاخص تجلیل می شود. با توجه به 
این نکته که انتخاب مبلغان چون اکثرا ویژه هستند، سخت و 
دشوار بود. رییس دفتر تبلیغات اسلامی استان اصفهان با اشاره 
به اینکه اس��تان اصفهان برای 20 اس��تان کشور مبلغ تربیت 
می کند، تاکید کرد: 500 نفر از این مبلغان زن هستند که 120 

نفر از آنها به زبان های تخصصی دنیا مسلطند.
وی با اش��اره به اینکه قرآن کریم، پی��روان ادیان مختلف را به 
بیان مشترکات دعوت می کند، افزود: دفتر تبلیغات در راستای 
برنامه های تبلیغی خود پیروان ادیان دیگر را به آخرین دین 

الهی دعوت می کند.

دانستنی

برگزاری ششمین همایش بین المللی ادیان توحیدی در اصفهان 

ایمنا:  ؟؟؟؟/

بس��یاری از افراد هس��تند ک��ه فراغت از 
تحصیل را به عنوان نقطه پایان یادگیری 
در نظر می گیرند. این افراد فکر می کنند 
یادگیری و آموزش تنها محدود به کلاس و 
دانشگاه است و پس از آن دیگر آموختن و 
یادگیری را کنار می گذارند. در مقابل عده 
دیگری نیز هستند که گرچه دانشگاه نرفته اند، اما به طور 

مستمر در حال آموختن هستند.
 برای مثال یک��ی از کارآفرینان موف��ق صنعت غذایی در 
آمریکا در حالی ک��ه دانش آموخته دانش��گاه نب��ود، اما 
تجربیات خ��ود در زمینه کارآفرینی را ب��ه طور مرتب در 
کلاس های بازاریابی آموزش می داد و از این طریق مطالب 

جدید هم یاد می گرفت.
 تحصیلات دانش��گاهی اگر با آموزش های جانبی و عملی 
همراه نباش��د، نمی تواند به تنهایی سطح دانش یک فرد 
را به مرحله قابل قبول برساند. در بس��یاری از دانشگاه ها 
 چیزهایی که یک دانش��جو باید آم��وزش ببنید، تدریس 
می کنند، اما این وظیفه دانشجوس��ت ک��ه در یک زمینه 

تخصص لازم را به دست بیاورد.
باید توجه داش��ت که حضور در کلاس ه��ای و دوره های 
 مختلف و گرفت��ن م��دارک و گواهینامه ه��ای گوناگون 
نمی تواند تضمینی در جهت بالا بردن پایه علمی باش��د. 
اما می توان با اس��تفاده از ترفندها و از طریق فرصت های 

کوچک یادگیری، دانش خود را افزایش دهیم.
    الگو: 

در زمینه حرفه ای خود یک الگو بیابید. اگر در حرفه خاصی 
فعالیت می کنید، به سراغ یکی از افراد موفق در آن حرفه 

بروید و از تجربیات، دانش و اندوخته های او استفاده کنید 
و در ابتدای کار او را الگوی خود قرار دهید. اگر مش��غول 
به تحصیل هستید، یکی از اس��اتید خود را الگو قرار داده 
و از دانش و مهارت های او برای ارتقای س��طح فعلی خود 

استفاده کنید.
    معلم: 

 در هر زمین��ه ای اعم از کار، تحصیل ، ورزش و ... باش��ید، 
می توانید چیزه��ای فرعی آموزش ببینید ک��ه برای کار 
اصلی شما مفید است. برای مثال یک تاجر یا یک بازیکن 
لژیونر می تواند، زبان کش��ور هدف خود را آموزش ببنید 
 یا یک دانش��جو می تواند از آموزش ه��ای جنبی در مورد 

نرم افزارها و ابزارهای مرتبط با رشته خود استفاده کند.
    همایش: 

شرکت در همایش ها از چند نظر مفید است. اول اینکه با 
جدیدترین نظرات و یافته ها در زمینه حرفه ای خود آشنا 
می شوید و به اصطلاح به روز می شوید. از سوی دیگر در 
همایش ها می توانید، ارتباط خوبی با دیگر افرادی که در 

زمینه کاری شما فعال هستند، برقرار کنید.
   کتاب: 

خواندن کتاب فارغ از کیفیت آن می تواند به شما یک دید 
و نگرش بدهد. هر چه ش��ما کتاب های بیشتری بخوانید 
دید بهتری پیدا می کنید و با عقیده و آرای دیگران آش��نا 

می شوید.
 اگر کتاب خوانی ش��ما به صورت موضوعی باش��د که در 
این صورت بر روی آن موضوع اشرافیت پیدا می کنید.  با 
دیدگاهی که به دس��ت می آورید، خودتان هم می توانید 

یک نویسنده و صاحب نظر شوید.

گزارشدانستنی

آموزش هایی فراتر از دانشگاه

ایمنا: مراسم معنوی حج / امامزاده سید محمد )ص( 

برگزاری جنگ بزرگ کودک، با حضور خاله شادونه و 
عمو حامد در مجتمع فرشچیان اصفهان تمدید شد.

رییس مجموعه فرشچیان با اعلام این خبر گفت: این 
جنگ با استقبال خوب خانواده ها در تاریخ 2۷و 28 
مهرماه برگزار شد و با توجه به وجود تقاضاها در یکم 
و دوم آبان ماه نیز تمدید شد. سید محمد قلمکاریان 
ادامه داد: بخش طنز را عمو حامد و گروه اسطوره و 
اجرای شعر و برنامه توسط خاله شادونه با همراهی 
کودکان و خانواده ها انجام می ش��ود. او اضافه کرد: 
همچنین تئاتر شاد و کودکانه بزبز قندی و گرگ ناقلا 

با اجرای بچه های ناشنوا از شنبه 26 آبان ماه تا آخر 
ذی الحجه در س��الن آمفی تئاتر مجتمع از ساعت 
هفت شب اجرا خواهد شد. جنگ کودک در دو نوبت 
16 و 18 در محل مجتمع واق��ع در ابتدای خیابان 
 توحید، مجتمع فرهنگی هنری اس��تاد فرشچیان 
برگ��زار می گردد. علاق��ه من��دان می توانند جهت 
دریاف��ت بلیط به مجتم��ع فرهنگی هنری اس��تاد 
فرشچیان مراجعه و جهت کس��ب اطلاعات بیشتر 
با شماره های تماس 2-36284400 تماس حاصل 

نمایند. 

مستند » انقلاب 5۷«  به همت فرهنگسرای رسانه 
و با مش��ارکت خانه انقلاب و ولایت روز پنجش��نبه 
 یکم آبان ماه، در سالن  اجتماعات کتابخانه مرکزی 

مورد نقد و بررسی قرار می گیرد. 
مدیر فرهنگسرای رسانه با بیان این خبر گفت: این 
مس��تند   10 س��اعته در پنج قسمت دو س��اعتی از 
 یکی از شبکه های ماهواره ای پخش گردیده که به 

شکل گیری انقلاب ایران می پردازد. 
ش��ریفی فر ادامه داد: این برنامه با حضور »خس��رو 
 معتض��د«، تاری��خ ن��گار و کارش��ناس تاریخ��ی و 

» سجاد زاده«، مجری کارشناس در  روز پنجشنبه 
یکم آبان ماه ساعت 18 بعدازظهر برگزار می شود. 

وی اضافه کرد: در این برنامه گزیده ای از مس��تند 
نمایش داده می ش��ود و در بخش های مختلفی از 
 آن خسرو معتضد به عنوان  یک کارشناس به پشت 

    پرده های این مستند می پردازد. 
وی خاطرنشان کرد: حضور در این برنامه برای عموم 
آزاد و رایگان ب��وده که علاقه مندان م��ی توانند به 
سالن اجتماعات کتابخانه  مرکزی واقع در خیابان باغ 

گلدسته مراجعه نمایند. 

نمایش��گاهی از نقاش��ی های منص��وره فلاتی در 
نگارخان��ه آرت��ه اصفه��ان برپاس��ت.هنرمند این 
نمایشگاه با اعلام این خبر گفت: در این نمایشگاه 
حدود 15 اثر برگرفته از کاش��ی های مسجد امام و 
شیخ لطف الله اصفهان ارائه کرده ام. منصوره صلاتی 
ادامه داد: به جز نقوش و رنگ های کاشی ها، تابلویی 
از سقف مسجد شیخ لطف الله و در بازار کناری آن 
هم کار کرده ام. وی در رابطه با نوع نگاه خود به این 
نقوش افزود: من تلاش کردم تادر این نمایش��گاه 
به تلفیق هنر مدرن و س��نتی بپ��ردازم و درآثاری 
متفاوت نقوش سنتی را بدون تغییر رنگ در قالب 
کار مدرن ارائه کنم. او پیرامون سبک و تکنیک این 

نقاشی ها گفت: این آثار با سبک رئال و تکنیک رنگ 
و روغن کار ش��ده اند.صلاتی با اشاره به وجود یک 
اثر بزرگ در ابعاد دیوار نمایش��گاه اضافه کرد: این 
تابلو یک اثر 48 تکه است که کاشی ها در رنگ های 
مختلف را به تصویر کش��یده است. وی اضافه کرد: 
رنگ کاشی های این مس��اجد قابل توجه است، به 
طوری که رنگ شان در س��اعت های مختلف تغییر 
می کند. من س��عی کردم این تغییررا ب��ا دوربین 
عکاس��ی ثبت کنم و با تلفیق احس��اس خودم بر 
اساس عکس ها آثاری را ارائه کنم. شایان ذکر است؛ 
نمایشگاه نقاش��ی منصوره فلاتی تا 30 مهر ماه در 

نگارخانه آرته اصفهان برپاست.

همایش سیصد و پنجاهمین سالگرد ساخت بنای 
کلیسای وانک )هوسپ آرماتاتسی( 29 مهر ماه در 
محل این کلیس��ا برگزار می ش��ود. این همایش با 
موضوع نقش فرهنگی- اجتماعی کلیس��ای وانک 
به بررسی ابعاد مختلف این اثر تاریخی می پردازد. 

دیوارنگاره های کلیس��ای وانک با س��خنرانی آتی 
بابایان ، معماری کلیسای وانک با سخنرانی واروژان 
آراکلیان، هن��ر نگارش کتب خط��ی در جلفای نو 
گئورک دروارطانی��ان، خط شناس��ی ماتناداران، 
نقش ارامنه جلف��ای نو اصفهان در ش��کل گیری 
تمدن اصفهان رامش��ت، کلیس��ای وان��ک، مرکز 
معنوی اصفه��ان داویت گیورجینی��ان، وضعیت 
اجتماعی و سیستم اداری ارامنه جالفای نو در قرن 
هفدهم وازگن قوکاس��یان و جلفای ن��و و تجارت 
بین الملل در قرن هفدهم شکوه الس��ادات اعرابی 
هاشمی مباحثی هستند که در این همایش مطرح 

و ارائه می شوند.

با استقبال مخاطبان تمدید شد

جنگ کودک خاله شادونه و عمو حامد در فرشچیان    
به همت فرهنگسرای رسانه:

مستند » انقلاب 57« نقد و بررسی می شود 

تا 30 مهر ماه برپاست: 

مسجد آبی در نگارخانه آرته 
29 مهر ماه:

برگزار ی همایش سیصد و پنجاهمین سالگرد ساخت کلیسای وانک 

جالبسلامت نمایش��گاهی از عکس های مجید حجتی با عنوان 
»فرایبورگ سلام« تا 11 آبان ماه در موزه هنرهای 

معاصر اصفهان برپاست. 
این هنرمند با اعلام این خبر گفت: در این نمایشگاه 
40 قطعه عکس در ابعاد ۷0×50 س��انتیمتر و 60 
قطعه عکس در ابعاد 21×15 با موضوع جاذبه های 
گردش��گری و فضای ش��هر فرایبورگ آلمان ارایه 
 شده است که به معرفی این ش��هر به عنوان یکی از 

خواهر خوانده های اصفهان می پردازد. 
مجید حجتی در رابطه با عکاسی از فرایبورگ گفت: 
من در این نمایشگاه از حدود 15 جاذبه گردشگری 

فرایبورگ علاوه بر نماهای شهری آن عکس گرفته ام 
و فکر می کنم، این ش��هر باز هم برای عکاسی فضا 
دارد.  او پیرامون وجه بارز و مشخص شهر فرایبورگ 
در نگاه خود ادام��ه داد: آنچه بیش��تر از همه توجه 
 مرا در برخ��ورد با جاذبه ه��ای تاریخی این ش��هر 
جلب کرد؛ رنگارنگی ساختمان ها و بناهای تاریخی 
و معماری شهر بود، استفاده از رنگ زیبایی خاصی 

به فرایبورگ داده بود، هر چند تمیزی هوا و شهر هم 
قابل توجه بود.

وی درب��اره زم��ان گرفت��ن ای��ن عکس ه��ا گفت: 
عکس های ای��ن نمایش��گاه با حمایت ش��هرداری 
 اصفه��ان در خ��رداد م��اه س��ال 92 از فرایبورگ 
گرفته شد و من در همان زمان نمایشگاه عکسی از 
جاذبه های گردش��گری اصفهان را نیز در هفتمین 

نشست بین المللی خواهرخوانده های فرایبورگ در 
این شهر دایر نمودم.

 ش��ایان ذک��ر اس��ت؛ نمایش��گاه عکس ه��ای 
مجید حجتی با عنوان » فرایبورگ س��لام« توسط 
شهردار فرایبورگ و با حضور اعضای شورای شهر آن 

در موزه هنرهای معاصر اصفهان افتتاح شد.
این نمایش��گاه تا 11 آبان ماه در گالری شماره پنج 
موزه هنرهای معاص��ر اصفهان دای��ر خواهد بود و 
علاقه مندان می توانند برای تماش��ای آن هر روز تا 
این تاریخ از ساعت 9 تا 1۷:30 به محل موزه واقع در 

خیابان استانداری مراجعه نمایند. 

تا 11 آبان ماه برپاست: 

»فرایبورگ سلام«  در موزه هنرهای معاصر اصفهان

 صالحی معاون امور فرهنگی وزارت ارش�اد : نمایشگاه 
بی��ن المللی کت��اب فرانکفورت قطع��ا با عن��وان مهمترین 
نمایش��گاه حوزه کت��اب در جه��ان، فرصتی ب��رای تقویت 
دیپلماسی فرهنگی جمهوری اسلامی ایران بر محور کتاب 
است. در همین راس��تا و از همان ابتدای حضور اینجانب در 
معاونت فرهنگی، حضور موثر ایران در این رویداد محل توجه 
بود. ایران از حضور در نمایشگاه های بزرگی مانند فرانکفورت 
اهداف مختلفی را تعقیب می کند؛ هدف نخست، رصد تحولات 
حوزه نشر در بازارهای جهانی اس��ت، کمااینکه این حوزه در 

حال حاضر در جهان تغییراتی سریع را طی می کند.

س�ید ضیا ءالدین دری کارگردان : طرح س��اخت سریالی 
درباره حضرت زینب)س(  ب��ه تلویزیون پیش��نهاد دادم، اما 
می دانم ک��ه آمادگی برای س��اخت و تولید آن وج��ود ندارد.

تلویزیون معمولا نمی گوی��د که آمادگی نداری��م، اما خود ما 
می دانیم که ش��رایط س��اخت و تولید چنین کارهایی فراهم 
نیس��ت و زمانی هم که س��ازمان پول نداشته باش��د، کارها را 
جدی نمی گیرد. اگر شرایط برای ساخت مهیا باشد، باید این 
مجموعه وارد مرحله تحقیق و نگارش شود، زیرا نمی توان درباره 
شخصیت هایی دینی به شکل سطحی کار کرد و در حال حاضر 

کار همچنان در مرحله پیشنهاد طرح به تلویزیون است.

ایوبی رییس سازمان س�ینمایی: سال گذشته از مردم 
خواستم با س��ینما آش��تی کنند، ولی امروز از مسوولان، 
دولتمردان و نمایندگان مجلس درخواس��ت می کنم که 
با سینما آشتی کنند و س��ینما را جدی بگیرند و نسبت به 
آن توجه ویژه ای داشته باشند، اگر قبول داریم زبان سینما 
معجزه می کند و جزو چند کش��ور دارای سینما هستیم و 
سینماگران با استعداد و بزرگی داریم، باید به جوانان کمک 
کنیم.جا دارد به این نکته اش��اره کنم که بودجه سازمان 
سینمایی خیلی کم اس��ت و با چنین بودجه ای نمی توان 

هیچ کاری انجام داد. 

مسوولان  با سینما آشتی کنندتلویزیون پول ندارد ! فرصت های نمایشگاه کتاب فرانکفورت 

عکس روز
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